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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                         ANAΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΥΚΤΙΟ        

ΝΟΜΟΣ   ΚΥΚΛΑΔΩΝ                                 Αριθ.πρωτ:  14 266/19-10-16 

ΔΗΜΟΣ ΠΑΡΟΥ  

                Α ρ ι θ µ. Α π ό φ α σ η ς:  302/2016 

 

                        Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

  Από το Πρακτικό 23/2016 της Συνεδρίασης του Δηµοτικού  Συµβουλίου  Πάρου  

Θέµα: Έλεγχος και έγκριση οικονοµικού απολογισµού, ισολογισµού και οικονοµικών 

καταστάσεων διαχειριστικού έτους από 1-1-2015 έως 31-12-2015 του Δήµου 

Πάρου. 

 

  Στην Πάρο σήµερα 29 Σεπτεµβρίου 2016 ηµέρα Πέµπτη και ώρα 19.00΄, το Δηµοτικό 

Συµβούλιο Πάρου συνήλθε σε δηµόσια τακτική συνεδρίαση στην αίθουσα συνεδριάσεων του 

Δήµου ύστερα από την µε αριθµό πρωτ. 12951/ 22-9-2016 έγγραφη πρόσκληση του 

Προέδρου του, που δηµοσιεύθηκε στον ειδικό χώρο ανακοινώσεων του Δήµου Πάρου και 

επιδόθηκε µε αποδεικτικό στους Δηµοτικούς Συµβούλους και στον Δήµαρχο, σύµφωνα µε 

τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 (ΦΕΚ Α΄87) καθώς και στους Προέδρους 

των Συµβουλίων των Δηµοτικών και Τοπικών Κοινοτήτων Πάρου σύµφωνα µε την παρ. 8 

του άρθρου 67 του Ν.3852/10, για την συζήτηση και λήψη απόφασης στο παρακάτω θέµα 

της ηµερήσιας διάταξης.   

Πριν από την έναρξη  της συνεδρίασης αυτής διαπιστώθηκε από τον Πρόεδρο, πως υπήρχε 

νόµιµη απαρτία, δεδοµένου ότι σε σύνολο 27 µελών παραβρέθηκαν 20 µέλη και ονοµαστικά 

οι:  

Από τους Δηµοτικούς Συµβούλους 

Π α ρ ό ν τ ε ς: 1) Άγουρος Άγγελος, 2) Αντιπαριώτης Δηµήτριος, 3) Βλαχογιάννης 

Χρήστος, 4) Γκόκας Αλέξιος, 5) Κάγκανη – Κορτιάνου Άννα, 6) Καραχάλιος Σταύρος, 7) 

Λεοντής Μικές, 8) Λουκής Γεώργιος του Κωνσταντίνου, 9) Μαλαµατένιος Εµµανουήλ, 10) 

Μαρινόπουλος Αθανάσιος, 11) Πατέλης Άγγελος, 12) Πετρόπουλος Ιωάννης, 13) Πούλιος 

Γεώργιος, 14) Ραγκούσης Γεώργιος, 15) Ρούσσος Βατίστας, 16) Σαραντινός Χριστόδουλος–

Γεώργιος, 17) Σαρρή–Παπακυρίλλου Θεοδώρα, 18) Τριπολιτσιώτης Γεώργιος, 19) Χανιώτη 

Μαρία και 20) Χριστόφορος Χρήστος. 

Α π ό ν τ ε ς: 1) Γκίκας Νέστωρ, 2) Καλακώνας Μηνάς, 3) Κασαπίδης Αναστάσιος, 4) 

Λουκής Γεώργιος του Δηµητρίου, 5) Μαλινδρέτος Χαράλαµπος, 6) Ρούσσος Πέτρος και 7) 

Ροκονίδας Κωνσταντίνος, ήρθε κατά την συζήτηση θέµατος. 

Παρών ήταν και ο Δήµαρχος Πάρου κ. Κωβαίος Μάρκος. 

Από τους Προέδρους των Συµβουλίων των Δηµοτικών και Τοπικών Κοινοτήτων Πάρου δεν 

παρευρέθηκε κανείς. 

Στην συνεδρίαση παραβρέθηκαν ο ορκωτός λογιστής Ζαχαριουδάκης Μιχαήλ και η 

Ζαµπούνη Βασιλική, αν. προϊσταµένη της Διεύθυνσης Οικονοµικών Υπηρεσιών, οι οποίοι 

είχαν προσκληθεί. 

Στην συνεδρίαση παραβρέθηκε η υπάλληλος του Δήµου Πάρου Τριπολιτσιώτη Αικατερίνη 

για την τήρηση των πρακτικών.   
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     Ο Πρόεδρος του Δηµοτικού Συµβουλίου κ. Σαραντινός Χριστόδουλος-Γεώργιος ύστερα 

από την διαπίστωση απαρτίας κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης.  Ενηµέρωσε το 

συµβούλιο για το 343/28-9-16 ευχαριστήριο του Κέντρου Υγείας Πάρου και για το 

2688/21-9-16 έγγραφο της Κεντρικής Ένωσης Δήµων Ελλάδας και στη συνέχεια 

συζητήθηκε ως κατωτέρω το θέµα της ηµερήσιας διάταξης. 

Θέµα 1ο ηµερήσιας διάταξης                           Εισηγητής:  Κωβαίος Μάρκος, Δήµαρχος        

O Πρόεδρος έθεσε υπόψη του Συµβουλίου: 

1] Την από 5-8-16 έκθεση της Οικονοµικής Επιτροπής Δήµου Πάρου για την Διαχειριστική 

περίοδο από 1-1-15 έως 31-12-15. 

2] Την 84/5-9-2016 απόφαση της Οικονοµικής Επιτροπής Δήµου Πάρου, µε ΑΔΑ: 

ΨΕ8ΖΩΞΓ-ΔΛ0. 

3] Την από 30-8-16 αναλυτική έκθεση ελέγχου χρήσεως 2015 Δήµου Πάρου, του ορκωτού 

λογιστή της ECOVIS HELLAS SA Ζαχαριουδάκη Μιχαήλ µε Α.Μ. ΣΟΕΛ 13191. 

4] To 24/20-9-16 υπηρεσιακό σηµείωµα της Διεύθυνσης Οικονοµικών Υπηρεσιών Δήµου 

Πάρου. 

5] Απολογιστικό πίνακα εσόδων οικονοµικού έτους 2015. 

6] Απολογιστικό πίνακα δαπανών οικονοµικού έτους 2015. 

7] Συγκεντρωτική εικόνα χρηµατοδοτήσεων οικονοµικού έτους 2015. 

8] Ισολογισµό της 31ης Δεκεµβρίου 2015 και λογαριασµό γενικής εκµετάλλευσης 2015. 

9] Προσάρτηµα του ισολογισµού της 31-12-15. 

     Ο Πρόεδρος έδωσε το λόγο στους: 

1] Δήµαρχο Πάρου που είπε: - Κύριοι συνάδελφοι καλησπέρα.  Όπως γνωρίζουµε ο 

απολογισµός είναι αυτός.  Είχαµε κάνει τον απολογισµό πεπραγµένων τον Ιούνιο, τώρα 

κάνουµε τον οικονοµικό απολογισµό – ισολογισµό.  Κάθε φορά αν κάνουµε απολογισµό, 

ανεξάρτητα αν είναι οικονοµικός, αν είναι πεπραγµένων, αν είναι απολογισµός της ζωής µας, 

κρίνουµε τα καλύτερα, βλέπουµε τα καλύτερα, σηµειώνουµε όσο είναι δυνατόν, κάτι το οποίο 

ίσως να µην έχει πάει καλά, µε στόχο πάντα να γίνουµε καλύτεροι σε οποιοδήποτε τοµέα της 

ζωής µας ή της δραστηριότητάς µας.  Εµείς εδώ έχουµε ένα Δήµο, όπως όλοι γνωρίζουµε 

νοικοκυρεµένο, χωρίς να έχει ξεφύγει τίποτα όσον αφορά του νόµους που διέπουν τη 

λειτουργία των δήµων και τα διεθνή λογιστικά πρότυπα. Πρόκειται βέβαια για µία 

“ακτινογραφία” που είναι πραγµατικά για το Δήµο της Πάρου δείχνει ότι είµαστε υγιείς.  Η 

έκθεση της Οικονοµικής Επιτροπής που αναλύει κάθε πηγή εσόδων και κάθε δαπάνη και ο 

ισολογισµός αποτελούν σηµαντικά εργαλεία για την διαµόρφωση πλήρους εικόνας όσον 

αφορά την οικονοµική κατάσταση του Δήµου.  Με αυτή την έννοια µπορούµε σήµερα να 

συζητήσουµε για τον απολογισµό και να εκφράσουµε την άποψή µας µε αίσθηµα ευθύνης, 

όπως ταιριάζει σε έναν τέτοιο θέµα έχοντας στη διάθεσή µας όλα τα αναγκαία στοιχεία.  Ο 

απολογισµός του 2015 βρίσκει για ακόµη µία φορά έναν Δήµο οικονοµικά υγιή, φερέγγυο, 

που λειτουργεί κανονικά.  Έναν Δήµο που δεν χρωστάει και έχει θετικό προϋπολογισµό και 

ανταποκρίνεται πλήρως στις υποχρεώσεις του.  Ο δείκτης ρευστότητας του 2015, µιας που 

το λέµε κάθε χρόνο, είναι πέραν του δέοντος καλός.  Δηλαδή φέτος είναι 11,98 (σχεδόν το 

διπλάσιο από πέρσι που ήταν 5,75, γεγονός που αποδεικνύει ότι ο Δήµος µπορεί να 

ανταποκρίνεται και µε το παραπάνω στις υποχρεώσεις του.  Οι περικοπές της 

χρηµατοδότησης προς τους Δήµους συνεχίστηκαν και το 2015, όσον αφορά τη ΣΑΤΑ να 

ανέρχεται µόλις στα 328.020 Ευρώ αντί 366.700 Ευρώ που ήταν το 2014 και όταν 

αναλογιστούµε την καλύτερη χρονιά βέβαια για τους Δήµους το 2010 που η ΣΑΤΑ ήταν  2. 
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114. 147 Ευρώ.  Όπως βλέπετε η διαφορά είναι τεράστια.  Βέβαια φέτος έχοµε και άλλο ένα 

µείον την αύξηση, την υπέρογκη αύξηση του ΦΠΑ από το 13  στο 24% και για την 

καθαριότητα από τα 19 στα 24%.  Παρόλα αυτά εµείς καταβάλουµε κάθε δυνατή 

προσπάθεια για να προβούµε στη σωστή οικονοµική διαχείριση µέσα σ΄ένα προγραµµατισµό, 

έτσι ώστε ο Δήµος να είναι λειτουργικός και βιώσιµος.  Προβήκαµε για άλλη µια χρονιά στο 

νοικοκύρεµα, όσο γίνεται των περισσοτέρων εξόδων παρ΄ότι έχει γίνει ο ΧΥΤΑ και τα 

χιλιόµετρα, όπως γνωρίζετε για τα απορριµµατοφόρα έχουν τεράστια διαφορά, αν 

αναλογιστούµε τα χρόνια π.χ το 2011 ήταν 176.405 € τα έξοδα για τα καύσιµα και τα 

λιπαντικά, το 2012                   ήταν 169.343 €, το 2013 ήταν 142.441 €, το 2014  ήταν 

143.457 € και το 2015 παρ΄όλο που σας λέω οι ανάγκες φέτος για την καθαριότητα, το 

2015, ήταν υπερβολικές, παρ΄ότι τα αυτοκίνητα, αρκετά εξ αυτών, ο στόλος έχει παλιώσει 

και πρέπει να δούµε τι θα κάνουµε.  Φέτος λοιπόν ήταν 137.158,16 €.  Αυτό σηµαίνει µείωση 

των δαπανών στην πράξη σ΄αυτό τουλάχιστον το κοµµάτι και όχι µόνο.  Τα γενικά νούµερα 

αν χρειαστεί θα τα πει ο κ. Χριστόφορος, τα τακτικά τα έσοδα και τα έξοδα.  Εγώ θα µιλήσω 

πάλι λίγο για το ποσοστό υλοποίησης του προϋπολογισµού.  Το ποσοστό υλοποίησης του 

προϋπολογισµού και αυτό σταδιακά, βλέπουµε από το 2012 π.χ. που ήταν στο 35,22 και 

φέτος είναι στο 57,88.  Φέτος τα έσοδα από τις παραλίες ήταν, το 2015 µιλάµε πάντα, 

108.852,32 € ενώ το 2014 ήταν 100.297,57 Ευρώ.  Αξίζει να σηµειωθεί ότι σε όλα αυτά 

υπήρχε πραγµατικά, κατά το δυνατόν, έλεγχος στις παραλίες και στις παραβιάσεις του 

Δηµόσιου χώρου.  Παρ΄όλα αυτά σαφέστατα θα µπορούσε να πάει καλύτερα αυτό το κοµµάτι 

αν είχαµε µεγαλύτερο µηχανισµό ελεγκτικό, δηλαδή να είχαµε περισσότερο προσωπικό όσον 

αφορά τη Δηµοτική Αστυνοµία.  Δύο άνθρωποι είναι αδύνατον να τα καταφέρουν και να 

βγουν δύο βάρδιες που εκ των πραγµάτων δεν γίνεται και όµως καταφέραµε να κάνουµε 

τριπλάσιους και τετραπλάσιους ελέγχους και σαφέστατα ν΄αυξήσουµε τα έσοδα, που δεν 

είναι αυτός ο σκοπός.  Σκοπός είναι να υπάρχει µία τάξη και να µπορούµε να εξυπηρετείται 

και ο επαγγελµατίας στο χώρο του, αλλά και να µπορεί να είναι ελεύθερος ο χώρος για τους 

πεζούς.  Δάνεια, όπως γνωρίζετε ο Δήµος έχει µόνο τα παλιά.  Έχει ένα δάνειο από το 

1997, το 1999 και το 2001.  Όλα πληρώνονται κανονικά, έχοµε τη δυνατότητα.  Σιγά-σιγά, 

το έτος αποπληρωµής του πρώτου είναι το 2016, φέτος τελειώνει το ένα δάνειο του 1997.  

Το δάνειο του 1999 τελειώνει το 2018 και το τελευταίο δάνειο που είναι το 2001 τελειώνει 

το 2020.  Δηλαδή τελειώνουµε και µε τα δάνεια και ευελπιστούµε και να κάνουµε όσο 

µπορούµε σωστή διαχείριση και να µη χρειαστεί να πάρουµε δάνειο για να καλύψουµε 

ανάγκες λειτουργικές, όπως κάνουν άλλοι Δήµοι, που έχουν φτάσει στο κόκκινο, ενώ εµείς 

σε αντιπαράθεση, σ΄αυτή τη περίοδο, τη δύσκολη, όχι µόνο στο κόκκινο, αλλά έχουµε και 

καλύτερα νούµερα και καλύτερα στατιστικά σε όλα πραγµατικά τα νούµερα που µπορούµε να 

τα κρίνουµε.  Το 2015 λοιπόν είχε πλεόνασµα χρήσης 1.098.638,74 €, όπως σας είπα, όταν 

άλλοι Δήµοι είναι στα κόκκινα, όταν οι άλλοι έχουν χρεοκοπήσει, εµείς έχουµε ένα 

πλεόνασµα χρήσης που οφείλεται βέβαια σε λογικά δεδοµένα:  Στην αύξηση εσόδων που 

βεβαιώθηκαν κατά της χρήση 2015 αλλά και των ΠΟΕ κατά 391.295 που αφορούν κυρίως 

σε: Έσοδα ΠΟΕ, αυτά που συνεχώς κυνηγούµε και πρέπει να δούµε τι µπορούµε να 

κάνουµε, θα µας πει και ο κ. ορκωτός, φέτος αυξήθηκαν κατά 429.871.  Τα παραπάνω 

έσοδα οφείλονται κυρίως στην καλύτερη βέβαια οργάνωση και λειτουργία του Γραφείου 

Εσόδων το οποίο οργανώθηκε και ενισχύθηκε µε δύο ακόµη ικανά στελέχη και το ένα 

εξ΄αυτών ήταν µία µετακίνηση που είχαµε κάνει από τη ΔΕΥΑ γιατί εκ των πραγµάτων δεν 

µπορούσαµε να τα βγάλουµε πέρα µε τους υπαλλήλους που έχουµε.  Έτσι βεβαιώθηκαν 
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περισσότεροι κατάλογοι των ΠΟΕ όπως κλήσεις και πρόστιµα, ακαθ. Έσοδα, τέλη 

παρεπιδηµούντων καθώς και απώλειες ρυθµίσεων από µη συνεπείς οφειλέτες οι οποίες 

επαναβεβαιώθηκαν στο 2015.  Σε µείωση λογιστικοποιηµένων εξόδων κατά 513.570 που 

αφορούν κυρίως, δηλαδή αυτή τη στιγµή έχουµε αύξηση, όπως σας είπα γενικά των εσόδων 

µας και µείωση των εξόδων µας, δηλαδή των δαπανών µας και ορθολογισµό αυτών που είναι 

σε: Αµοιβές προσωπικού, οι αµοιβές προσωπικού φέτος είναι µείον -96.100 που είναι στη 

µείωση του αριθµού των υπαλλήλων ΙΔΟΧ καθαριότητας και δεν δίνουµε πια επιδοτήσεις 

κατοικίας.  Λοιπές αµοιβές και τρίτων -182.424.  Η µείωση αφορά τις επισκευές και 

συντηρήσεις από τρίτους όλων των παγίων και λοιπών στοιχείων καθώς και µείωση σε 

λοιπές παροχές τρίτων, δηλαδή µειώσαµε τις δαπάνες µας σε εργολάβους, σε απολυµάνσεις, 

σε εκκενώσεις βόθρων, καθαριότητα οικισµών, φύλαξη κοιµητηρίων, κλαδονοµή, φόρτωση 

µπαζών, καθαρισµοί παραλιών, καθαρισµοί οδών κ.τ.λ. αυτά µειώσαµε τα έξοδα σ΄αυτό.  

Λοιπά έξοδα -226.354 όπου η µεγαλύτερη µείωση αφορά σε επιχορηγήσεις που δεν 

αποδόθηκαν, αυτό είναι λογιστικό.  Δεν επιδόθηκαν αυτά τα χρήµατα στη ΔΕΥΑ τα οποία 

ήρθε στο τέλος του έτους του 2016 και επιδόθηκαν και του ΣΥΔΙΣΑΠΑ, δηλαδή αυτό είναι 

το -226.354 είναι λογιστικό, δεν είναι ουσιαστικό.  Αλλά δεν µειώθηκαν επ’ ουδενί οι 

παροχές προς τους δηµότες.  Αυξήσαµε το ποσοστό πολιτισµού και αθλητισµού και 

κοινωνικής µέριµνας από 27,5% που ήταν το 2014 το φτάσαµε στο 47%.  Προσπαθούµε να 

µη κάνουµε µία απλή διαχείριση, µαζεύοντας απλώς τα έσοδα και τα έξοδα, αλλά ουσιαστικά 

προσπαθούµε να παράξουµε έργο και αυτό φαίνεται.  Στόχος µας δεν είναι το κέρδος αλλά η 

παροχή ποιοτικών παροχών προς τον πολίτη.  Σε µια περίοδο, όπως σας είπα και πριν, που 

η χώρα καταρρέει, ο Δήµος της Πάρου παραµένει όρθιος και βελτίωσε την οικονοµική του 

κατάσταση.  Παρ’ όλες τις αντίξοες συνθήκες, όπως σας είπα πριν, όπως η  υποστελέχωση, 

η µειωµένη κρατική επιχορήγηση, συνεχώς, η κατάργηση του µειωµένου συντελεστή ΦΠΑ, 

κ.α., εµείς θα συνεχίσουµε να κάνουµε πράξη τη δέσµευσή µας στο λαό της Πάρου και θα 

κάνουµε το ανθρωπίνως δυνατό και ο Δήµος να σταθεί αρωγός σε διεκδικήσεις για όλες τις 

πλευρές της καθηµερινής ζωής του πολίτη.  Είµαστε νέοι, προχωράµε µπροστά, µε όρεξη, 

θέληση και µεράκι για δηµιουργία, χωρίς γκρίνιες και µεµψιµοιρίες.  Τέλος, θα ήθελα να 

ευχαριστήσω ιδιαίτερα τον Αντιδήµαρχο επί των οικονοµικών κ. Χριστόφορο και φυσικά 

τους υπαλλήλους του Δήµου της Οικονοµικής Υπηρεσίας, την προϊσταµένη και όλους τους 

υπαλλήλους για την άψογη συνεργασία, συνέπεια και υπευθυνότητα. 

2] Αντιδήµαρχο Πάρου Χριστόφορο Χρήστο, που διάβασε την έκθεση της οικονοµικής 

επιτροπής που περιλαµβάνεται στην 84/5-9-2016 απόφαση της Οικονοµικής Επιτροπής 

Δήµου Πάρου, µε ΑΔΑ: ΨΕ8ΖΩΞΓ-ΔΛ0. 

  O Πρόεδρος είπε: -Αν κάποιος θέλει να κάνει κάποιες ερωτήσεις διευκρινιστικές, πριν 

δώσω το λόγο στον ορκωτό ελεγκτή, λογιστή, πάνω σ΄αυτά που ανέφερε ο κ. Δήµαρχος και 

ο κ. Αντιδήµαρχος και έδωσε το λόγο στον Γκόκα Αλέξιο, Δηµοτικό Σύµβουλο που είπε: -

Θα ήθελα µια γενική ερώτηση σε σχέση µε την ανάλυση του αποτελέσµατος που έγινε από 

τους οµιλητές – εισηγητές.  Σε γενικές γραµµές αποδόθηκε στην αύξηση των εσόδων και 

στη µείωση των εξόδων το θετικό αποτέλεσµα.  Θα ήθελα να µου πείτε αν πραγµατικά έτσι 

ήταν, αν δηλαδή αυξήσαµε τα έσοδά µας και µειώσαµε τα έξοδά µας σηµαίνει ότι αυτό το 

αποτέλεσµα είναι πραγµατικό και θέλω να µου πείτε που πήγε, δηλαδή σε ποιο στοιχείο του 

ενεργητικού είναι, δηλαδή αυξήσαµε το ταµείο µας κατά ένα εκατοµµύριο τόσο;  Δηλαδή το 

έχοµε στην άκρη, ας πούµε;  Αυτό θα ήθελα, γιατί αν προκύπτει από αύξηση των εσόδων 

και µείωση των εξόδων αυτό το λογιστικό αποτέλεσµα, γιατί η άποψή µου είναι εντελώς 
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διαφορετική, δεν προκύπτει από ΄κει, θα πρέπει αυτά τα χρήµατα να είναι κάπου.  

Μειώσαµε τα έξοδά µας και αυξήσαµε τα έσοδά µας.  Πού είναι αυτά τα χρήµατα;  Διαθέσιµα 

για έργα;   

 O Πρόεδρος είπε: -Κ. Ζαµπούνη θέλετε ν΄απαντήσετε;  Και έδωσε το λόγο στην Ζαµπούνη 

Βασιλική, αν. προϊσταµένη της Διεύθυνσης Οικονοµικών Υπηρεσιών που είπε ότι: -Όπως 

ξέρετε, το λέµε κάθε χρόνο, ο ισολογισµός, αυτά τα στοιχεία που απεικόνισε ο κ. Δήµαρχος 

αφορούν στον ισολογισµό το 1.098.000 € που έχουµε ως κέρδη τα οποία δεν είναι ταµιακή 

απεικόνιση, το έχουµε ξαναπεί, είναι λογιστική απεικόνιση.  Έτσι, πρώτον.  Δεύτερον, αν 

δείτε τη γενική ανακεφαλαίωση του απολογισµού έχουµε αύξηση, ας το δούµε και έτσι, 

ταµιακού υπολοίπου από 3.729 είναι 4.139 είναι 400.000 €, ένα µέρος έχει πάει...    

O Πρόεδρος είπε: -Κ. Γκόκα σας παρακαλώ αφήστε να ολοκληρώνει και ... Κ. Δήµαρχε να 

παίρνουµε το λόγο και να µπορούµε να κάνουµε σωστή συζήτηση και έδωσε το λόγο στους: 

1] Ζαµπούνη Βασιλική, αν. προϊσταµένη της Διεύθυνσης Οικονοµικών Υπηρεσιών που είπε 

ότι: -Απλώς θέλω να πω ότι παρ΄όλο που ο προϋπολογισµός µας σε σχέση των εσόδων που 

φέτος ήταν 16.969.000 € σε σχέση µε το 2014 που ήταν  18.017.000 € είχαµε και 

περισσότερα βεβαιωθέντα κατά 550.000 € και περισσότερα εισπραχθέντα κατά 250.000 €, 

παρ΄όλο που ο προϋπολογισµός µας ήταν κατά 1.000.000 € µειωµένος.  Σηµαίνει ότι 

βεβαιώθηκαν πολλά περισσότερα σε σχέση µε άλλες χρονιές, λογιστικοποιήθηκαν και 

εισπράχθηκε ένα µικρό µέρος αυτών, τα οποία είναι όµως και βεβαιωµένα παλαιών ετών και 

κλήσεις και παρεπιδηµούντων κλπ και να πω και κάτι άλλο.  Υπήρχαν πολλοί που ήρθανε για 

ρυθµίσεις το 2014, αυτό που έγινε των 100 δόσεων, οι οποίοι δεν ήταν συνεπείς και 

επαναβεβαιώθηκαν στο 2015, γι΄ αυτό εµφανίζονται αυτά αυξηµένα τα ποσά.  2] Γκόκα 

Αλέξιο, Δηµοτικό Σύµβουλο που είπε: -Εγώ δεν καλύφθηκα από την ερώτησή µου.  Θα 

ξανακάνω άλλη µια προσπάθεια να σας...  3] Ζαµπούνη Βασιλική, αν. προϊσταµένη της 

Διεύθυνσης Οικονοµικών Υπηρεσιών που είπε ότι: -Εγώ κατάλαβα τι θέλετε να πείτε.  4] 

Γκόκα Αλέξιο, Δηµοτικό Σύµβουλο που είπε: -Να σας πω τι εννοώ.  Το αποτέλεσµα είναι 

ένα εκατοµµύριο πόσο είναι, αν βάλουµε και το ΕΦΚ, το αποτέλεσµα από τα λογιστικά έξοδα 

που είναι η διαφορά των αποσβέσεων που είπε ο κ. Αντιδήµαρχος που είναι 212.000 € θα 

έπρεπε να έχουµε µια διαθεσιµότητα κεφαλαίων της τάξεως των 1.300.000 € αυτή τη 

στιγµή για να τα διαθέσουµε για έργα.  Είναι αλήθεια αυτό; Δηλαδή...  5] Ζαµπούνη Βασιλική, 

αν. προϊσταµένη της Διεύθυνσης Οικονοµικών Υπηρεσιών που είπε ότι: -Είναι 

λογιστικοποιηµένα όµως.  6] Γκόκα Αλέξιο, Δηµοτικό Σύµβουλο που είπε: -Όχι σας 

ξαναλέω, το αποτέλεσµα ήταν 1.000.000 € το λογιστικό αποτέλεσµα, αν βρούµε σε ταµειακή 

βάση, αν βγάλουµε έξω τα λογιστικά έξοδα που είναι αποσβέσεις θα έπρεπε να ΄ναι 

1.300.000.  Αυτά τα κεφάλαιο υπάρχουν διαθέσιµα για έργα;  Αυτό σας λέω.  

Ανταποκρίνεται δηλαδή σε ένα πλεόνασµα που έχει προκύψει από την λειτουργία µας και 

είναι διαθέσιµο για έργα ή τι έγινε αυτό το πλεόνασµα;  7] Ζαµπούνη Βασιλική, αν. 

προϊσταµένη της Διεύθυνσης Οικονοµικών Υπηρεσιών που είπε ότι: -Μα σας εξηγούµε από 

που είναι.  8] Αντιδήµαρχο Πάρου Χριστόφορο Χρήστο που είπε: -Μάνι-µάνι η απόδοση 

προς την ΔΕΥΑΠ που είναι γύρω στις 300.000 €, αποδόθηκε µέσα στο 2016.  9] Γκόκα 

Αλέξιο, Δηµοτικό Σύµβουλο που είπε: -Συγνώµη αυτά, επειδή έχω και σ΄αυτό µια ερώτηση, 

δεν το ΄χω δει.  Αυτά περνάνε στα έσοδα;  Δηλαδή όταν εισπράττοµε κάτι για να το 

δώσουµε στη ΔΕΥΑΠ περνάει στα έσοδα;  Αυτό.  Απ΄όλη την ανάλυση που έγινε το µόνο 

που κατά τη γνώµη µου, εξηγεί ένα µέρος του αποτελέσµατος είναι αυτό το πράγµα.  Αν 
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πράγµατι έχοµε πάρει έσοδα τα οποία είναι να τα δώσοµε είναι...  10] Αντιδήµαρχο Πάρου 

Χριστόφορο Χρήστο που είπε: -Ένα λεπτό Πρόεδρε και το άλλο είναι... 

O Πρόεδρος είπε: -Σας παρακαλώ κ. Σύµβουλοι και έδωσε το λόγο στον Αντιδήµαρχο 

Πάρου Χριστόφορο Χρήστο που συνέχισε: -Ότι έχουµε αύξηση στα Π.Ο.Ε., σ΄αυτά που 

βεβαιώθηκαν µέσα στη χρήση, σχεδόν κατά µισό εκατοµµύριο πεντακόσιες χιλιάδες €.  Αυτό 

είναι ένα ποσό το οποίο απεικονίζεται στον ισολογισµό σαν απαιτήσεις, σαν έσοδο, αλλά αυτό 

δεν έχει έρθει σαν χρήµα, είναι µια απαίτηση η οποία την εγγράφουµε ως απαίτηση, δεν 

σηµαίνει ότι είναι χρήµα ακόµα.  

O Πρόεδρος είπε: -Θα δώσω το λόγο στον κ. Ζαχαριουδάκη να σας δώσει διευκρινήσεις και 

να κάνει και την δική του τοποθέτηση και έδωσε το λόγο στους: 1] Ζαχαριουδάκη Μιχαήλ, 

ορκωτό λογιστή που είπε: -Τεχνικά να πω δυό πράγµατα.  Όταν λέµε το αποτέλεσµα είναι 

ένα χ ποσό, είναι αυταπόδεικτο πως είναι µια αφαίρεση µεταξύ των εσόδων και των εξόδων.  

Άρα αυτό είναι δεδοµένο.  Αν το αποτέλεσµα αυτό αντικρίζει µε ταµιακή αύξηση στο Δήµο 

εξαρτάται εάν τα έσοδα εισπράχθηκαν και τα έξοδα πληρώθηκαν.  Είναι δύο διαφορετικά 

πράγµατα το δουλευµένο ας πούµε έσοδο και έξοδο και το πληρωµένο ή εισπραγµένο έσοδο 

και έξοδο.  Τα έσοδα µπορεί να έχουν εισπραχτεί και να έχουν ήδη καταναλωθεί, δηλαδή 

πήραµε τα λεφτά από την επιχορήγηση, από τα διάφορα έσοδα τα δικά µας και τα κάναµε 

µέσα στη χρήση πάγια οπότε δεν φαίνεται στο ταµείο, γιατί ήδη τα ‘χουµε καταναλώσει.  Δεν 

λέω πως γίνεται, τεχνικά το λέω, ή µπορεί τα έσοδα που εισπράξαµε να πληρώσαµε, να 

µειώσαµε τις υποχρεώσεις µας.  2] Γκόκα Αλέξιο, Δηµοτικό Σύµβουλο που είπε: -Αυτό 

έγινε.  3] Ζαχαριουδάκη Μιχαήλ, ορκωτό λογιστή που είπε: -Συµφωνάµε;  Το λέω 

θεωρητικά, το τι έγινε στο Δήµο θα σας τα πούνε η ταµιακή υπηρεσία και η οικονοµική.  4] 

Ζαµπούνη Βασιλική, αν. προϊσταµένη της Διεύθυνσης Οικονοµικών Υπηρεσιών που είπε ότι: 

-Να συµπληρώσω λίγο ένα λεπτό.  Αν δείτε λίγο τον ισολογισµό του 2015 µε το 2014, η αξία 

κτήσης των παγίων είναι αυξηµένη κατά 1.500.000 €.  Όταν έχεις 1.500.000 € παραπάνω 

πάγια µέσα στη χρήση τι σηµαίνει;  Δεν απαντάει σ΄αυτό που µε ρωρήσατε;  5] Γκόκα 

Αλέξιο που είπε: -Δεν απαντάει, διότι αυτά τα πάγια προέρχονται από επιχορηγήσεις.  6] 

Ζαµπούνη Βασιλική, που είπε: -Όχι όλα.  7] Γκόκα Αλέξιο, Δηµοτικό Σύµβουλο που είπε: -

Τα περισσότερα από επιχορηγήσεις.  8] Ζαµπούνη Βασιλική, που είπε: -Όχι όλα όµως.  9] 

Γκόκα Αλέξιο, που είπε: -Οι οποίες είναι και στα έσοδα.  10] Δήµαρχο Πάρου που είπε: -

Δεν τα διαβάσατε κ. Γκόκα;  Δεν τα διαβάσατε;  11] Γκόκα Αλέξιο, που είπε: -Θα σας πω 

την άποψή µου.  12] Δήµαρχο Πάρου που είπε: -Αφού τα διαβάσατε, τα ΄χετε τόσες µέρες. 

  Ο Πρόεδρος είπε: -Παρακαλώ...κ.Ζαχαριουδάκη, αν θέλετε την δικιά σας τώρα και έδωσε 

το λόγο στον Ζαχαριουδάκη Μιχαήλ, ορκωτό λογιστή που είπε: -Θα σας πω και τη δικιά µου 

τοποθέτηση όσο αφορά τα πάγια, λέω και κλείνουµε όσον αφορά το θεωρητικό.  Η αύξηση 

των παγίων εξαρτάται από τα έργα που έχουν γίνει που ένα µέρος ή το περισσότερο µέρος 

καλύβεται από τις επιχορηγήσεις που δεν πάνε στα έσοδα, πάνε κατευθείαν στην καθαρή 

θέση.  Στα έσοδα πάνε η απόσβεση της επιχορήγησης για ν΄αντικρίσει την απόσβεση των 

παγίων που ισοβαθµίζει, δηλαδή έξοδο η απόσβεση των παγίων έσοδο η απόσβεση της 

επιχορήγησης που πήραµε για τα πάγια και τα δυό µαζί συναντιούνται στ΄αποτελέσµατα.  

Αυτά όσον αφορά το θεωρητικό.  Τώρα όσον αφορά τη δική µας δουλειά.  Εµείς ελέγξαµε 

τον ισολογισµό και τ΄αποτελέσµατα όπως και το προσάρτηµα που συνέταξε ο Δήµος και 

συµφωνούµε µ΄αυτόν, ότι απεικονίζει εύλογα την οικονοµική κατάσταση του Δήµου, µε µία 

µόνο παρατήρηση.  Η παρατήρηση έχει να κάνει όσον αφορά την είσπραξη των απαιτήσεων.  

Για µας υπάρχουν καθυστερηµένες απαιτήσεις και κατά τη γνώµη µας πάντα, εκτίµηση, ότι ο 
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Δήµος έπρεπε να κάνει σε σωρευµένη βάση, δεν έχει κάνει ποτέ µέχρι τώρα, 1.300.000 

δηλαδή εκτιµάµε ότι από τις απαιτήσεις που είναι περίπου νοµίζω 3.500.000, 1.000.000.  

1.900.000 είναι οι βεβαιωµένες απαιτήσεις αλλά έχοµε και έσοδα εισπρακτέα άλλο 

1.500.000.  Οι απαιτήσεις γενικά είναι γύρω στα 3.500.000 αν θυµάµαι καλά το νούµερο.  

Απ΄αυτό το νούµερο 1.300.000 θα δυσκολευτείτε λίγο να το εισπράξετε. 

Ο Πρόεδρος είπε: -Θέλω να σας παρακαλέσω ν΄αφήσοµε τον κ. Ζαχαριουδάκη να 

ολοκληρώσει και έδωσε το λόγο στον Ζαχαριουδάκη Μιχαήλ, ορκωτό λογιστή που είπε: -Η 

εκτίµηση η δική µου, δηλαδή βγάζοντας αυτό το νούµερο, η εκτίµησή µας είναι και 

θεωρήσαµε ότι έχει δυσκολίες όσον αφορά την είσπραξη, όταν έχει περάσει τουλάχιστον 

ένας χρόνος χωρίς να έχει κινηθεί αυτή η απαίτηση.  Δηλαδή οι απαιτήσεις που θεωρούµε 

ότι έχουν δυσκολία στην είσπραξη προέρχονται από το 2014 και πίσω.  Αυτή είναι η 

διαφωνία µας όσον αφορά τον ισολογισµό.  Κατά τ΄άλλα συµφωνούµε µε τον ισολογισµό που 

προέρχεται από τα βιβλία και απεικονίζει εύλογα την οικονοµική κατάσταση του Δήµου.    

  Ο Πρόεδρος είπε: -Ευχαριστώ και έδωσε το λόγο στον Βλαχογιάννη Χρήστο, Δηµοτικό 

Σύµβουλο, που είπε ότι: -Στον απολογιστικό πίνακα εσόδων, 6 από 24, έχοµε τελικά 

βεβαιωθέντα έσοδα από µισθώµατα δηµοσίων λατοµείων 44.792, εισπράξαµε 633 € γιατί;  

Τι γίνεται µε τα υπόλοιπα 44.159;  Να τα κάνω όλα µαζί; 

  Ο Πρόεδρος είπε: -Νοµίζω ένα-ένα, καλύτερα δεν είναι;... Ακριβώς και έδωσε το λόγο 

στους: 1] Ζαµπούνη Βασιλική, αν. προϊσταµένη της Διεύθυνσης Οικονοµικών Υπηρεσιών που 

είπε ότι: -Αυτά τα 633 € είναι τα πάγια µισθώµατα που βεβαιώνουµε κάθε χρόνο...  2] 

Βλαχογιάννη Χρήστο, Δηµοτικό Σύµβουλο, που είπε ότι: -Όχι για τα΄άλλα 44 που 

οφείλονται... 3] Ζαµπούνη Βασιλική, που είπε ότι: -Τ΄άλλα είναι βάσει της λατύπης και των 

όγκων των µαρµάρων που µας φέρνουν κάθε φορά, βεβαιώνουµε τους καταλόγους, δεν µας 

πληρώνουν και έχουµε κινηθεί µε βάση τη νόµιµη διαδικασία.  4] Βλαχογιάννη Χρήστο, που 

είπε ότι: -Μάλιστα, 7 από 24, Λοιπά έσοδα από εκποίηση ακίνητης περιουσίας 33.215 τι 

είναι αυτό;  5] Δήµαρχο Πάρου που είπε: -Το έργο για το αεροδρόµιο είναι.  6] Βλαχογιάννη 

Χρήστο, που είπε ότι: -Είχαµε υπογράψει µια προγραµµατική σύµβαση µε την Περιφέρεια 

Νοµαρχιακής Αυτοδιοίκησης για την απολύµανση των χώρων 23.200.  7] Δήµαρχο Πάρου 

που είπε: -Δεν έχοµε πάρει τα χρήµατα.  8] Βλαχογιάννη Χρήστο, που είπε ότι: -Γιατί δεν 

τα πήραµε τα χρήµατα;  9] Δήµαρχο Πάρου που είπε: -Τα διεκδικούµε και τώρα και φέτος.  

Δεν τά ΄χοµε πάρει ακόµα.  10] Βλαχογιάννη Χρήστο, που είπε ότι: -Δηλαδή η Περιφέρεια 

µας είπε θα µας δώσει 23.200, υπέγραψε προγραµµατική σύµβαση και δεν µας τα ΄δωσε;  

11] Δήµαρχο Πάρου που είπε: -Έχουµε κάνει δύο χρονιές, η δεύτερη χρονιά, αν κάνω 

λάθος επιδιορθώστε µε και µας έχουνε υποχρέωση να κάνουµε οκτώ απεντοµώσεις.  

Έχουµε κάνει οκτώ και δεν έχουµε πάρει χρήµατα.  12] Φαρούπου Κυριακή υπάλληλος της 

Οικονοµικής Υπηρεσίας που είπε: -Πριν από λίγες ηµέρες µίλησα µε τον υπεύθυνο εκεί µε 

την προγραµµατική σύµβαση, είναι στο τελικό στάδιο για να προβεί στην πίστωση του ποσού 

στο Δήµο.  13] Βλαχογιάννη Χρήστο, που είπε ότι: -Αυτό είναι για το 2015, κάναµε και το 

2016 προγραµµατική σύµβαση;  14] Φαρούπου Κυριακή, που είπε: -Είναι για το 2015...  15] 

Βλαχογιάννη Χρήστο, που είπε ότι: -Το ξέρω ότι είναι για το 2015, για το 2016 ρωτώ, 

κάναµε; ... 

  Ο Πρόεδρος είπε: -Αυτό µπορούµε να το δούµε κ. Βλαχογιάννη από τότε που κάναµε την 

προγραµµατική, εάν ήταν διετία ή ήτανε µόνο για µια χρονιά και έδωσε το λόγο στους: 1] 

Βλαχογιάννη Χρήστο, Δηµοτικό Σύµβουλο, που είπε ότι: -Ένα άλλο βλέπω για την µελέτη 

του 2ου Γυµνασίου Παρκιάς, τελικά µηδέν εξαντλήθηκαν το 2015, δεν βλέπω να κινήθηκε ο 
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λογαριασµός.  Τι γίνεται µ΄αυτό το πράγµα γιατί θα χάσοµε και τη χρηµατοδότηση, περάσανε 

δυόµιση χρόνια από τότε που ήρθαν τα χρήµατα, θα προχωρήσει η µελέτη ή όχι;   2] 

Δήµαρχο Πάρου που είπε: -Προχωράει, βέβαια αυτά τα χρήµατα είναι διεκδικούµενα, είναι 

διεκδικούµενα χρήµατα αυτά της µελέτης δεν έχουν µπει στο λογαριασµό, δεν είναι στο 

λογαριασµό µας.  3] Βλαχογιάννη Χρήστο, που είπε ότι: -Λέω ότι έχοµε χρηµατοδοτηθεί µε 

500.000 για...  4] Δήµαρχο Πάρου που είπε: -Έχοµε έγκριση της...  5] Βλαχογιάννη 

Χρήστο, που είπε ότι: -Γιατί δεν έχοµε προχωρήσει δηλαδή περάσανε δυόµιση χρόνια.  6] 

Δήµαρχο Πάρου που είπε: -Έχει γίνει µία ένσταση από έναν εργολάβο και εκδικάζεται η 

ένσταση.  7] Βλαχογιάννη Χρήστο, που είπε ότι: -Mάλιστα, τώρα είχαµε πάρει, παλιά επί 

των ηµερών µου 50.000 για τεχνική υποστήριξη συγχρηµατοδοτούµενων πράξεων από 

ΕΣΠΑ, δεν βλέπω.  8] Δήµαρχο Πάρου που είπε: -Δεν έχει παρθεί, αυτό αν βλέπετε εκεί 

έχει γίνει µια αναµόρφωση στα 30.000.  9] Βλαχογιάννη Χρήστο, που είπε ότι: -Βγήκαν τα 

είκοσι, ναι.  10] Δήµαρχο Πάρου που είπε: -Είναι ένα ποσό το οποίο ήταν αποθήκη, δεν έχει 

δοθεί.  11] Βλαχογιάννη Χρήστο, που είπε ότι: -Μηδέν πήραµε, όπως επίσης και για τον 

οδηγό πόλης τα...  12] Δήµαρχο Πάρου που είπε: -Και αυτό το 69.000 δεν µας... το 

καταργήσανε, ουσιαστικά αναβλήθηκε το πρόγραµµα.  13] Βλαχογιάννη Χρήστο, που είπε ότι: 

-Θα εφαρµοστεί αυτό το πρόγραµµα;  14] Δήµαρχο Πάρου που είπε: -Μάλλον όχι, δεν 

έχουµε ενηµερωθεί, είχε εγκριθεί τα 69.000.  15] Βλαχογιάννη Χρήστο, που είπε ότι: -Γιατί 

αναβλήθηκε;  16] Δήµαρχο Πάρου που είπε: -Δεν εξαρτάται από µας, όπως ξέρετε.  17] 

Βλαχογιάννη Χρήστο, που είπε ότι: -Μου κάνει εντύπωση τώρα αυτό, τέλος πάντων, 

παρακάτω έσοδα από Βελέντζειο Ίδρυµα 15.200, δεν έχοµε εισπράξει.  18] Δήµαρχο 

Πάρου που είπε: -Δεν έχοµε εισπράξει κάτι.  19] Βλαχογιάννη Χρήστο, που είπε ότι: -Γιατί 

δεν τα πήραµε;  20] Δήµαρχο Πάρου που είπε: -Δεν έχοµε εισπράξει και υπάρχει µία 

διαβούλευση µε το Βελέντζειο γιατί συσσωρεύονται, τα γνωρίζετε πολύ καλά, 

συσσωρεύονται κάθε χρόνο τα χρήµατα αυτά και µήπως, κανονικά έπρεπε να µας τα έχουν 

βάλει γιατί αυτό ήταν µέσα και το 2016.  21] Βλαχογιάννη Χρήστο, που είπε ότι: -Πάνε στην 

Κοινότητα του Κώστου.  22] Δήµαρχο Πάρου που είπε: -Έπρεπε νάναι αυτό που λέω τώρα 

είναι για το 2016.  Το 2015 λοιπόν έπρεπε να ΄χουνε έρθει τα χρήµατα που δεν έχουν 

έρθει και το 2016 έχουµε πει λόγω του ότι µπαίνουνε στο ταµείο του Δήµου.  Υπάρχει 

δυσκολία κτλ ώστε να µπορούν ν΄ απορροφηθούν, όπως και για τα σχολεία.  Το σχολείο του 

Κώστου εδώ και πάρα πολλά χρόνια και επί των ηµερών σας, τα χρήµατα πηγαίνουν 

κατευθείαν στα σχολεία και όχι στη Σχολική Επιτροπή, έτσι λοιπόν θα υπάρξει µία αλλαγή 

και σκέπτοµαι τον επίτροπο, αλλά το 2015 πρέπει να ‘χουν έρθει και δεν έχουν έρθει.  23] 

Βλαχογιάννη Χρήστο, που είπε ότι: -Μάλιστα, σελ. 16 από 24, υπέρ Δηµοσίου στην 

αντιµισθία αιρετών 6.000, µηδέν, βλέπω δεν έχουν... γιατί;...  24] Γκόκα Αλέξιο, Δηµοτικό 

Σύµβουλο που είπε: -Θα ήθελα να ρωτήσω σε σχέση µε αυτά τα ανείσπραχτα υπόλοιπα, 

υπάρχει θεσµικό πλαίσιο, ας πούµε να γίνει εγγραφή, δηλαδή θέλω να πω µπορεί η 

οικονοµική υπηρεσία του Δήµου να πραγµατοποιήσει εγγραφή για να κάνει πρόβλεψη ή 

οποιοσδήποτε δηλαδή...  Λέµε ότι υπάρχει αυτό το θέµα που εµφανίζεται και αλλοιώνει την 

εικόνα ας πούµε των καταστάσεων, αλλά θα µπορούσε η οικονοµική υπηρεσία να κάνει µία 

εγγραφή και δεν το κάνει;  25] Ζαχαριουδάκη Μιχαήλ, ορκωτό λογιστή που είπε: -Όσον 

αφορά τον ισολογισµό, γι΄ αυτό γράψαµε την παρατήρηση ή κατά τη γνώµη µας, ξέρετε η 

εκτίµηση µιας απώλειας από µία επισφαλή απαίτηση, µια δύσκολα ρευστοποιήσιµη απαίτηση, 

είναι θέµα εκτίµησης, διαφορετική εκτίµηση θα κάνω εγώ, διαφορετική θα κάνει κάποιος 

άλλος, αλλά η όποια εκτίµηση έχει ο Δήµος, αυτή έπρεπε να καταχωρηθεί στον ισολογισµό 
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και ν΄απεικονίζεται στις οικονοµικές καταστάσεις.  Αυτό δε σηµαίνει ότι πρέπει να 

διαγράψει την απαίτηση από τα βιβλία της, έτσι το πώς θα γίνει...  Στον ισολογισµό έπρεπε, 

δυστυχώς και δω κανείς Δήµος δεν κάνει, η δικιά µου εκτίµηση είναι ότι οι οικονοµικοί 

υπάλληλοι είναι κάπως φοβισµένοι µην τους θεωρήσουν ότι...  26] Γκόκα Αλέξιο, που είπε: 

-Είναι απόφαση λέτε των υπαλλήλων αυτό, δεν θα ΄πρεπε να είναι απόφαση του αρµόδιου 

Αντιδηµάρχου;  27] Δήµαρχο Πάρου που είπε: -Είναι απόφαση του Δηµοτικού Συµβουλίου.  

Εσείς θα παίρνατε την απόφαση ότι διαγράφουµε τα διεκδικούµενα έσοδα του Δήµου;  28] 

Γκόκα Αλέξιο, που είπε: -Δεν καταλάβατε τι είπε ο κ. ορκωτός.  Δεν τις διαγράφουµε, είναι 

άλλο πράγµα.  29] Ζαχαριουδάκη Μιχαήλ, που είπε: -Γενικά οι οικονοµικές υπηρεσίες είναι 

πολύ φειδωλές να κάνουνε εκτιµήσεις, σε όλους τους Δήµους.  30] Γκόκα Αλέξιο, που είπε: 

-Θα µπορούσανε να έχουνε κάλυψη από µια απόφαση της Οικονοµικής Επιτροπής της 

οποίας είµαι µέλος.  31] Ζαχαριουδάκη Μιχαήλ, που είπε: -Η δικιά µου γνώµη είναι ότι οι 

Δήµοι σιγά-σιγά έπρεπε να κάνουν αυτές τις προβλέψεις, ουσιαστικά µειώνουνε τις 

απαιτήσεις σε µείωση των ιδίων κεφαλαίων.  Τα ίδια κεφάλαια στους Δήµους, όπως ξέρετε 

καλύτερα από µένα, δεν είναι ουσιαστικά τίποτα, τα ίδια κεφάλαια είναι µια αφαίρεση µεταξύ 

ελεγκτικών στοιχείων και υποχρεώσεων.  Το µεγαλύτερο µέρος είναι τα πάγια που τα 

΄χουµε αποτιµήσει, µε τον τρόπο που τα ΄χουµε αποτιµήσει, οπότε ουσιαστικά τα ίδια 

κεφάλαια δεν λένε απολύτως τίποτα.  32] Γκόκα Αλέξιο, που είπε: -Αλλά αλλοιώνεται η 

εικόνα του ισολογισµού, το µέγεθος της καθαρής θέσης, όλα αυτά θα ΄πρεπε να...  Δίνετε 

εσείς σαν αρµόδιος ελεγκτής ορκωτός τη κατεύθυνση, παρ΄όλα αυτά θα ΄λεγα σαν Δηµοτικό 

Συµβούλιο να δώσοµε µία κάλυψη, ας πούµε να γίνουν αυτές οι εγγραφές για να έχοµε 

κάποιο ισολογισµό που να...  33] Ζαχαριουδάκη Μιχαήλ, που είπε: -Σύµφωνοι.  Εγώ έκανα 

την παρατήρηση σε φτιαγµένο ισολογισµό έτσι;  Οπότε δεν µπορεί να θεωρηθεί ότι είπα να 

γίνει και δεν έγινε, έτσι;  34] Γκόκα Αλέξιο, που είπε: -Μέσα στους κωδικούς του 

απολογισµού υπάρχουν πάρα πολλά πράγµατα που µπορούσε να ρωτήσει κανένας, αλλά δεν 

νοµίζω ότι είναι για το Δηµοτικό Συµβούλιο, µπορώ να πάω να βρω τους αρµόδιους... Σε 

σχέση µε τον πίνακα των χρηµατοδοτήσεων βλέπω ότι παραµένουν κάποιες 

χρηµατοδοτήσεις που αφορούν τα σχολεία.  Είχαµε πει, έχουµε δροµολογήσει την... είναι κι 

άλλα, 100.000 από το Υπ.ΕΣ. συντήρηση σχολικών κτηρίων και από τη ΣΑΤΑ συντηρήσεις 

σχολικών κτηρίων, ο κωδικός 15-7331.006 εξόδων που είναι 90.000 και αυτός.  Απλά θα 

ήθελα το χρονοδιάγραµµα γιατί τα σχολεία έχουν πιεστικές ανάγκες και θα ΄πρεπε...  35] 

Δήµαρχο Πάρου που είπε: -Αν είδατε, φέτος λοιπόν έχουµε βάλει ένα πρόγραµµα γύρω στα 

εκατό χιλιάρικα συν τα διακόσια είκοσι πέντε της Περιφέρειας.  Ήταν εκατό τριάντα τρία η 

ΣΑΤΑ σχολείων.  Τα 33.000 τα ΄χουµε δώσει στη Σχολική Επιτροπή ώστε να τα 

διαχειριστεί για µικροεργάκια σ΄όλα τα σχολεία και τα υπόλοιπα έχουνε προγραµµατιστεί να 

γίνουν µέσα στο προσεχές...  36] Γκόκα Αλέξιο, που είπε: -Παραµένουν δηλαδή εκατό συν 

ογδόντα συν τα διακόσια ας πούµε.  37] Δήµαρχο Πάρου που είπε: -Είναι εκατό συν 

ογδόντα συν διακόσια είκοσι πέντε.  Απλώς τώρα µε την αλλαγή του τρόπου των 

δηµοπρασιών και των έργων, κολλήσαµε.  38] Γκόκα Αλέξιο, που είπε: -Εντάξει αλλά µόλις 

το λύσουµε αυτό είναι...  39] Δήµαρχο Πάρου που είπε: -Είναι όλα προγραµµατισµένα, 

απλώς έχουµε κολλήσει σ΄αυτό, δηλαδή δεν µπορούµε να υλοποιήσουµε αυτή τη στιγµή, έτσι 

να µιλάµε ξεκάθαρα, το τεχνικό πρόγραµµα, λόγω της αλλαγής του τρόπου των 

δηµοπρασιών.  40] Γκόκα Αλέξιο, που είπε: -Αυτό ήταν και πέρυσι βέβαια που δεν υπήρχε 

αυτό το πρόβληµα.  41] Δήµαρχο Πάρου που είπε: -Τώρα τον Αύγουστο.  42] Γκόκα 

Αλέξιο, που είπε: -Άλλο λέω, αυτά τα ποσά ήταν στοκαρισµένα και πέρυσι.  43] Δήµαρχο 
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Πάρου που είπε: -Ήταν, ήταν εκατό τριάντα τρία και τώρα είναι ογδόντα.  44] Γκόκα 

Αλέξιο, που είπε: -Επειδή δώσατε... αλλά εντάξει, ας κάνοµε κάτι...  45] Κορτιάνου Κάγκανη 

Άννα, Δηµοτική Σύµβουλο που είπε: -Στη σελ. 1 από 69 το πρώτο, αποδοχές ειδικού 

συνεργάτη, πρόκειται για έναν ή για δύο συνεργάτες;  46] Δήµαρχο Πάρου που είπε: -Δύο.  

47] Κορτιάνου Κάγκανη Άννα, που είπε: -Αλλά λέει, αναφέρεται ειδικού συνεργάτη.  48] 

Δήµαρχο Πάρου που είπε: -Είναι γραµµένος ο κωδικός έτσι, δεν είναι...  49] Κορτιάνου 

Κάγκανη Άννα, που είπε: -Πρέπει να διευκρινιστεί γιατί όταν το βλέπει ένας νοµίζει ότι 

πρόκειται για ένα.  50] Δήµαρχο Πάρου που είπε: -Όχι είναι δύο, όπως γνωρίζετε ότι ο 

Δήµος Πάρου έχει τη δυνατότητα δύο ειδικών συνεργατών, όσοι είναι οι Αντιδήµαρχοι οι 

έµµισθοι.  51] Κορτιάνου Κάγκανη Άννα, που είπε: -Επειδή το γνωρίζω, αν µπορεί να...  52] 

Δήµαρχο Πάρου που είπε: -και ευχαριστούµε πολύ, µη νοµίζει ο κόσµος ότι τα παιδιά αυτά 

παίρνουν αυτά τα χρήµατα, δεν τα παίρνουνε.  53] Κορτιάνου Κάγκανη Άννα, που είπε: -Ναι, 

ότι το ένα παιδί παίρνει αυτά τα χρήµατα, αυτό νοµίζω είναι αδύνατο και το άλλο τα χρήµατα 

που πήραµε, τα ανταποδοτικά, από τη ΔΕΗ για το σχολείο των Καµαρών, υπάρχει κάποιος 

χρονικός ορίζοντας, πότε θα εξοφληθούν...  54] Δήµαρχο Πάρου που είπε: -Εδώ έχετε 

δίκιο, έχουµε καθυστερήσει σ΄αυτό.  Είναι γύρω στα 50.000 περίπου... σύνολο είναι τόσα 

µαζί µε τα είκοσι επτά που παίρνουµε...  Αυτά έχουνε προγραµµατιστεί για το σχολείο και 

για το δρόµο, το θέµα είναι ότι πρέπει να γίνουν µελέτες κλπ κλπ.  Έχουµε καθυστερήσει 

λίγο εδώ και έχετε δίκιο σ΄αυτό.  55] Κορτιάνου Κάγκανη Άννα, που είπε: -Από τη ΔΕΗ δεν 

έχοµε πρόβληµα.  56] Δήµαρχο Πάρου που είπε: -Όχι, τα παίρνουµε, το τέλος για τις 

ανανεώσιµες πηγές ενέργειας, αυτό το ανταποδοτικό που παίρνουµε από τη ΔΕΔΔΗΕ για 

τις ανεµογεννήτριες, µέχρι τώρα το παίρνουµε.  57] Κορτιάνου Κάγκανη Άννα, που είπε: -

Ναι αλλά µην έχει πρόβληµα ηµεροµηνιών και λήξης.  58] Δήµαρχο Πάρου που είπε: -Όχι, 

εµείς απλώς αυτή τη στιγµή πρέπει να γίνουν οι µελέτες κλπ να υλοποιηθεί το έργο και 

σ΄αυτό έχετε δίκιο.  

  Ο Πρόεδρος είπε: -Άλλη ερώτηση συνάδελφοι; και έδωσε το λόγο στους: 1] Μαρινόπουλο 

Αθανάσιο, Δηµοτικό Σύµβουλο που είπε: -Εγώ είδα ορισµένους κωδικούς µέσα στον 

προϋπολογισµό για µελέτες και µερικές αποφάσεις για πεζοδρόµια για έργα και 

διαγραµµίσεις χώρων στάθµευσης οι οποίες τελικά έµειναν για ποιο λόγο, τις µεταφέραµε 

στο ’16;  2] Δήµαρχο Πάρου που είπε: -Λοιπόν κοιτάχτε να δείτε, αν δείτε και πρέπει να το 

δούµε όλοι, κάποια στιγµή αυτό το ρόλο παίζει και ο απολογισµός.  Ο απολογισµός είναι να 

προβληµατιστείς για κάποια πράγµατα, όχι να κάνεις εντάξει τα καλά είναι καλά, φαίνεται 

ότι πραγµατικά ο απολογισµός µας δείχνει ένα Δήµο νοικοκυρεµένο µε έσοδα κτλ κτλ, αλλά 

ουσιαστικά ο απολογισµός για µένα είναι, πρέπει να βλέπεις κάποια πράγµατα που πρέπει να 

τα διορθώσεις και εδώ έχουµε το εξής:  Έχουµε υλοποίηση του τεχνικού προγράµµατος, 

γιατί αυτό είναι, περίπου στα 40%, 38, τόσο, έχουµε βελτιώσει το δείχτη από 25 που ήτανε, 

ήταν 25, τόσο, έχω τα στοιχεία 25, τόσο, υλοποίηση του τεχνικού προγράµµατος, το 

φτάσαµε 38, τόσο και πάλι δεν είναι.  Λοιπόν, αλλά φέτος το ’16 όταν µας λένε, κάθε χρόνο 

όταν έρχεται και σου λέει θα κάνεις προϋπολογισµό, το προσχέδιο του προϋπολογισµού το 

Σεπτέµβριο και όταν πρέπει να βάλεις τα έσοδα µέχρι τέλος Ιουλίου και έρχεται ουσιαστικά 

η έγκριση του προϋπολογισµού σου µε τη µεγάλη αναµόρφωση τον Απρίλιο και σου κάθεται, 

όπως κάθεται φέτος µια αλλαγή νόµου για τα έργα, κάθεσαι µε σταυρωµένα τα χέρια.  Όσο 

και να τρέχεις, όσο και η Τεχνική Υπηρεσία να προσπαθεί, σας λέω ότι βελτιώσαµε το 25 

και κάτι, στο 38 και κάτι.  Σηµαίνει όµως ότι και το 38 και κάτι όταν δεν πιάνεις ούτε τα 

µισά του τεχνικού προγράµµατος, παρ΄όλο που βελτιώσαµε πάνω από 13% την υλοποίηση 
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του τεχνικού προγράµµατος, ε, δεν είναι.  4] Μαρινόπουλο Αθανάσιο, που είπε: -Είναι µικρό 

ποσοστό.  Μια ερώτηση προς το Λιµενικό Ταµείο: Γιατί έχει ένα κωδικό µέσα, όχι έχει ένα 

ποσό για το αλιευτικό καταφύγιο της Αλυκής που βρίσκεται αυτό το συγκεκριµένο κοµµάτι 

του έργου, είναι...  5] Δήµαρχο Πάρου που είπε: -Είναι εκτός θέµατος βέβαια, αν θέλει να 

σας πει κάτι... Έχει φύγει αυτός ο κωδικός...  6] Καραχάλιο Σταύρο, Δηµοτικό Σύµβουλο 

που είπε: - Μετά από αρκετό καιρό είµαι στην ευχάριστη θέση να σας πω ότι το αλιευτικό 

καταφύγιο της Αλυκής, µαζέψαµε τις δώδεκα υπογραφές που λείπανε απ΄όλα τα Υπουργεία 

και αυτή τη στιγµή στις 22-9 πήγε στο Περιφερειακό Συµβούλιο Περιβαλλοντικής 

Αδειοδότησης, το ΠΕΣΠΑ που είναι το τελικό στάδιο.  Στο επόµενο συµβούλιο µας έχουν 

υποσχεθεί ότι θα µπει και µετά από κει και πέρα το έργο θα είναι έτοιµο για δηµοπράτηση.   

  Ο Πρόεδρος είπε: -Στο προκείµενο τώρα και έδωσε το λόγο στους: 1] Αντιδήµαρχο 

Μαλαµατένιο Εµµανουήλ που είπε: -Στη σελίδα 3 από 24 κωδικός 0462 που λέει τέλος 

διαφήµισης, µηδέν εισπραχθέντα.  Δεν υπάρχουνε στην Πάρο δηλαδή καµιά διαφήµιση;  2] 

Δήµαρχο Πάρου που είπε: - Είναι ένα απ΄τα µεγάλα και σοβαρά µας προβλήµατα εδώ και 

πάρα πολλά χρόνια.  Το βάζουµε στ΄ανταποδοτικά τέλη, γιατί είναι τέλος τέτοιο και δεν 

εισπράττοµε...  Πρέπει λοιπόν...  Κάποτε έδιναν µόνο τα λεωφορεία και αυτή ήταν η διαφορά.  

Κανονικά, ταξί, µαγαζιά, γήπεδα, όπου υπάρχει διαφήµιση εντός του δρόµου κλπ πρέπει ο 

Δήµος να εισπράττει τέλη διαφήµισης, σε ραδιόφωνα, σε εφηµερίδες πρέπει να 

εισπράττουµε τέλη διαφήµισης.  Λοιπόν αυτά.   

 Ο Πρόεδρος είπε: -Άλλη ερώτηση; Και έδωσε το λόγο στους: 1] Λεοντή Μικέ, Δηµοτικό 

Σύµβουλο που είπε: -Στη σελίδα 6 από το 69 έχει δικαστικά έξοδα κι έξοδα εκτέλεσης 

δικαστικών αποφάσεων γύρω στις 250.000.  2] Αντιδήµαρχο Χριστόφορο Χρήστο που είπε: 

-Είναι τα επιδικασµένα επιδόµατα των υπαλλήλων τα οποία τα παίρνει, η τελευταία δόση 

νοµίζω το ’15.  Είναι η τελευταία δόση, το είχαν χωρίσει.   

 Ο Πρόεδρος είπε: -Άλλη ερώτηση; Δεν υπάρχει οπότε πάµε παρακάτω.  Είπαµε να 

πηγαίνουµε κοµµάτι-κοµµάτι.  Ένα από τα κοµµάτια είναι: 1. Συγκεντρωτικός απολογιστικός 

πίνακας έτους 2015, τον είπαµε, 2. Πίνακα χρηµατοδοτήσεων έτους 2015.  3. Ισολογισµό 

της 31ης Δεκεµβρίου 2015 και λογαριασµό γενικής εκµετάλλευσης 2015.  4. Έκθεση 

ελέγχου ορκωτού ελεγκτή-λογιστή.  5. Την υπ΄αριθ. 84/2016 απόφαση της Οικονοµικής 

Επιτροπής µε θέµα «Έλεγχος και έγκριση οικονοµικού απολογισµού, ισολογισµού και 

οικονοµικών καταστάσεων διαχειριστικού έτους 1-1-2015 έως 31-12-2015 Δήµου Πάρου».  

6. Έκθεση Οικονοµικής Επιτροπής.  7. Προσάρτηµα του ισολογισµού της 31-12-2015.  Αυτά 

αποτελούνε το θέµα που έχουµε.  Οπότε πλέον πάµε στις τοποθετήσεις συνάδελφοι και 

έδωσε το λόγο στους: 1] Βλαχογιάννη Χρήστο, Δηµοτικό Σύµβουλο που είπε: -Δεν θα πω 

κάτι καινούργιο γιατί απ΄ότι φαίνεται το µεγάλο πρόβληµα που υπάρχει στον απολογισµό 

ήδη έχει θιχτεί και από τον κ. Δήµαρχο και από τον κ. Μαρινόπουλο.  Όποιος διαβάσει τον 

απολογισµό προσεχτικά θα δει ότι το πρόβληµά του είναι ότι υπάρχουν χρήµατα τα οποία 

έχουν αρχικά προϋπολογιστεί, δεν έχουν αναµορφωθεί και δεν έχουν καθόλου, έχουν µείνει 

αδιάθετες πιστώσεις.  Αυτά τα χρήµατα είναι πολλά, πάρα πολλά, είναι πάνω από 1.000.000 

€ που δεν έχουν αναµορφωθεί, εποµένως αυτό είναι το κύριο πρόβληµα το οποίο θα πρέπει 

να δούµε πως θα διορθωθεί και αναφέρεται σε συγκεκριµένη υπηρεσία του Δήµου η οποία 

θα πρέπει να δει πως θα κινηθεί από δω και στο εξής.  Επίσης υπάρχουν σ΄ένα κονδύλι 

που είναι για ηλεκτρονικούς υπολογιστές που είναι για προµήθειες 95.000 € όπου κανένας 

κωδικός δεν βλέπω να έχει κίνηση και µάλιστα έγινε και µια αναµόρφωση και ενισχύθηκε µε 

5.000 και παρ΄όλα αυτά δεν έχοµε διάθεση χρηµάτων.  Δεν µπορώ να καταλάβω γιατί 

ΑΔΑ: 78ΘΨΩΞΓ-Χ4Φ



12 
 

συµβαίνει αυτό.  Επίσης ακόµα και για τις χρηµατοδοτήσεις των συλλόγων το 2015, ενώ 

είχαµε προβλέψει 20.000 βλέπω ότι 8.000 διατέθηκαν, οι άλλες 12.000 δεν διατέθηκαν, 

δηλαδή δεν...  2] Δήµαρχο Πάρου που είπε: -Είναι µοιρασµένο, δεν το βλέπετε καλά, έχει 

µοιραστεί σε αθλητικούς, ήταν είκοσι το σύνολο και το µοιράσαµε σε πολιτιστικούς-

αθλητικούς και έγινε µετά, αν δείτε το ποσό ... έχουν περισσέψει κάποια.  3] Βλαχογιάννη 

Χρήστο, που είπε: -12.000 περισσέψανε, 8.000 δόθηκαν, βέβαια, έτσι ακριβώς είναι, άµα το 

δεις αυτό είναι.  4] Δήµαρχο Πάρου που είπε: -Εντάξει κάποτε ήταν.  5] Βλαχογιάννη 

Χρήστο, που είπε: -Εγώ δεν θέλω να πω κάτι για τον απολογισµό αλλά ένα απολογισµό µε 

τόσα πολλά αδιάθετα και γι΄αυτό υπάρχει και το υπόλοιπο του 4% νοµίζω ότι δεν πρέπει να 

τον ψηφίσουµε εµείς ως αντιπολίτευση.  Τώρα για τον ισολογισµό, ξεκινάµε µε µια 

επισήµανση που γίνεται και από τους ορκωτούς λογιστές στην αρχή.  Ότι όταν µιλάµε για 

αποτελέσµατα εκµετάλλευσης και για αποτέλεσµα χρήσεως διαφέρουν σηµαντικά αυτές οι 

έννοιες απ΄τις έννοιες των ελλειµµάτων και των πλεονασµάτων.  Τώρα οι δείκτες όλοι στον 

ισολογισµό είναι πάρα πολύ καλοί και θετικοί, δείχνουν όντως ένα Δήµο νοικοκυρεµένο που 

προχωράει στη σωστή ρότα των τελευταίων ετών, όλων των ετών δηλαδή, αποπληρώνει 

κανονικά τα χρέη, δεν έχει νέα χρέη, πληρώνει τις ασφαλιστικές εισφορές.  Το µεγάλο 

πρόβληµα είναι αυτό που πάλι επισηµάνθηκε, δηλαδή οι οφειλές των παρελθόντων ετών που 

είναι στο 1.378.000 που νοµίζω ότι παρ΄όλες τις διευκολύνσεις που θα γίνουν, γιατί απ΄ότι 

έχω διαβάσει πρόκειται να ψηφιστεί ο νέος νόµος για εξυπηρέτηση των οφειλών, µετά από 

πρόταση του Δήµου Ηρακλείου, δεν νοµίζω ότι απ΄αυτά εδώ τα χρήµατα θα εισπράξουµε.  

Εποµένως η αποµείωση, ναι, πρέπει να γίνει, αλλά ποιος θ΄αναλάβει την ευθύνη αυτή να 

κάνει την αποµείωση.  Νοµίζω ότι για την Ελληνική πολιτεία, η τρόικα σ΄αυτό επέµενε πολύ, 

ότι πρέπει να υπάρχει αποµείωση γιατί όλες οι εικόνες µετά είναι πλασµατικές, απ΄τη 

στιγµή που παρουσιάζεις χρήµατα τα οποία δεν πρέπει να εισπράξεις.  Νοµίζω ότι δεν το 

έχουν πάρει είδηση καλά για την Τοπική Αυτοδιοίκηση γι΄αυτό θα πρέπει να υπάρξει κάποια 

νοµοθετική ρύθµιση έτσι ώστε χρέη τα οποία φαίνεται ότι είναι από δεκαετίες από 

ανθρώπους οι οποίοι δεν υπάρχουν, έχουν πεθάνει, δεν υπάρχει περίπτωση να τα 

εισπράξουν, τουλάχιστον να διαγραφούν.  Εµείς µε τον ισολογισµό δεν έχουµε κανένα 

πρόβληµα και τον ψηφίζουµε.  6] Γκόκα Αλέξιο, Δηµοτικό Σύµβουλο που είπε: -Λοιπόν σε 

σχέση µε τη µεγάλη εικόνα και την ανάλυση που έγινε γι΄αυτήν.  Δεν θα συµφωνήσω 

καθόλου µα καθόλου µε την ανάλυση από που προέρχεται το πλεόνασµα.  Κοιτάξτε το 

λογιστικό σχέδιο το κλαδικό λογιστικό σχέδιο για τους Δήµους έγινε από οµάδες οι οποίες 

ξέρανε τη δουλειά τους, αλλά έγινε από δύο διαφορετικές οµάδες, κάποιους που ξέρανε 

πάρα πολύ καλά το διπλογραφικό και κάποιους που ξέρανε πάρα πολύ καλά το πλαίσιο 

λειτουργίας των Δήµων.  Δυστυχώς πολύ λίγοι, ίσως και κανένας απ΄αυτούς δεν ήξερε και 

τα δύο µε αποτέλεσµα να έχει φορεθεί στους Δήµους και γενικά στους δηµόσιους 

οργανισµούς, στους µη κερδοσκοπικούς αυτούς οργανισµούς να έχουν φορεθεί κάποιες 

λογικές οι οποίες ας πούµε δεν προσχεδιάζουν τη λειτουργία τους.  Κοιτάξτε να δείτε ένα 

παράδειγµα, λέµε τώρα ότι το πλεόνασµά µας προήλθε από αύξηση των εσόδων και µείωση 

των εξόδων, δεν µπορεί να προέλθει, µην αναζητάτε εκεί τα πλεονάσµατα των Δήµων, 

ξέρετε γιατί;  Γιατί οι Δήµοι δεν είναι όπως οι εταιρείες οι οποίες στο τέλος της χρονιάς 

κάνουν διανοµή των κερδών, οπότε έχουµε ένα πλεόνασµα, το δίνουµε στο τέλος, το 

µοιράζουµε στους µετόχους και την άλλη χρονιά µπορεί να ξανά ΄χουµε πλεόνασµα και να το 

ξαναµοιράσουµε και την άλλη χρονιά να το ξαναµοιράσουµε.  Οι Δήµοι τι κάνουνε και οι 

Δηµόσιοι Οργανισµοί, οι µη κερδοσκοπικοί, αν έχουν ένα πλεόνασµα τώρα θα το κάνουν 
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κόστος στη συνέχεια, διότι τα όποια κεφάλαια εξασφαλίζουν από µια χρηστή λειτουργία 

φέτος, τα κάνουν έργο του χρόνου.  Κατά συνέπεια του χρόνου θα ‘χουν περισσότερα έξοδα 

από τα έσοδα.  Η µόνη σωστή αιτία για το αποτέλεσµα αυτό ήταν αυτό που είπατε σε σχέση 

µε τη ΔΕΥΑΠ και το ΣΥΔΙΣΑΠΑ.  Η γνώµη µου ξέρετε ποια είναι;  Ότι το αποτέλεσµα, το 

χρηµατοοικονοµικό αποτέλεσµα έχει προέλθει απ΄αυτές τις αιτίες που θα σας πω τώρα.  

Έχει προέλθει απ΄τη µείωση των υποχρεώσεων, δηλαδή ένα µέρος των κεφαλαίων που 

είχατε, αντί να το κάνετε δαπάνες, πήγατε και µειώσατε το επίπεδο των υποχρεώσεων 

από...  7] Δήµαρχο Πάρου που είπε: -Μειώσαµε τις ανάγκες µας.  8] Γκόκα Αλέξιο, που 

είπε: -Ναι, όχι, αυτό λοιπόν δεν εµφανίστηκε στα έξοδα και ήταν της τάξεως των, δεν 

µπορώ...  9] Δήµαρχο Πάρου που είπε: -Πεντακόσια χιλιάρικα.  10] Γκόκα Αλέξιο, που 

είπε: -Κάπου τόσο.  Ένα άλλο ποσό εµφανίζεται στην αύξηση των ρευστών διαθεσίµων, 

δηλαδή ναι βεβαίως δεν το κάνατε έξοδα αλλά το ΄χετε εκεί.  Όπως επίσης αυξήσατε και το 

επίπεδο των απαιτήσεων.  Όλα αυτά βοήθησαν πάρα πολύ τους δείκτες ρευστότητας, καλά 

κάνατε και του βρήκατε αυξηµένους, είναι αυξηµένοι φέτος διότι µειώθηκαν οι υποχρεώσεις 

και αυξήθηκε το κυκλοφορούν ενεργητικό οι απαιτήσεις και τα διαθέσιµα.  Αυτό όλο το ποσό 

κάπου κοντεύει να είναι µαζί µε τα διακόσια είκοσι έξι, κοντεύει να είναι το πλεόνασµα.  

Εκεί λοιπόν πήγε, από κει προέρχεται, αποκλειστικά από κει προέρχεται το πλεόνασµα που 

εµφανίζεται.  Ήσασταν πολύ καλοί λοιπόν µε τους προµηθευτές, τους µειώσατε τα 

υπόλοιπα, είσαστε πολύ καλοί µε τους πελάτες, τους αυξήσατε τα υπόλοιπα, δυστυχώς δεν 

είσαστε πολύ καλοί µε τους δηµότες, δηλαδή αυτά τα κεφάλαια που εξοικονοµήσατε τα 

δώσατε στους προµηθευτές και στους πελάτες, δεν έγιναν έργο και ούτε πρόκειται να γίνει, 

ούτε του χρόνου έχετε αυτά τα διαθέσιµα κεφάλαια για να τα κάνετε έργο.  Δεν τά ΄χετε, 

έχετε ένα µικρό µέρος.  Σε σχέση µε τους δείκτες ρευστότητας, το ΄χω πει και άλλη φορά, 

µη δίνετε σηµασία στους δείκτες ρευστότητας στο Δήµο. Κ. Ζαχαριουδάκη µου, όταν ένας 

Δήµος έχει ένα ταµείο πάρα πολύ µεγάλο, αυτό σε µεγάλο βαθµό έχει να κάνει µε 

επιχορηγήσεις που έχει εισπράξει, ειδικευµένες επιχορηγήσεις για έργα που δεν έχει κάνει.  

Δεν προορίζεται για ν΄αποπληρώσει τις υποχρεώσεις του.  Καταλάβατε τι λέω;  Κατά 

συνέπεια αν θέλουµε να βρούµε τους σωστούς δείκτες ρευστότητας πρέπει να βγάλουµε 

απέξω τα ειδικευµένα έσοδα τα οποία προορίζονται για έργα, τα οποία δεν έχουν υπάρξει 

ακόµα, καταλάβατε;  Γι΄αυτό αυτά, οι δείκτες ρευστότητας εµφανίζονται πάρα πολύ 

σπουδαίοι, δεν είναι τόσο σπουδαίοι, πρέπει ν΄αναµορφωθούν.  Καλό θα ήταν να τους 

έχουµε εδώ, γιατί πραγµατικά µπορεί να παραπλανηθείτε και σαν υπηρεσία, να δείτε ότι 

έχουµε ρευστότητα και ξαφνικά να βρεθείτε σε αδυναµία πληρωµών και θα σας πει και 

κάποιος: Αφού έχετε τόσο µεγάλη ρευστότητα γιατί δεν πάτε να πληρώσετε όλες τις 

οφειλές σας και έχετε οφειλές ακόµα σε...  Διότι ακριβώς υπάρχει αυτό το γεγονός που σας 

λέω, δεν είναι όλα τα λεφτά διαθέσιµα.  Άρα η ρευστότητα δεν είναι αυτή που 

παρουσιάζεται.  Λοιπόν, βεβαίως ένα άλλο µέσο για ν΄αυξήσεις τα... είναι να λογιστικοποιείς 

τα έσοδα τα οποία δεν τα εισπράττεις.  Σαν µέλος της Οικονοµικής Επιτροπής είχα 

υπογράψει τον ισολογισµό µε την επιφύλαξη του «ριπόρτ» της έκθεσης.  Λοιπόν έρχεται η 

έκθεση τώρα και θέτει αυτό το ζήτηµα το οποίο είναι σηµαντικό για τον ισολογισµό.  Αυτός 

ο ισολογισµός δεν αποτυπώνει, ας πούµε την σωστή εικόνα του Δήµου, δεν την αποτυπώνει 

και γιατί να το ψηφίσω, αφού έχουµε κάθε δυνατότητα και κάθε µέσο και κάθε λόγο αν 

θέλετε, να το διορθώσουµε αυτό.  Λοιπόν εγώ δεν θα ψηφίσω τώρα τον ισολογισµό µε στόχο 

τι;  Να ωθήσω το Δηµοτικό Συµβούλιο, το Δήµο, του χρόνου να κάνει αυτή τη πρόβλεψη για 

τις επισφαλείς απαιτήσεις που εµφανίζονται.  Υπάρχουν και άλλα πολλά πράγµατα που θα 
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ήθελα να πω, δεν θέλω να κουράσω.  Στον απολογισµό ψηφίζω παρών, όπως έχω ψηφίσει 

και στον προϋπολογισµό.  Το άλλο µεγάλο πρόβληµα µε τα χρήµατα των επιχορηγήσεων τα 

οποία είναι στοκαρισµένα.  Κοιτάξτε, δεν είναι µόνο, είπε και ο κ. Βλαχογιάννης ότι πρέπει 

να βελτιωθεί η αποτελεσµατικότητα των υπηρεσιών.  Ξέρετε δεν είναι µόνο αποτέλεσµα της 

αποτελεσµατικότητας, είναι και θέµα του σχεδιασµού του τεχνικού προγράµµατος.  Δηλαδή 

εδώ έχουµε ένα τεχνικό πρόγραµµα µε πάρα πολλούς κωδικούς και έργα, ξέρετε η δουλειά 

των υπηρεσιών είτε ένα έργο είναι µικρότερο είτε µεγαλύτερο ενδεχοµένως να είναι η ίδια, 

ίσως θα ΄πρεπε αν κάποια ποσά εκτιµούµε, εµείς σαν, εκτιµάτε εσείς σαν συντάκτες του 

προϋπολογισµού ότι δεν πρόκειται να υλοποιηθούν τον επόµενο χρόνο µαζέψτε τα, δεν λέω 

να εγκαταλείψουµε τα έργα, κάντε µια αναµόρφωση µαζέψτε τα, κάντε ένα έργο µεγάλο, 

κάντε ένα έργο 400 χιλιάδων.  Μπορεί ένα έργο από µόνο του να είναι δύο εκατοµµύριων 

δηλαδή µε µία µελέτη µόνο να το φάτε το ένα εκατοµµύριο και αφήστε τα άλλα τα µικρά έργα, 

αφού δεν προβλέπεται να τα κάνουµε του χρόνου, να τα κάνουµε το πάρα χρόνο.  Δηλαδή 

ένα µέρος του προβλήµατος των στοκαρισµένων χρηµάτων είτε στις επιχορηγήσεις 

σχολείων, γιατί κοιτάχτε, τα σχολεία είναι τέσσερα πέντε χρόνια στοκαρισµένα χρήµατα, 33 

χιλιάρικα παίρναµε κάθε χρόνο και τα µαζεύαµε εδώ και τέσσερα πέντε χρόνια.  Τα σχολεία 

φωνάζουνε ας πούµε για υδροµονώσεις για παράθυρα για στέγαστρα που πέφτουνε, δεν 

ξέρω ΄γω τι άλλο και εµείς έχουµε 300.000 και λέµε, χρόνια πάρα πολλά, ότι δεν µπορούµε 

να τα..., αλλά είναι και θέµα σχεδιασµού.  Αυτό που θέλω να σας πω είναι θέµα σχεδιασµού 

τεχνικού προγράµµατος.  Εγκαταλείψτε τους πάρα πολλούς κωδικούς οι οποίοι δεν 

αναµένεται να υλοποιηθούν µέχρι του χρόνου και φτιάξτε πιο µεγάλα έργα τα οποία να 

υλοποιηθούν.  Αφήστε αυτούς τους κωδικούς για τα λεφτά που πρόκειται να ΄ρθουν το 

πάρα χρόνο και µετά από τρία χρόνια.  Δεν έχει νόηµα αυτό.  Αυτά ήθελα να πω. 

  Ο Πρόεδρος είπε: -Κάποιος άλλος συνάδελφος να τοποθετηθεί; Και έδωσε το λόγο στους:  

1] Ζαχαριουδάκη Μιχαήλ, ορκωτό λογιστή που είπε: -Μια απάντηση γιατί δεν σας έπεισα 

στο θεωρητικό κοµµάτι.  Συµφωνώ µαζί σας στο εξής, ότι το λογιστικό πλαίσιο που είναι για 

τους Δήµους δεν είναι κατάλληλο, δεν ξέρω αν ήταν κατάλληλο στη δεκαετία αρχές ΄90, 

αλλά στη σηµερινή εποχή δεν είναι κατάλληλο.  Συµφωνώ µαζί σας στο ότι όταν λέµε ότι 

έχει χ αποτέλεσµα δεν σηµαίνει και πολλά πράγµατα.  Διαφωνώ µαζί σας βέβαια, ότι αυτά 

θα γίνουν έξοδα την επόµενη χρονιά, µπορούν να γίνουν και πάγια.  2] Γκόκα Αλέξιο, 

Δηµοτικό Σύµβουλο που είπε: -Όχι θα γίνουν έξοδα όµως...  3] Ζαχαριουδάκη Μιχαήλ, που 

είπε: -Τα πάγια θα έρθουνε στα έξοδα στη δεκαετίας.  4] Γκόκα Αλέξιο, που είπε: -Ναι 

εντάξει σε βάθος δεκαετίας όµως δεν µπορεί να έχεις κέρδη από ένα Δήµο, ότι κέρδος έχει 

το κάνει κόστος.  5] Ζαχαριουδάκη Μιχαήλ, που είπε: -Το αποτέλεσµα οποιασδήποτε 

δηµόσιας, ας πούµε αρχής είναι εντελώς διαφορετικό από το αποτέλεσµα της µιας 

επιχείρησης ή οτιδήποτε, σ΄αυτό συµφωνάµε µαζί σας.  Ελπίζω ότι πολύ σύντοµα το κράτος 

θα καθιερώσει τα αντίστοιχα διεθνή λογιστικά πρότυπα για το Δηµόσιο τοµέα, οπότε και θ΄ 

απαλλαγούν οι Δήµοι ή τα νοσοκοµεία κτλ από την πληθώρα καταστάσεων που φτιάχνουµε, 

φτιάχνουµε και στο τέλος δεν ξέροµε σε τι χρησιµεύουν, ελπίζω να γίνει πάρα πολύ 

σύντοµα, οπότε θα µας λύσει το θέµα του δουλευµένου και του ταµειακού και το δεύτερο το 

θέµα των παγίων, οπότε θα έχουµε κάποιες οικονοµικές καταστάσεις που θα µπορούν να 

΄ναι εργαλείο δουλειάς.  Ο δικό σας ισολογισµός όπως είπα και στην αρχή, είναι καλός 

ισολογισµός, δηλαδή όλα τα στοιχεία δείχνουν ότι είναι καλά.  Είναι η παρατήρηση αυτών 

των απαιτήσεων αλλά δεν είστε οι µοναδικοί, ίσως είστε και σε καλή κατάσταση σε σχέση µε 
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τους άλλους.  Ευχαριστώ.  6] Γκόκα Αλέξιο, που είπε: -Κοιτάχτε να δείτε, στα πάγια που 

είπατε... 

  Ο Πρόεδρος είπε: -Κ. Γκόκα και έδωσε το λόγο στον Γκόκα Αλέξιο, Δηµοτικό Σύµβουλο 

που είπε: -Όχι δεν είναι. 

Ο Πρόεδρος είπε: -Τώρα µη το κάνουµε ένα µονόλογο και έδωσε το λόγο στον Γκόκα 

Αλέξιο, Δηµοτικό Σύµβουλο που είπε: -Στα πάγια έχουµε και κοινόχρηστα πάγια και πάγια 

του Δήµου, δηλαδή κοιτάχτε, µπορεί να έχουµε ένα οικόπεδο που µπορεί να το πουλήσουµε 

και ο Δήµος να εισπράξει χρήµατα και έχουµε και ένα κοινόχρηστο πάγιο το οποίο ανήκει σε 

όλο τον κόσµο, µε την ίδια λογική θα µπορούσε το κοινόχρηστο πάγιο να είναι στους 

ισολογισµούς όλων των εταιρειών, αφού είναι κοινόχρηστο και δεν είναι κανενός, ανήκει σε 

όλους. 

  Ο Πρόεδρος είπε: -Άλλος Δηµοτικός Σύµβουλος που θέλει να τοποθετηθεί;  Ο κ. 

Μαρινόπουλος... Μετά, µετά… και έδωσε το λόγο στους: 1] Δήµαρχο Πάρου που είπε: -Αν 

είναι διευκρινιστικό µπορεί να το πει.  2] Ζαµπούνη Βασιλική, αν. προϊσταµένη της 

Διεύθυνσης Οικονοµικών Υπηρεσιών που είπε ότι: -Σε σχέση µε αυτό που είπε ο κ. Γκόκας 

ότι δεν πιστεύει ότι το πλεόνασµα προέρχεται από δω, επειδή είναι και λογιστής και ξέρει, 

ξέρετε ότι το ένα µηδέν ενενήντα οκτώ που δεν βγαίνει από την κατάσταση ισολογισµού 

ούτε αποτελεσµάτων χρήσης, προηγείται η κατάσταση γενικής εκµετάλλευσης.  Οι οµάδες 

6,7,8 από κει προκύπτει το ένα µηδέν ενενήντα οκτώ.  Δηλαδή εσόδων µείον εξόδων και τα 

Π.Ο.Ε.  Πρώτα γίνονται αυτές και µετά έρχονται τ΄αποτελέσµατα να συµφωνήσουν αυτό το 

αποτέλεσµα και η απεικόνιση του ισολογισµού.  Πουθενά στη γενική εκµετάλλευση δεν 

αναφέρεται αυτό που είπατε για τους προµηθευτές, η άποψή σας που λέτε ότι πρώτα 

κάνουµε µια απεικόνιση των εξόδων και των εσόδων και το αποτέλεσµά µας είναι αυτό το 

ένα µηδέν ενενήντα οκτώ.  Είχαµε µείωση εξόδων, αύξηση εσόδων µ΄αυτούς, όπως εµείς 

συγκριτικούς πίνακες έχουµε και είναι διαθέσιµοι, αλλά κανένας δεν έχει έρθει στο γραφείο 

µου, φέτος τουλάχιστον να τους τα δώσω,  Είναι ανοιχτό το γραφείο µου και ποτέ κανένας, 

µόνο εσείς πάλι έρχεστε και ο κ. Βλαχογιάννης, κανένας άλλος, σαν παράπονο το λέω αυτό 

σε παρένθεση.  3] Δήµαρχο Πάρου που είπε: -Δεν έρχεται από την αντιπολίτευση, όχι από 

µας.  4] Ζαµπούνη Βασιλική, που είπε ότι: -...και από σας µόνο εσείς και ο Χρήστος ποιός 

άλλος;... Συγνώµη τότε εντάξει και από σας, να µη λέµε.  5] Δήµαρχο Πάρου που είπε: -

Είπατε κανένας άλλος.  6] Ζαµπούνη Βασιλική, που είπε ότι: -µόνο εσείς ο κ. Χριστόφορος ο 

κ. Γκόκας πέρυσι...  7] Δήµαρχο Πάρου που είπε: -Ο Δήµαρχος και ο αρµόδιος 

Αντιδήµαρχος.  8] Ζαµπούνη Βασιλική, που είπε ότι: -και ο κ. Βλαχογιάννης πέρυσι, φέτος 

κανένας.  Λοιπόν παρένθεση που σηµαίνει ότι και αυτό που είπατε µε τους προµηθευτές, ότι 

καλύψαµε τις υποχρεώσεις µας... Ορίστε;  Ναι λέω, φέτος λέω δεν ήρθε κανένας πάντως, 

φαίνεται ήταν πολύ σαφής.  Λοιπόν αυτό που είπατε για τους προµηθευτές, ότι µειώθηκε, 

ότι καλύψαµε, πιστεύετε εσείς ότι είναι αυτό, ενισχύει αυτό που λέµε εµείς στην Οικονοµική 

Υπηρεσία, ότι από τη στιγµή που είχαµε µείωση εξόδων σηµαίνει ότι δεν είχαµε τιµολόγια 

προµηθευτών που αυτό εδώ σηµαίνει είτε ότι καλύψαµε είτε ότι δεν είχαµε, δεν 

δηµιουργήσαµε καινούργια τιµολόγια, οπότε το ένα έρχεται και καλύπτει το άλλο, αν σας 

έδωσα να καταλάβετε... 

  Ο Πρόεδρος είπε: -Κ.Μαρινόπουλε και έδωσε το λόγο στους: 1] Γκόκα Αλέξιο, Δηµοτικό 

Σύµβουλο που είπε: -...  2] Ζαµπούνη Βασιλική, αν. προϊσταµένη της Διεύθυνσης 

Οικονοµικών Υπηρεσιών που είπε ότι: -Εντάξει άποψή µου.  3] Γκόκα Αλέξιο, που είπε: -

Ένα εκατοµµύριο πάντως δεν υπάρχει για να κάνετε έργα.  4] Ζαµπούνη Βασιλική, που είπε 
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ότι: -Μα είναι λογιστικοποιηµένα, δεν είναι εισπραχθέντα, το ΄χουµε ξαναπεί, κάθε χρόνο 

το λέµε.  Ποτέ µπορεί να µη τα εισπράξουµε αυτά.  

  O Πρόεδρος είπε:-.κ. Μαρινόπουλε και έδωσε το λόγο στους:  1] Μαρινόπουλο Αθανάσιο, 

Δηµοτικό Σύµβουλο που είπε: -Δεν κατάλαβα τι δεν ερχόµαστε να πάρουµε από σας, να σας 

ρωτήσουµε, δεν άκουσα πριν.  2] Ζαµπούνη Βασιλική, αν. προϊσταµένη της Διεύθυνσης 

Οικονοµικών Υπηρεσιών που είπε ότι: -Αυτό που συζητάµε τώρα.  3] Μαρινόπουλο 

Αθανάσιο, που είπε: -Ναι, δεν κατάλαβα ακριβώς τι όλα αυτά που είπατε...  4] Ζαµπούνη 

Βασιλική, που είπε: -Τους πίνακες, τα συγκριτικά, όλα αυτά εδώ πέρα, το κόπο µου.  5] 

Μαρινόπουλο Αθανάσιο, που είπε: -Δεν δηµοσιεύονται στο διαδίκτυο;  6] Ζαµπούνη 

Βασιλική, που είπε: -Όχι, όχι όλα.  Όταν είναι απορίες εξειδικευµένες επί κωδικών, δεν 

µπορούµε να θυµόµαστε όλα, τα πάντα...  7] Μαρινόπουλο Αθανάσιο, που είπε: -Εσείς έχετε 

συγκεκριµένες αρµοδιότητες να κάνετε και αυτό κάνετε και ‘µεις έχουµε τρακόσες χιλιάδες 

δουλειές και εξωτερικές.  8] Ζαµπούνη Βασιλική, που είπε: -Επιλογή σας είναι.  9] 

Μαρινόπουλο Αθανάσιο, που είπε: -Επιλογή µας είναι, αλλά δεν είναι δικιά σας επιλογή 

καθόλου να κάνετε κριτική πάνω στο θέµα αυτό των αιρετών.  10] Ζαµπούνη Βασιλική, που 

είπε: -Όχι βέβαια, λάθος κάνετε.  11] Μαρινόπουλο Αθανάσιο, που είπε: -Έτσι; Και δηµόσια.  

12] Ζαµπούνη Βασιλική, που είπε: -Όταν εµένα...  13] Μαρινόπουλο Αθανάσιο, που είπε: -... 

να κάνετε τέτοια κριτική δηµόσια εντός του Δηµοτικού Συµβουλίου.  14] Ζαµπούνη 

Βασιλική, που είπε: -Δεν έχω το δικαίωµα να κάνω κριτική;  15] Μαρινόπουλο Αθανάσιο, 

που είπε: -Όχι.  16] Ζαµπούνη Βασιλική, που είπε: -Γιατί δεν είµαι πολίτης του Δήµου 

Πάρου;  17] Μαρινόπουλο Αθανάσιο, που είπε: -Έχετε... 

  Ο Πρόεδρος είπε:-Παρακαλώ στο θέµα µας και έδωσε το λόγο στον Μαρινόπουλο 

Αθανάσιο, Δηµοτικό Σύµβουλο που είπε: -Έχετε το δικαίωµα να κάνετε και τη κριτική αυτή 

όταν ερωτηθείτε έτσι;  

  Ο Πρόεδρος είπε:-κ. Μαρινόπουλε παρακαλώ, στο θέµα και έδωσε το λόγο στους: 1] 

Ζαµπούνη Βασιλική, αν. προϊσταµένη της Διεύθυνσης Οικονοµικών Υπηρεσιών που είπε ότι: 

-...Λυπάµαι πάρα πολύ, διαφωνώ.  2] Μαρινόπουλο Αθανάσιο, Δηµοτικό Σύµβουλο που είπε: 

-... Μεσ΄ το Δηµοτικό Συµβούλιο, τη κριτική αυτή που κάνετε µπορείτε να την κάνετε 

µεταξύ σας, εδώ στο Δηµοτικό Συµβούλιο έρχεστε για συγκεκριµένο λόγο.  3] Ζαµπούνη 

Βασιλική, που είπε: -Ακριβώς.  4] Μαρινόπουλο Αθανάσιο, που είπε: -και απαντάτε σε 

συγκεκριµένες ερωτήσεις.  5] Ζαµπούνη Βασιλική, που είπε: -Ναι αλλά όταν µε ρωτάτε ένας 

κωδικός τι περιλαµβάνει δεν έχω...          

  Ο Πρόεδρος είπε: - κ. Μαρινόπουλε στο θέµα µας, είστε και οι δύο εκτός θέµατος και 

έδωσε το λόγο στον Μαρινόπουλο Αθανάσιο, Δηµοτικό Σύµβουλο που είπε: -Ξεφεύγετε 

απ΄αυτό που ερωτηθήκατε και απαντάτε σε κάτι ή µάλλον πηγαίνετε σε κάτι για το οποίο 

δεν ερωτηθήκατε.   

  Ο Πρόεδρος είπε: -Παρακαλώ κ. Μαρινόπουλε και έδωσε το λόγο στους: 1] Ζαµπούνη 

Βασιλική, αν. προϊσταµένη της Διεύθυνσης Οικονοµικών Υπηρεσιών που είπε ότι: - Όταν 

εσείς, όχι εσείς, οι Δηµοτικοί Σύµβουλοι κάνετε παρατηρήσεις επί συγκεκριµένων 

θεµάτων...  2] Μαρινόπουλο Αθανάσιο, Δηµοτικό Σύµβουλο που είπε: -Εµείς θα είχαµε...  3] 

Ζαµπούνη Βασιλική, που είπε: -Συγνώµη, γιατί;  4] Πούλιο Γεώργιο, Δηµοτικό Σύµβουλο 

που είπε: -Εδώ µας προσβάλει η κυρία.   5] Μαρινόπουλο Αθανάσιο, που είπε: -Αυτό θέλω 

να σου πω και ΄γω.  Εµείς θα είχαµε όλη τη καλή διάθεση να κατεβαίνουµε τρακόσες ώρες 

κάτω και να ρωτάµε συγκεκριµένα πράγµατα.  6] Ζαµπούνη Βασιλική, που είπε: -Και ΄γω 

νοµίζω δεν σας αρνήθηκα ποτέ. 
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  Ο Πρόεδρος είπε: -Παρακαλώ, παρακαλώ και έδωσε το λόγο στους: 1] Μαρινόπουλο 

Αθανάσιο, Δηµοτικό Σύµβουλο που είπε: -Όποτε χρειάστηκε κάτι το ρωτήσαµε.  2] 

Ζαµπούνη Βασιλική, αν. προϊσταµένη της Διεύθυνσης Οικονοµικών Υπηρεσιών που είπε ότι: 

-Νοµίζω σας απάντησα.  3] Μαρινόπουλο Αθανάσιο, που είπε: -Από κει και πέρα...   4] 

Ζαµπούνη Βασιλική, που είπε: -Όχι µόνο θέµατα του Δήµου αλλά και θέµατα δικά σας.  5] 

Μαρινόπουλο Αθανάσιο, που είπε: -Από κει και πέρα, όταν έρχεστε στο Δηµοτικό 

Συµβούλιο απαντάτε σε συγκεκριµένες ερωτήσεις ή συγκεκριµένα θέµατα ή εισηγείστε 

συγκεκριµένα θέµατα.  Αυτή η κριτική που κάνετε εδώ για τους Δηµοτικούς Συµβούλους 

είναι σαν να τους λέτε: κανένας δεν ενδιαφέρεται να ενηµερωθεί για θέµατα του Δήµου.  

Αυτό είπατε, αυτό ακριβώς είπατε.  6] Ζαµπούνη Βασιλική, που είπε: -Εσείς το 

µεταφράζετε, όποιος έχει τη µύγα µυγιάζεται...  7] Μαρινόπουλο Αθανάσιο, που είπε: -

Όπως και τώρα συνεχίζετε µε τον ίδιο ακριβώς... 

 Ο Πρόεδρος είπε: -Σας παρακαλώ πάρα πολύ και έδωσε το λόγο στους: 1] Ζαµπούνη 

Βασιλική, αν. προϊσταµένη της Διεύθυνσης Οικονοµικών Υπηρεσιών που είπε ότι: -Σας 

απαντάω όπως µου απαντάτε.  2] Μαρινόπουλο Αθανάσιο, Δηµοτικό Σύµβουλο που είπε: -

Με τον ίδιο ακριβώς αναιδή τρόπο και λέτε όποιος έχει τη µύγα µυγιάζεται. 

  Ο Πρόεδρος είπε: -Δεν έχουµε διαλόγους κ. Μαρινόπουλε και έδωσε το λόγο στους: 1] 

Μαρινόπουλο Αθανάσιο, Δηµοτικό Σύµβουλο που είπε: -Αυτό δεν είναι καθόλου ευγενικό.  

2] Ζαµπούνη Βασιλική, αν. προϊσταµένη της Διεύθυνσης Οικονοµικών Υπηρεσιών που είπε 

ότι: -Λυπάµαι πάρα πολύ. 

  Ο Πρόεδρος είπε: -Σας παρακαλώ πάρα πολύ µπορείτε να... σας παρακαλώ και έδωσε το 

λόγο στους: 1] Δήµαρχο Πάρου που είπε: -... στο προεδρείο.  2] Μαρινόπουλο Αθανάσιο, 

Δηµοτικό Σύµβουλο που είπε: -Είναι δική σου θέση να επιβάλεις αυτό. 

  Ο Πρόεδρος είπε: -Ωραία και έδωσε το λόγο στον Μαρινόπουλο Αθανάσιο, Δηµοτικό 

Σύµβουλο που είπε: -Από κει και πέρα περνάω στην τοποθέτησή µου.  Σίγουρα δεν µπορείς 

να περιµένεις σε τέτοιες εποχές αναπτυξιακούς προϋπολογισµούς απολογισµούς και στο 

τέλος ο ισολογισµός να είναι αναπτυξιακός.  Με αυτά που συµβαίνουν αυτή την εποχή στην 

Ελληνική κοινωνία και µε τις τεράστιες µειώσεις που υπάρχουν στους Κεντρικούς 

Αυτοτελείς πόρους και όλα αυτά που παίρνουν οι Δήµοι, δεν µπορείς να περιµένεις τα 

πάντα.  Αυτό είναι σίγουρο, απλώς από κει και πέρα πρέπει να προσπαθείς όσο το δυνατόν 

περισσότερο να κάνεις την καλύτερη διαχείριση αυτών των πόρων που υπάρχουν.  Εγώ θα 

ψηφίσω και τον απολογισµό και τον ισολογισµό µε δύο µικρές προτροπές και προς τις 

Κοινότητες αλλά και προς το Δήµο ως προς το εξής: Εφόσον αυτή τη στιγµή οι δυνατότητες 

είναι τόσο λίγες θα πρέπει να προσπαθήσουµε να βάλουµε ορισµένες προτεραιότητες.  

Μερικές φορές όµως όσοι βρισκόµαστε εδώ καταλαβαίνουµε ότι αυτό ακριβώς είναι 

αντίθετο γιατί σε πνίγουν τα µικρά και αφήνεις λίγο πίσω τα µεγάλα.  Εδώ, οι Οικονοµικές 

Υπηρεσίες ασχολούνται καθαρά µε νούµερα και µε λογιστικές αποτυπώσεις και όλα αυτά.  Η 

µεγάλη εικόνα όµως είναι αυτή που αναφέρεται στην πολιτική οικονοµία και αυτό είναι η 

δουλειά η δικιά µας.  Η δουλειά η δικιά µας δεν είναι να ξέρουµε ούτε αριθµούς, ούτε 

νούµερα, ούτε να πηγαίνουµε να ρωτάµε.  Η δουλειά η δικιά µας είναι να κάνουµε τη 

πολιτική εκτίµηση των πραγµάτων και να παίρνουµε τις αποφάσεις.  Αυτό µερικές φορές δεν 

είναι γνωστό και περιµένουν όλοι να πας να τους ρωτήσεις για το τι είναι το ένα νούµερο ή 

το άλλο, που δεν έχει καµία απολύτως σηµασία.  Οι δικές µας αποφάσεις εδώ, είναι να 

δώσουµε συγκεκριµένες προτεραιότητες σε συγκεκριµένα έργα.  Γι΄αυτό λοιπόν θα έπρεπε, 

ίσως και το βλέπω αυτό ότι θα συµβεί και µέσα στο 2016, να είχαµε δώσει, ίσως µεγαλύτερη 
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προσοχή σε δύο-τρία µεγάλα, όπως είναι το 2ο Γυµνάσιο το οποίο δεν έγινε ότι έπρεπε να 

γίνει µέσα στο ’15, νοµίζω ούτε στο ’16 θα το προλάβουµε και θα πάµε για το ’17, ώστε από 

κει θα µπορούσαµε να είχαµε την επόµενη φάση που θα ήταν η χρηµατοδότηση προς το 

Δήµο.  Εγώ καταλαβαίνω τις δυσκολίες, απλώς πρέπει όλοι µας να επικεντρωθούµε, να 

κάνοµε την καλύτερη δυνατή πολιτική αποτύπωση των πραγµάτων, ώστε µε τα λιγότερα 

δυνατά έσοδα να παράξοµε, που αυτή τη στιγµή έτσι κι αλλιώς εκ των πραγµάτων υπάρχουν, 

να παράξοµε όσο το δυνατόν καλύτερο αποτέλεσµα.  Εγώ σας το ξαναλέω αναγνωρίζω τις 

δυσκολίες και αναγνωρίζω τις µεγάλες προσπάθειες που κάνει ο Δήµος, όπως άλλωστε το 

ίδιο συνέβαινε από το ΄10 και µετά και γι΄αυτό θα ψηφίσω τον απολογισµό και τον 

ισολογισµό γιατί νοµίζω ότι τεράστια πρόοδο απ΄αυτό που συνέβη δεν θα µπορούσε να 

συµβεί, µικρή πρόοδος ακόµα θα µπορούσε, εντάξει, αλλά µια τεράστια αλλαγή ή ένα 

αναπτυξιακό πρόγραµµα που θα κάλυπτε τις ανάγκες των δηµοτών είναι πολύ δύσκολο 

ν΄αποτυπωθεί...  Γι αυτό λοιπόν είµαι πεπεισµένος ότι τουλάχιστον έγινε µια καλή 

διαχείριση και γι΄αυτό θα ψηφίσω και τον απολογισµό και τον ισολογισµό. 

  Ο Πρόεδρος είπε: -Κάποιος άλλος; και έδωσε το λόγο στην Χανιώτη Μαρία, Δηµοτική 

Σύµβουλο που είπε: -Είχα σκοπό να ξεκινήσω διαφορετικά αλλά θα ξεκινήσω λέγοντας ότι 

διαφωνώ κάθετα µε τον κ. Μαρινόπουλο και µε τον τρόπο µε τον οποίο µίλησε στην κ. 

Ζαµπούνη.  Φυσικά και η υπάλληλος έχει δικαίωµα να εκφέρει άποψη όταν... 

  Ο Πρόεδρος είπε: -Παρακαλώ στο θέµα και έδωσε το λόγο στην Χανιώτη Μαρία, 

Δηµοτική Σύµβουλο που είπε: -Δεν θα επεκταθώ. 

  Ο Πρόεδρος είπε: -Στο θέµα και έδωσε το λόγο στην Χανιώτη Μαρία, Δηµοτική Σύµβουλο 

που είπε: -Πρόεδρε 

  Ο Πρόεδρος είπε: -Στο θέµα και έδωσε το λόγο στην Χανιώτη Μαρία, Δηµοτική Σύµβουλο 

που είπε: -Όσο χρόνο έχω θα πω ότι θέλω. 

 Ο Πρόεδρος είπε: -Όχι δεν θα πείτε ότι θέλετε, πάνω στο θέµα θα µιλήσετε ... Ε, τι άλλο 

να κάνω ρε παιδιά; και έδωσε το λόγο στον Βλαχογιάννη Χρήστο, Δηµοτικό Σύµβουλο που 

είπε: -Όταν υπερβεί το χρόνο της να την κάνεις παρατήρηση. 

 Ο Πρόεδρος είπε: -Ρε παιδιά δεν του έβαλα πάγο, τι άλλο να κάνω;... τι να του κάνω να του 

βάλω το χέρι µου να του ... και έδωσε το λόγο στον Βλαχογιάννη Χρήστο, Δηµοτικό 

Σύµβουλο που είπε: -...Το πρώτο λεπτό της κάνεις παρατήρηση, δηλαδή κάθε φορά. 

 Ο Πρόεδρος είπε: -Ρε παιδιά, δηλαδή γιατί να το χαλάσουµε το κλίµα;  και έδωσε το λόγο 

στους: 1] Βλαχογιάννη Χρήστο, Δηµοτικό Σύµβουλο που είπε: -Κάθε φορά στη Χανιώτη στο 

πρώτο λεπτό τη κάνεις παρατήρηση.  2] Χανιώτη Μαρία, Δηµοτική Σύµβουλο που είπε: -

Πρόεδρε έχω δικαίωµα να διαφωνήσω ή να συµφωνήσω µε όποιον νοµίζω.  Κρινόµαστε, όλοι 

κρινόµαστε. 

  Ο Πρόεδρος είπε: -Να ηρεµήσει το κλίµα θέλω και έδωσε το λόγο στην Χανιώτη Μαρία, 

Δηµοτική Σύµβουλο που είπε: -Έχω την υποχρέωση στον εαυτό µου και σ΄αυτούς που µας 

ακούν πιθανόν και στους συναδέλφους να δηλώσω τη διαφωνία µου.   

  Ο Πρόεδρος είπε: -Καµία αντίρρηση, και έδωσε το λόγο στους: 1] Χανιώτη Μαρία, 

Δηµοτική Σύµβουλο που είπε: -Ευχαριστώ.  Λοιπόν, συνεχίζω στο θέµα, εφόσον 

επιτρέπεται.  Όσο και να θέλουµε να ωραιοποιήσουµε την κατάσταση γι΄αυτόν τον 

συγκεκριµένο απολογισµό θεωρώ ότι δεν µπορούµε να σκεφτούµε τίποτ΄ άλλο εκτός από το, 

η περιγραφή που έκανε ο Δήµαρχος να περιγράφει έναν άλλο τόπο.  Βεβαίως πρέπει να 

δώσουµε τα εύσηµα στην προσπάθεια που γίνεται να συνεχιστεί η προσπάθεια των 

προηγούµενων ώστε να διατηρήσουµε ένα Δήµο νοικοκυρεµένο, βεβαίως και πρέπει ν΄ 
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αποδώσουµε τα εύσηµα, όµως όταν λέµε νοικοκύρεµα δεν φαντάζοµαι ότι εννοούµε καθόλου 

έργο, γιατί οι πίνακες, αν τους δούµε αναλυτικά και να καθίσουµε να τους διαβάσουµε όπως 

είπαν και οι προλαλήσαντες, δείχνουν ότι ουσιαστικά δεν έγινε τίποτα,  Αν θυµηθούµε το 

2014 τον τρόπο µε τον οποία περιγράφετε τον τρόπο που θα κινηθείτε, ξέροντας τις 

διαδικασίες και τις δυσκολίες, πιστέψαµε όλοι και εµείς και εντός και εκτός του Δηµοτικού 

Συµβουλίου ότι θ΄ αλλάξει µέσα σε δύο-τρία χρόνια ο Δήµος Πάρου.  Δεν το είδαµε και 

αυτό το επισηµαίνω µόνο και µόνο προσωπικά προς το Δήµαρχο γιατί ήξερε πως έχουν να 

κάνουν οι διαδικασίες.  Ίσως οι υπόλοιποι Δηµοτικοί Σύµβουλοι να µην ήξεραν και να 

πίστευαν ότι µπορούν να λειτουργήσουν µε διαφορετικό τρόπο.  Ο προϋπολογισµός και οι 

εξαγγελίες δεν έχουν καµία σχέση µε τον απολογισµό, όσο και να θέλει ο Δήµαρχος να 

ωραιοποιήσει την κατάσταση.  Δεν γίνεται, φαίνεται αυτό.  Ας ελπίσουµε λοιπόν ότι την 

επόµενη χρονιά, έτσι όπως µας το είπατε πριν από λίγο, τα πράγµατα θα λειτουργήσουν 

καλύτερα.  Αυτά ευχαριστώ. 

  Ο Πρόεδρος είπε: -Επόµενος Δηµοτικός Σύµβουλος; Θέλει να... και έδωσε το λόγο στον 

Μαλαµατένιο Εµµανουήλ, Αντιδήµαρχο που είπε: -Εγώ κ. Πρόεδρε δεν θ΄ ασχοληθώ µε τα 

νούµερα, εδώ µε τη διατύπωση της πρόσκλησης, µια και δεν µου δόθηκε στην αρχή η 

ευκαιρία, λέει εδώ ότι: «...Στο πλαίσιο της συζήτησης του παραπάνω θέµατος σας διαβιβάζεται 

φάκελος, ο οποίος περιέχει τα παρακάτω οικονοµικά στοιχεία..».  Θα ήθελα να σας υπενθυµίσω 

ότι πριν από λίγο καιρό ο Δήµος της Πάρου έγινε θέµα στα πανελλαδικά κανάλια γιατί δεν 

είχε µελάνι να δώσει µία σελίδα, το ΚΕΠ, µία βεβαίωση σ΄ένα πολίτη και ήθελα να ρωτήσω, 

χρειαζότανε όλη αυτή η έντυπη διαδικασία;  Είκοσι επτά φάκελοι µε όλα αυτά;  Ξέρετε 

πόσες σελίδες είναι;  5.238 σελίδες τυπωθήκανε.  Μπορούσε να είναι σε ηλεκτρονική µορφή 

κι όπως έχω εδώ την περσινή πρόσκληση που έγινε στις 2-10ου , το ίδιο θέµα και έλεγε από 

κάτω «... Σας γνωρίζουµε επίσης ότι για την πληρέστερη ενηµέρωσή σας µπορείτε να παραλάβετε 

από τη γραµµατεία του Δηµοτικού Συµβουλίου τον αναλυτικό απολογιστικό πίνακα έτους 2014 τον 

οποίο λόγω µεγέθους θα βρίσκεται στον κύριο φάκελο...».  Νοµίζω ότι µπορούσε να γίνει και 

αυτό εφέτος και όποιος ήθελε να πάει να πάρει ότι θέλει και όχι να καταναλωθούνε 

µηχανήµατα και µελάνια για 5.238 σελίδες.  Άµα θέλετε να σας πω  αναλυτικά πως 

βγαίνουνε.  Αυτά ευχαριστώ.         

  Ο Πρόεδρος είπε: -Ο κάθε Δηµοτικός Σύµβουλος κ. Αντιδήµαρχε, έπρεπε να το πάρει, το 

προβλέπει η σχετική νοµοθεσία και έδωσε το λόγο στον Μαλαµατένιο Εµµανουήλ, 

Αντιδήµαρχο που είπε: -Όχι δεν το προβλέπει, εδώ είναι ο κανονισµός, βρέστε το και 

δείξτε µου το. 

  Ο Πρόεδρος είπε: -Παρακαλώ στο θέµα µας και έδωσε το λόγο στους: 1] Πατέλη Άγγελο, 

Δηµοτικό Σύµβουλο που είπε: -Λοιπόν θα κάνω δυο επισηµάνσεις.  Στο θεωρητικό κοµµάτι 

του απολογισµού και συγκεκριµένα στην έκθεση του ορκωτού λογιστή, όπου στην αρχή, στα 

γενικά αναφέρει κάποια πράγµατα τα οποία εγώ µε ιδιαίτερη ευαισθησία παρατήρησα.  Το 

ένα είναι ότι οι οικονοµικές καταστάσεις συντάσσονται µε ευθύνη της διοίκησης του Δήµου 

και συγκεκριµένα της Οικονοµικής Επιτροπής και είναι λογικό ότι τα µέλη της Οικονοµικής 

Επιτροπής θα πρέπει να παρακολουθούν και τις συναλλαγές και οτιδήποτε έρχεται στην 

Οικονοµική Επιτροπή προς έγκριση, προς ψήφιση, προς χρηµατοδότηση, προς αποδέσµευση 

πιστώσεων κλπ.  Σαν µέλος της Οικονοµικής Επιτροπής για τέσσερα χρόνια, τότε µέλος της 

µειοψηφίας για ένα µικρό διάστηµα, εντός εισαγωγικών σαν µέλος της πλειοψηφίας, έχω ιδία 

γνώση και σχετική εµπειρία για το πώς λειτουργεί η Οικονοµική Επιτροπή πιθανόν επειδή 

είπε ο ορκωτός ότι και σε άλλους Δήµους υπάρχουν πολλά προβλήµατα πιθανόν και εκεί να 
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γίνονται κάποιες δυσλειτουργίες όσον αφορά στις συνεδριάσεις της Οικονοµικής Επιτροπής.  

Τι θέλω να πω, α θα συνεχίσω µετά.  Το δεύτερο σηµείο που έχω επισηµάνει είναι αυτό που 

λέει ότι, ο ελεγκτής εξετάζει κυρίως τη νοµιµότητα των πράξεων της Διοίκησης και σε 

µικρότερο βαθµό τη σκοπιµότητα αυτών, την ευθύνη της οποίας σκοπιµότητας φέρει η 

διοίκηση του Δήµου προφανώς, του ελεγχόµενου Δήµου.  Είναι λογικό ότι εσείς µε τη 

σκοπιµότητα και το τι µπορεί να κρύβεται πίσω από κάθε ενέργεια δεν µπορείτε να την 

γνωρίζετε και δεν σας αφορά σε κάποιο...  2] Δήµαρχο Πάρου που είπε: -Ναι αλλά νοµίζω 

δεν λέµε για σκοπιµότητα αυτή, µιλάµε για τη πολιτική σκοπιµότητα.  Η σκοπιµότητα είναι 

πολιτική και όχι σκοπιµότητα...  3] Πατέλη Άγγελο, που είπε: -Για την πολιτική σκοπιµότητα 

µιλάω.  4] Δήµαρχο Πάρου που είπε: -Σκοπιµότητα σηµαίνει...  5] Πατέλη Άγγελο, που 

είπε: -Οι ενέργειες είναι πολιτικές, σε µεγάλο βαθµό.  Είναι πολιτικές...  Θέλετε κάτι να ...  

6] Ζαχαριουδάκη Μιχαήλ, ορκωτό λογιστή που είπε: -Αν θέλετε να διευκρινίσω αυτό το 

συγκεκριµένο.  Αν εσείς πάρετε µια απόφαση να φτιάξετε ένα σχολείο ή να φτιάξετε ένα 

γήπεδο, εµένα δεν µου πέφτει λόγος.  7] Πατέλη Άγγελο, που είπε: -σαφώς ναι, αυτό είπα.  

Λέτε ότι σε µικρότερο βαθµό εξετάζετε τη σκοπιµότητα, πιθανόν καθόλου δεν σας αφορά η 

σκοπιµότητα.  8] Ζαχαριουδάκη Μιχαήλ, που είπε: -Μας αφορά...  9] Πατέλη Άγγελο, που 

είπε: -ή δεν ξέρετε αν υπάρχει σκοπιµότητα.  10] Ζαχαριουδάκη Μιχαήλ, που είπε: -Όχι, 

όχι.  Ν΄ αφήσουµε την πονηρή έννοια της λέξης.  11] Πατέλη Άγγελο, που είπε: -Ναι, την 

αφήνω.  12] Ζαχαριουδάκη Μιχαήλ, που είπε: -Τη πρόθεση όσον αφορά αυτή την επένδυση, 

την άλλη επένδυση, αυτό το έξοδο ή το άλλο έξοδο.  Αν θα έχετε δικηγόρο ή αν δεν θα 

έχετε δικηγόρο, αν θα έχετε... Εάν κάνετε ένα πάγιο, οποιοδήποτε πάγιο, εσείς αποφασίζετε 

και εγώ κρίνω ότι αυτό δεν θα φέρει έσοδο, δεν θα φέρει ωφέλεια στο Δήµο, εκεί κρίνω ότι 

κακώς πήγε στα πάγια και πρέπει να διαγραφεί στα έξοδα, γι΄αυτό λέµε.  13] Bλαχογιάννη 

Χρήστο, Δηµοτικό Σύµβουλο που είπε: -Κ. Πρόεδρε να ρωτήσω κάτι λίγο πάνω σ΄αυτό να 

διευκρινιστεί; 

  Ο Πρόεδρος είπε: -Παρακαλώ να ολοκληρώσει και έδωσε το λόγο στους: 1] Bλαχογιάννη 

Χρήστο, Δηµοτικό Σύµβουλο που είπε: -Επειδή είναι πάνω σ΄αυτό.  Εάν ο Δήµος κάνει ένα 

έργο, διαθέσει κάποια χρήµατα σ΄ένα τοµέα που δεν είναι της αρµοδιότητάς του, εσείς θα 

µιλήσετε γι΄αυτό;  2] Δήµαρχο Πάρου που είπε: -Για µη επιλέξιµη δαπάνη εννοείτε.  3] 

Bλαχογιάννη Χρήστο, που είπε: -Είναι δικιά σας δουλειά αυτή να την ελέγξετε;  4] 

Ζαχαριουδάκη Μιχαήλ, ορκωτό λογιστή που είπε: -Εάν είναι εκτός σκοπού του Δήµου, ναι.  

5] Πατέλη Άγγελο, Δηµοτικό Σύµβουλο που είπε: -Μπορώ να συνεχίσω κ. Πρόεδρε; 

  Ο Πρόεδρος είπε: -Βεβαίως ναι και έδωσε το λόγο στον Πατέλη Άγγελο, Δηµοτικό 

Σύµβουλο που είπε: -Έτσι λοιπόν επειδή έχω ιδία γνώση των πραγµάτων που σχετίζονται 

µε την Οικονοµική Επιτροπή, έχω πολλές ενστάσεις όσον αφορά ζητήµατα που άπτονται της 

αρµοδιότητας της Οικονοµικής Επιτροπής, όπως για παράδειγµα ότι τα µέλη της 

Οικονοµικής Επιτροπής και απ΄τη δική µου εµπειρία το λέω, δεν µπορούν να 

παρακολουθήσουν την εξέλιξη των πραγµάτων και είναι λογικό γιατί θα πρέπει κάποιος 

ν΄ασχολείται συνεχώς µε τα αντικείµενα αυτά, µε το χαρτοβασίλειο, µε τη γραφειοκρατία 

και ότι έχει σχέση µ΄αυτό, εναπόκειται λοιπόν στην καλή διάθεση των µελών ν΄αποδέχονται 

ότι προσέρχεται προς ψήφιση την Οικονοµική Επιτροπή.  Εγώ τότε λοιπόν σαν µέλος της 

µείζονος µειοψηφίας είχα καταψηφίσει, θα θυµούνται κάποιοι συνάδελφοι που ήταν τότε 

στην πλειοψηφία, είχα καταψηφίσει σε µεγάλο βαθµό ζητήµατα που αφορούσαν την 

Οικονοµική Επιτροπή και αυτό ακριβώς γιατί δεν µπορούσα να ξέρω τι υπάρχει σε κάθε 

στιγµή.  Χαρακτηριστικά θα σας πω ότι είχα διαφωνήσει µε πολλά πράγµατα, όπως ένα και 
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µόνο, ότι ερχόντουσαν πράγµατα στην Οικονοµική Επιτροπή όπου οι αιρετοί έπρεπε να, 

εντός εισαγωγικών, να νοµιµοποιήσουν ενέργειες µη αιρετών, οι οποίες ενέργειες δεν είχαν 

ακολουθήσει τη σωστή διαδικασία, δηλαδή δεν γίνεται να γίνεται πρώτα η προµήθεια και 

µετά η δέσµευση και πολλά άλλα.  Με τη λογική λοιπόν αυτή και µε την ευθύνη την οποία θα 

πρέπει να έχει κάποιος είτε βρίσκεται στην πλευρά της µειοψηφίας είτε κάπου αλλού και 

ένας λόγος επίσης που αποχώρησα από την Οικονοµική Επιτροπή στο τέλος του 2014 ήταν 

και αυτός.  Με την ευθύνη λοιπόν αυτή και τη σκέψη αυτή δεν µπορώ ν΄αποδεχτώ εύκολα 

ότι οτιδήποτε συµβαίνει εκεί είναι άγιο.  Δεν έχω καµία αµφιβολία όσον αφορά το 

προσωπικό του Δήµου, την Οικονοµική Υπηρεσία, ότι κάνει σωστά τη δουλειά της, γι΄αυτό 

και θα ψηφίσω τον ισολογισµό.  Τον απολογισµό, χωρίς λύπη, χωρίς φόβο και πάθος δεν θα 

τον ψηφίσω. 

  Ο Πρόεδρος είπε: -Ευχαριστώ, άλλος συνάδελφος; Κ.Βλαχογιάννη θέλετε να 

δευτερολογήσετε;  Όχι, κ. Γκόκα θέλετε;  Ωραία... Ποιος; Και έδωσε το λόγο στον  Γκόκα 

Αλέξιο, Δηµοτικό Σύµβουλο που είπε: -Αυτό που θέλω να πω είναι σε σχέση µε αυτά που 

είπα στην πρωτολογία µου.  Κατά τη γνώµη µου τα οικονοµικά του Δήµου είναι σε καλή 

κατάσταση, δηλαδή ο Δήµος Πάρου είναι βιώσιµος Δήµος, δεν έχει οφειλές που δεν µπορεί 

να τις εξυπηρετήσει.  Αυτός θα πρέπει να είναι ο ένας στόχος, δηλαδή να µη βρεθούµε 

κάποια στιγµή σε αδυναµία να λειτουργήσουµε αυτό τον οργανισµό που έχοµε αναλάβει.  Το 

άλλο όµως σε σχέση µε τα πλεονάσµατα και τα ελλείµµατα, συγνώµη ή άγνοια είναι ή 

λαϊκισµός.  Ο σκοπός του Δήµου δεν είναι νάχει πλεονάσµατα.  Σκοπός του Δήµου είναι να 

παρέχει έργο στους... δεν είναι δηλαδή προτέρηµα ενός Δήµου, ας πούµε να µην υλοποιεί 

ένα µέρος των εσόδων του, αδυναµία του είναι, που δεν είναι, στην προκειµένη περίπτωση 

δεν ήταν, αλλά αν δεχτώ,  αν κάνω µια υπόθεση εργασίας να δεχτώ ότι όντως πραγµατικά 

λειτουργήσαµε και είχαµε ένα εκατοµµύριο πλεόνασµα από τη χρηστή διαχείριση, ακόµα και 

αν ήταν έτσι, θα ήταν µοµφή προς το Δήµο, δηλαδή τι θα λέγαµε, ότι αυτό τι σηµαίνει, ότι 

υπερφορολογήσαµε τους δηµότες µε τέλη και δεν ξέρω ΄γω τι άλλο, ότι εισπράξαµε 

επιχορηγήσεις που δεν τις κάναµε έργο, αυτό σηµαίνει.  Δεν είναι όµως έτσι.  Δεν υπάρχει 

ας πούµε διαχειριστικό πλεόνασµα.  Το πλεόνασµα είναι καθαρά χρηµατοοικονοµικό-

λογιστικό.  Από κει και πέρα θα πρέπει όταν βλέπουµε κάποια πράγµατα στον ισολογισµό 

τουλάχιστον ας πούµε, που είναι ένα... γιατί τ΄αποτελέσµατα χρήσεως, κατά τη γνώµη µου 

στους Δήµους δεν έχουν πολύ µεγάλη σηµασία γιατί είναι φτιαγµένα, δηλαδή η λογική αυτή 

των καταστάσεων, είναι φτιαγµένα για τους κερδοσκοπικούς οργανισµούς.  Τον ισολογισµό 

όµως θα πρέπει να βλέπουµε κάποια πράγµατα που έχουν ουσία, δηλαδή όταν βλέπουµε 

κοινόχρηστα πάγια στο ενεργητικό ενός Δήµου, µπορεί να είναι και περιουσία του Δήµου, 

µπορεί και να µην είναι.  Ξέρετε, όταν φτιάξουµε ένα ωραίο δρόµο ας πούµε, είναι 

περιουσία, όταν φτιάξουµε ένα δρόµο ο οποίος δεν λειτουργεί καλά δεν είναι περιουσία.  

Όταν φτιάξουµε ένα δρόµο ή µια πλατεία την οποία αφήνουµε να χάσει το δηµόσιο 

χαρακτήρα της, αυτό δεν είναι περιουσία του Δήµου και αυτό έχει γίνει, ένα µεγάλο 

πρόβληµα το οποίο υπάρχει σε όλους τους Δήµους, στη Πάρο σίγουρα, είναι ότι οι δηµόσιοι 

χώροι έχουν χάσει το δηµόσιο χαρακτήρα τους, τους έχουνε οικειοποιηθεί διάφοροι ιδιώτες.  

Δεν έχω αµφιβολία ότι τα στοιχεία του ισολογισµού είναι ειλικρινή, πέραν της παρατήρησης 

που έχει να κάνει µε τη λογιστικοποίηση των εσόδων τα οποία δεν είναι εισπράξιµα.  Έτσι;  

Κατά τα λοιπά και για να µη δηµιουργούνται εντυπώσεις, θεωρώ ότι οι οικονοµικές 

καταστάσεις και µετά από την έκθεση ελέγχου ας πούµε, αποτυπώνουν µε ειλικρίνεια την 

πραγµατικότητα.  Από κει και πέρα δεν συµφωνώ και τελειώνω µ΄αυτό, δεν συµφωνώ να 
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είναι κριτήριο ας πούµε για την αποτελεσµατικότητα του Δήµου τα νούµερα τα οποία 

εµφανίζονται σε οικονοµικές καταστάσεις.  Κριτήριο είναι το αν παρέχουµε υπηρεσίες 

σωστές στους δηµότες και αν αυτά τα όποια χρήµατα, από διάφορες πηγές έχουµε, τα 

δαπανάµε αποτελεσµατικά.    

  Ο Πρόεδρος είπε: -Κ.Ροκονίδα µήπως θέλετε να...και έδωσε το λόγο στον Ροκονίδα 

Κωνσταντίνο, Δηµοτικό Σύµβουλο που είπε: -Ναι γιατί έτσι κι αλλιώς δεν έχει σηµασία που 

ήρθα αργότερα, η τοποθέτησή µου δεν κρίνεται από τι έχουν πει οι υπόλοιποι, είναι 

αυτόνοµη...  Καλά εντάξει µπορεί να πρόσθετε κάποια στοιχεία αυτό, αλλά θέλω να πω τα 

βασικά στοιχεία ας πούµε της τοποθέτησής µου δεν έχουν να κάνουν µε το τι είπε ο 

Δήµαρχος ή το τι είπε οποιοσδήποτε άλλος.  Λοιπόν υπάρχει το ζήτηµα του ισολογισµού που 

φαντάζοµαι ότι αυτό ειπώθηκε, είναι ότι έχουµε µια θετική εικόνα κτλ γιατί υπάρχει ένα 

ταµιακό υπόλοιπο και ενδεχοµένως να υπήρχε και µια εισπραξιµότητα καλύτερη απ το ’14 

κλπ, φαντάζοµαι ότι αυτά ειπώθηκαν, χωρίς να τα έχω ακούσει.  Θα επαναλάβω, πολλοστή 

φορά σ΄αυτό το τραπέζι ότι, το είπε πριν και ο Αλέξης ο Γκόκας, ότι εάν ένας Δήµος, ας 

πούµε εµφανίζει καλύτερο ταµιακό υπόλοιπο φέτος απ΄ότι πέρσι ή από πρόπερσι αυτό δεν 

σηµαίνει ότι έχει κάνει καλύτερα τη δουλειά του, γιατί σε λίγο θα σας πω ότι δεν έχει γίνει 

καλύτερα η δουλειά, έτσι;  Δεν έχει γίνει καλύτερα η δουλειά.  Σε καµία περίπτωση δεν 

µπορεί να συµβαίνει αυτό και εν πάση περιπτώσει εκείνοι οι εγκέφαλοι που ήθελαν τα 

λογιστικά πρότυπα µε τα οποία ας πούµε λειτουργεί µια ανώνυµη εταιρεία να τα εφαρµόζουν 

και στην περίπτωση ας πούµε οργανισµών πλέον τοπικής διοίκησης και όχι αυτοδιοίκησης 

επέφεραν αυτό το αποτέλεσµα.  Τώρα τι θα µπορούσε να δει κανείς στον απολογισµό.  Για 

µας ένα στοιχείο του απολογισµού είναι το εξής.  Θα δει κανείς ότι έχει αυξηµένες δαπάνες, 

δεν µπαίνω στη λογική της νοµιµότητας, νόµιµες είναι, µε την έννοια ας πούµε ότι υπάρχει 

ένα νοµοθετικό πλαίσιο κάτω από το οποίο καλύπτονται, αλλά θα δει ότι έχοµε αυξηµένες 

δαπάνες µε τη µορφή των εργολαβιών, πράγµα που σηµαίνει ότι αδυνατίζει το δηµοσιονοµικό 

χαρακτήρα ας πούµε το κοινωνικό και δηµόσιο χαρακτήρα του Δήµου.  Έτσι;  Δηλαδή 

ακολουθεί µε µία συνέπεια το ξεδόντιασµα των υπηρεσιών του Δήµου που σαν αποτέλεσµα 

έχει, για να µπορεί ν΄ ανταπεξέλθει να πρέπει ν’ αναθέτει ας πούµε σε ιδιώτες και σε 

εργολάβους εργασίες και τµήµατα εργασιών που στο παρελθόν τα έφερνε σε πέρας το 

προσωπικό του Δήµου.  Λοιπόν αθροίστε τα ποσά που έχουν δοθεί για κλαδονοµές, για 

µαζέµατα απορριµµάτων για καθαριότητα οικισµών, για καθαριότητα παραλιών κλπ για να 

δείτε πόσες δεκάδες χιλιάδες € είναι και τι θα µπορούσε να καλύψει κανείς ας πούµε σε 

επίπεδο ενός Οργανισµού Τοπικής Αυτοδιοίκησης, εάν θα πήγαινε αντίστοιχα να προσλάβει 

µόνιµο προσωπικό, για να µπορεί να κάνει τη δουλειά του και να καλύπτει τις ανάγκες αυτές.  

Δεύτερον, µπορεί να είναι ένας απολογισµός ο οποίος έχει στοιχεία διαχειριστικά, δηλαδή 

εισπράξαµε αυτά, δαπανήσαµε αυτά κτλ κτλ και δω δεν µπαίνει λόγος για ν΄ αµφισβητήσει 

κανείς ας πούµε την ποιότητα της δουλειάς των υπαλλήλων ή και κατά πόσο σωστά το 

΄καναν, νοµίζω ότι και η έκθεση αυτό δείχνει, αλλά σε επίπεδο ας πούµε πολιτικό, κανείς 

µπορεί να δει ένα αποτέλεσµα ότι τελικά έχει έναν απολογισµό ο οποίος είναι διαχειριστικού 

χαρακτήρα και είναι διαχειριστικού χαρακτήρα, έτσι, χωρίς ν΄αντιµετωπίζει την 

καθηµερινότητα, αυτό είναι βέβαια ένα άλλο ζήτηµα, τα προβλήµατα εννοώ τα εκρηκτικά 

προβλήµατα της καθηµερινότητας.  Είναι διαχειριστικός γιατί κινείται στη λογική του κάθε 

µέρα αλλά δεν έχει καµία προοπτική ακόµη και στις σηµερινές δυνατότητες.  Δεν 

αντιµετωπίζει ακόµα και αυτά που σαν έργα βλέπει, όχι που θα µπορούσε να δει, να εντάξει 

κάτω από άλλες λογικές σε άλλες εποχές µέσα στο τεχνικό πρόγραµµα ή στον 
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προϋπολογισµό του Δήµου.  Δεν έχουν προχωρήσει, δεν έχουν υλοποιηθεί δαπάνες σε αυτά 

που η ίδια η Δηµοτική Αρχή έχει εντάξει και θεωρεί µέρος του προγράµµατός της.  Θέλετε 

να τα δούµε;  Κοιτάξτε, ας πούµε πεζοδροµήσεις περιφερειακού.  Κοιτάξτε έργα τα οποία 

έχουν µια σοβαρότητα και αντιµετωπίζουν κάπως µακροπρόθεσµα κάποια ζητήµατα του 2ου 

Γυµνασίου κτλ που είναι µια ιστορία που πηγαίνει στις καλένδες, κοιτάξτε ένα κωδικό ο 

οποίος έχει εξαφανιστεί, µιλάω για την αποκατάσταση, ας πούµε αυτού εδώ του κτηρίου που 

πλέον δεν υπάρχει και πάει λέγοντας.  Άµα θέλετε να µπούµε στη λογική αυτή µπορούµε να 

δούµε µια σειρά από έργα...  Την ανακατασκευή του Δηµαρχείου, αυτό λέω, ο οποίος δεν 

υπάρχει πλέον ως κωδικός και δυστυχώς ανακάλυψα ότι δεν υπάρχει ο κωδικός πλέον διότι 

τον διέγραψε η Τεχνική Υπηρεσία.  Η Τεχνική Υπηρεσία του Δήµου διέγραψε ένα κωδικό 

τον οποίο τον έσερνε επί σειρά ετών, γιατί ποτέ δεν αξιοποιήθηκε.  Εδώ υπάρχουν ευθύνες, 

υπάρχουν ευθύνες.  Λοιπόν εάν αθροίσει κανείς όλα αυτά πραγµατικά θα πρέπει ν΄ 

αναζητήσει µέσα σ΄αυτά τα πλαίσια και όχι µέσα στα πλαίσια µιας άλλης εικονικής 

πραγµατικότητας, µέσα στα πλαίσια αυτών των αριθµών, έτσι; ποιο είναι αυτό που ως 

αναπτυξιακή λογική φαίνεται µέσα απ΄αυτόν τον απολογισµό γιατί εντάξει ο ισολογισµός 

είναι ισολογισµός, µέσα απ΄αυτόν τον απολογισµό, αλλά πολύ περισσότερο, ξέρετε τι, αυτό 

που προσωπικά µε ανησυχεί, ότι αυτό είναι ένα στοιχείο το οποίο δεν θα φανεί ούτε στον 

απολογισµό του ’16, διότι απ΄όλα αυτά τα οποία αναφέρω και που είναι στο νόµο δεν έχει 

περπατήσει τίποτα µέσα στο ΄16 και φτάνουµε στο τέλος του, για να µη πω γι΄αυτά τα 

διακόσια τόσα χιλιάρικα σε σχέση µε τις επισκευές των σχολικών κτηρίων κτλ τα οποία 

πήγαν επίσης στις καλένδες για διάφορους και άλλους λόγους και πάει λέγοντας.  Άρα 

λοιπόν έχουµε µία σαφή άποψη, ναι µεν αυτός ο απολογισµός αφορά ένα προϋπολογισµό και 

ένα τεχνικό πρόγραµµα για το οποίο έχουµε διαφωνήσει και τουλάχιστον τότε αν θέλετε 

ψηφήσαµε παρών και ψηφήσαµε παρών µε τη λογική ότι σε επίπεδο προϋπολογισµού έχοµε 

να κάνοµε και µε τις δαπάνες ας πούµε του προσωπικού κτλ κτλ, αλλά εδώ είµαστε 

υποχρεωµένοι να ψηφίσουµε κατά διότι πρώτον έχει να κάνει µ΄έναν προϋπολογισµό και 

µ΄ένα τεχνικό πρόγραµµα το οποίο έχουµε ψηφίσει παρών αλλά πολύ περισσότερο δεν 

απολογείται γι΄αυτό το τεχνικό πρόγραµµα και τον προϋπολογισµό που έχει ψηφίσει η ίδια η 

Δηµοτική Αρχή. 

  Ο Πρόεδρος είπε: -Ολοκληρώσατε; Ευχαριστώ πολύ, κ. Ζαµπούνη θέλετε κάτι να 

διευκρινίσετε;... και έδωσε το λόγο στους: 1] Δήµαρχο Πάρου που είπε: -Εγώ δεν µπορώ να 

καταλάβω, µέσα στο άγχος µας κάθε φορά αυτή τη µέρα τσακωνόµαστε.  2] Ζαµπούνη 

Βασιλική, αν. προϊσταµένη της Διεύθυνσης Οικονοµικών Υπηρεσιών που είπε ότι: -Αν µου 

δίνει το δικαίωµα ο κ. Μαρινόπουλος γιατί µου είπε ότι δεν έχω δικαίωµα να ασκώ κριτική.  

Όσον αφορά τον όρο αναιδή, άποψή µου είναι ότι αν δεν έχει κάποιος γνώση δεν µπορεί να 

εκφέρει γνώµη και άποψη.  Αυτό.   

  Ο Πρόεδρος είπε: -Θερµή παράκληση και έδωσε το λόγο στον Μαρινόπουλο Αθανάσιο, 

Δηµοτικό Σύµβουλο που είπε: -Επί προσωπικού και ΄γω.  

  Ο Πρόεδρος είπε: -Επιτρέπεται να πω κάτι;...  Επιτρέπεται να πω κάτι;  Σας λέω, 

παρακαλώ θερµά να κρατήσουµε το...  και έδωσε το λόγο στον Μαρινόπουλο Αθανάσιο, 

Δηµοτικό Σύµβουλο που είπε: -Να βάλουµε τα πράγµατα στη θέση τους. 

   Ο Πρόεδρος είπε: -Όχι να µη µπούµε γιατί... και έδωσε το λόγο στους: 1] Μαρινόπουλο 

Αθανάσιο, Δηµοτικό Σύµβουλο που είπε: -Θα σας πω κάτι, θα σας πω κάτι, φανταστείτε, 

φανταστείτε εγώ εδώ στο Δηµοτικό Συµβούλιο ή κάποιος από σας εδώ στο Δηµοτικό 

Συµβούλιο να βγάζει λόγο και ν΄αρχίσει να λέει ότι ο ένας υπάλληλος είναι καλός, ο άλλος 
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είναι κακός, ο ένας κάνει τη δουλειά του, εδώ, εδώ στο Δηµοτικό Συµβούλιο, φανταστείτε 

το, ν΄αρχίσω εγώ αυτή τη στιγµή να λέω για µερικούς υπαλλήλους ότι είναι καλοί, για 

µερικούς υπαλλήλους ότι δεν είναι καλοί, για µερικούς ότι κάθονται, για µερικούς ότι 

δουλεύουν, µπορείτε να το φανταστείτε αυτό;  2] Ζαµπούνη Βασιλική, αν. προϊσταµένη της 

Διεύθυνσης Οικονοµικών Υπηρεσιών που είπε ότι: -Εγώ δεν είµαι πολιτικό πρόσωπο όµως.  

3] Μαρινόπουλο Αθανάσιο, που είπε: -Μισό λεπτό, δεν σας διέκοψα.   

  Ο Πρόεδρος είπε: -Παρακαλώ θα ζητήσω... και έδωσε το λόγο στον Γκόκα Αλέξιο, 

Δηµοτικό Σύµβουλο που είπε: -Πρόεδρε επί προσωπικού δεν είναι αυτή η άποψη...   

  Ο Πρόεδρος είπε: -Παρακαλώ κ. Μαρινόπουλε µη το συνεχίσουµε... και έδωσε το λόγο 

στον Μαρινόπουλο Αθανάσιο, Δηµοτικό Σύµβουλο που είπε: -Τελειώνω σε τριάντα 

δευτερόλεπτα.  Από κει και πέρα θέλω να σας πω κάτι.  Όπως είπε και πριν η Μαρία, όλοι 

ενηµερωνόµαστε από τους αρµόδιους δηλαδή, αλλοίµονο, προηγουµένως είπε η κ. Ζαµπούνη 

ότι κάτω για να τη ρωτήσουνε για τέτοια θέµατα έχει πάει µόνο ο Δήµαρχος, ο κ. 

Χριστόφορος, ο κ. Βλαχογιάννης και ο κ. Γκόκας.  Ο κ. Ροκονίδας δεν έχει πάει, εγώ δεν 

έχω πάει, άρα είµαστε αδιάφοροι για τα οικονοµικά εµείς.  Εσείς δεν έχετε πάει, είσαστε 

αδιάφοροι για τα οικονοµικά έτσι;  Λοιπόν θέλω να σας πω ότι αυτά...  Ναι µπράβο. 

  Ο Πρόεδρος είπε: -Μη δίνουµε ερµηνείες που δεν είπε, εντάξει;  Παρακαλώ και έδωσε το 

λόγο στους: 1]Μαρινόπουλο Αθανάσιο, Δηµοτικό Σύµβουλο που είπε: -Θέλω να σας πω 

παιδιά, αυτά τα πράγµατα είναι επικίνδυνα, να σας πω κάτι γιατί δεν µπορούµε ο καθένας 

υπάλληλος στις υπηρεσίες του και εµείς όλοι έχουµε µια ευθύνη και έχουµε και τον κανόνα 

της εχεµύθειας και της ευπρέπειας.  Πρέπει να είµαστε προσεχτικοί στις διατυπώσεις µας 

και να σεβόµαστε όλους τους άλλους γιατί εγώ µπορεί να είµαι κάλλιστα ενηµερωµένος από 

τον κ. Χριστόφορο, µέχρι τελευταίας λεπτοµέρειας, όπως ο κ. Χριστόφορος µπορεί να είναι 

ενηµερωµένος για τα θέµατα της ΚΔΕΠΑΠ µέχρι και την τελευταία λεπτοµέρεια από µένα, 

αν έρθει και µε ρωτήσει.  Λοιπόν πρέπει να είµαστε όλοι προσεχτικοί όταν λέµε ονόµατα.  2] 

Ζαµπούνη Βασιλική, αν. προϊσταµένη της Διεύθυνσης Οικονοµικών Υπηρεσιών που είπε: -

Δεν είπα ονόµατα. 

  Ο Πρόεδρος είπε: -Παρακαλώ, παρακαλώ, κ. Δήµαρχε... έδωσε το λόγο στους: 1] Χανιώτη 

Μαρία, Δηµοτική Σύµβουλο που είπε: -Μια ερώτηση που νοµίζω θ΄απαντήσει, γιατί πριν 

από λίγο...  2] Δήµαρχο Πάρου που είπε: -Ναι αλλά είµαστε στις τοποθετήσεις.  3] Χανιώτη 

Μαρία, που είπε: -Μια ερώτηση, εντάξει.  Είπε πριν από λίγο ο κ. Μαρινόπουλος ότι όλοι 

έχουµε τις εκατοντάδες δουλειές, εγώ µόνο αυτό θα πω, ερωτώντας θ΄απαντήσω 

πληρώνονται που είναι εδώ;  Νοµίζω έρχονται εθελοντικά, αυτό τίποτ΄άλλο.  4] Ζαµπούνη 

Βασιλική, αν. προϊσταµένη της Διεύθυνσης Οικονοµικών Υπηρεσιών που είπε: -Είναι 

επιλογή σας, λυπάµαι... 

 Ο Πρόεδρος είπε: -κ. Δήµαρχε έχετε το λόγο, παρακαλώ, παρακαλώ και έδωσε το λόγο 

στην Ζαµπούνη Βασιλική, αν. προϊσταµένη της Διεύθυνσης Οικονοµικών Υπηρεσιών που 

είπε: -Εγώ δεν σας χαρακτήρισα όµως.  Κάνουµε διάλογο...   

  Ο Πρόεδρος είπε: -Να σας πω κάτι... κ. Ζαµπούνη θερµή χάρη, σας το ζητάω σαν 

προσωπική χάρη και έδωσε το λόγο στον Μαρινόπουλο Αθανάσιο, Δηµοτικό Σύµβουλο που 

είπε: -Ο καθ΄ένας όµως παίρνει το λόγο µε τη σειρά. 

  Ο Πρόεδρος είπε: -Μπορεί να σταµατήσει εδώ η ... και έδωσε το λόγο στους: 1] 

Μαρινόπουλο Αθανάσιο, Δηµοτικό Σύµβουλο που είπε: -Εντάξει, εντάξει... και µισό λεπτό, 

αυτό δεν συνεχίζεται δεν υπάρχει κάτι επί προσωπικού, δηλαδή σταµατάει εδώ, δεν υπάρχει 

κάτι προσωπικό...  2] Ζαµπούνη Βασιλική, αν. προϊσταµένη της Διεύθυνσης Οικονοµικών 
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Υπηρεσιών που είπε: -Για σας.  3] Μαρινόπουλο Αθανάσιο, που είπε: -Ναι, όχι εγώ δεν 

κρατάω τίποτα. 

  Ο Πρόεδρος είπε: κ. Δήµαρχε παρακαλώ, κ. Δήµαρχε, κ. Δήµαρχε και έδωσε το λόγο 

στους: 1] Δήµαρχο Πάρου που είπε: - Λοιπόν τώρα που πήρα το λόγο.  Λοιπόν 

πρώτ΄απ΄όλα  θα ήθελα να πω ότι σ΄αυτή την αίθουσα µέχρι τώρα δεν διαφωνήσαµε ότι 

πραγµατικά η οικονοµική κατάσταση του Δήµου είναι σε καλό επίπεδο, ότι η διαχείριση είναι 

πιστή, ότι κάναµε ότι µπορούσαµε στα πλαίσια των δυνατοτήτων και αυτά τα αποδεικνύουν 

και τα αδιάσειστα στοιχεία που τα λένε µόνο οι αριθµοί.  Απλώς διαφωνήσαµε το πόσο καλή 

είναι η κατάσταση.  Διαφωνήσαµε στο πόσο όχι στο.  Μετά όσον αφορά το τεχνικό 

πρόγραµµα που ειπώθηκε από αρκετούς και ειπώθηκε και από µένα τον ίδιο.  Εκτός του ότι 

η νοµοθεσία είναι αυτή που σου περιορίζει κατά πολύ, γιατί όπως σας είπα πριν, όταν σου 

δίνει τη δυνατότητα να φτιάξεις προϋπολογισµό το Σεπτέµβρη µε τα έσοδα του Ιουλίου και 

όταν η αναµόρφωση, η τελική αναµόρφωση έρχεται Απρίλιο, άρα δεν δίνεις τη δυνατότητα 

και µε αλλαγή της νοµοθεσίας στις προµήθειες και στα έργα δεν προλαβαίνεις.  Και πάλι 

εµείς γιατί παρακολουθούµε το τι γίνεται και καλό είναι να παρακολουθείτε όλοι, γιατί 

απ΄ότι αποδεικνύεται δεν παρακολουθείτε και µάλιστα ο κ. Πατέλης είπε, δήλωσε την 

αδυναµία του, ότι πραγµατικά εγώ, και ήταν τίµιο αυτό που είπε, εγώ δεν µπορούσα να τα 

παρακολουθήσω.  Θέλει λοιπόν όταν είµαστε σ΄αυτή τη καρέκλα που µας έβαλε ο κόσµος, 

να ασχολούµαστε και να παρακολουθούµε.  Οι θεωρίες είναι καλές, πολύ καλές οι θεωρίες, 

αλλά υπάρχει µία διαφορά, απ΄τη θεωρία στη πράξη απέχει παρασάγγας.  Εµείς λοιπόν και 

τα νούµερα το αποδεικνύουν, ότι όχι µόνο είναι καλό συν τα µέγιστα που µπορούσαµε φέτος 

και θα προσπαθήσουµε για του χρόνου.  Όταν σας είπα ότι το τεχνικό πρόγραµµα πάσχει 

στην υλοποίησή του, όταν τα νούµερα ακριβώς, π.χ. αν πιάσουµε το ’13 τα ίδια νούµερα και 

πριν, το ποσοστό υλοποίησης ήταν 24,27 και τώρα φτάσαµε στο 38,40 είναι µία βελτίωση.  

Δεν είναι σωστή, όταν φτάνεις κάτω από πέντε όταν το άριστα είναι το δέκα σαφέστατα 

έχεις πρόβληµα...  σας είπα το ένα που φταίει.  Το ένα φταίει ακριβώς ο νόµος, όταν σου 

δίνει να κάνεις έργο µετά το Μάη έρχεται καλοκαίρι, όταν η νοµοθεσία αλλάζει για τα έργα, 

δεν προλαβαίνεις, έρχεσαι και πνίγεσαι.  Έχεις λοιπόν και µία υποστελέχωση και όσον 

αφορά και τις εργολαβίες, εδώ µια που ήρθε η κουβέντα γιατί δεν τα έχω σηµειώσει έτσι µε 

τη σειρά.  Οι εργολαβίες, αν είδατε κ. Ροκονίδα, γι΄αυτό λέω πρέπει, όταν καθόµαστε 

σ΄αυτή τη καρέκλα να παρακολουθούµε τις εξελίξεις και να βλέπουµε, ότι αυτή τη στιγµή 

περίπου σε εργολαβίες είµαστε περίπου τα εκατό χιλιάρικα κάτω.  Μειώθηκε λοιπόν το 

έξοδο αυτό.  Δεν λέω ότι είναι σωστή λύση, αυτή όµως είναι η λύση που µπορούµε και µας 

δίνει τη δυνατότητα, γιατί µπορούµε µε το υπάρχον προσωπικό π.χ. να κάνοµε κλαδονοµή;  

Δεν µπορούµε.  Μπορούµε µε το υπάρχον προσωπικό να καθαρίσουµε παραλίες;  Δεν 

µπορούµε.  Μπορούµε να µαζέψουµε την ασυνειδησία των συµπολιτών µας που πετούν 

παντού σκουπίδια, κλαδιά, λεκάνες, στρώµατα κλπ;  Δεν µπορούµε.  Άρα λοιπόν εκ των 

πραγµάτων αναγκαζόµαστε να πάµε σ΄αυτή τη λύση και αποδεικνύεται ότι είναι και 

αποτελεσµατική.  Ο κ. Μαλαµατένιος είπε για το µελάνι, έχει δίκιο για το µελάνι αλλά όταν, 

όχι ότι ποτέ ο Δήµος δεν είχε, όταν βγήκαµε στα «µίντια» µιλούσαν για µελάνια άλλα, όχι 

του Δήµου.  Τέλος πάντων έχοµε θέµα και στις προµήθειες.  Εγώ δεν θα ΄θελα, εγώ δεν 

ωραιοποιώ τα πράγµατα, γιατί δεν θέλω να χαϊδεύω τ΄αυτιά µου, ούτε κανενός, η 

πραγµατικότητα τι λέει, η πραγµατικότητα να µπορούµε να την αντιµετωπίσουµε όλοι µαζί, 

αλλά για να την αντιµετωπίσουµε όλοι µαζί πρέπει να ΄χουµε τα στοιχεία και όχι να µιλάµε 

επί θεωριών.  Εδώ έχουµε µία πραγµατικότητα που πρέπει πραγµατικό όλοι µαζί να την 
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αντιµετωπίσουµε.  Το τεχνικό πρόγραµµα, εδώ είναι το τεχνικό πρόγραµµα υλοποίηση 

κωδικό-κωδικό.   Σας είπα που έφτασε στο 38,40% που ήταν 25, 24,70 ήτανε.  Εντάξει του 

χρόνου βλέπουµε.  Προσπαθήσαµε όµως ανεβάσαµε, αν είδατε, το ποσοστό της υλοποίησης, 

γιατί πραγµατικά εκεί πάσχει.  Όσον αφορά η κ. Χανιώτη, είµαστε λες σ΄άλλο τόπο, ε και 

σας είπα πριν, καλό είναι να µελετούµε.  Αν δεν µελετούµε κι ερχόµαστε εδώ αδιάβαστοι ή 

διαβάζουµε τον τελικό πίνακα, ε δεν µπορούµε να έχουµε άποψη.  Θέλει παρακολούθηση, 

θέλει συναίσθηση της καρέκλας που καθόµαστε.  Θέλει να είµαστε συνέχεια εδώ, έχουµε τις 

δουλειές µας το καταλαβαίνω.  Οι πίνακες το λένε και σας είπα, τους διάβασα τους πίνακες 

και σας είπα και το τεχνικό πρόγραµµα της υλοποίησης φέτος µε τα ποσοστά του είναι αυτά 

και έχω και όλα τ΄άλλα όποιος θέλει.  2] Βλαχογιάννη Χρήστο, Δηµοτικό Σύµβουλο που 

είπε: -Το είπατε πολλές φορές αυτό κ. Δήµαρχε, τα ποσοστά ποιος τα έχει βγάλει;  3] 

Δήµαρχο Πάρου που είπε: -Ποιος τα ΄βγαλε;  Η Οικονοµική Υπηρεσία...  4] Βλαχογιάννη 

Χρήστο, που είπε: -Γιατί δεν τα.. η µειοψηφία γιατί δεν τα έχει;  5]  Δήµαρχο Πάρου που 

είπε: -Γιατί, να σας εξηγήσω, τα ζητήσατε;  Εγώ τα ΄βγαλα µόνος µου, εγώ...  6] 

Βλαχογιάννη Χρήστο, που είπε: -Εγώ ρωτάω, εσείς τα βγάλατε ή η Οικονοµική Υπηρεσία, 

ελληνικά µιλάµε.  7] Δήµαρχο Πάρου που είπε: -Θα σας πω κι εγώ, ελληνικά µιλάω νοµίζω.  

8] Βλαχογιάννη Χρήστο, που είπε: -Η Οικονοµική Υπηρεσία τα έβγαλε;  9] Δήµαρχο Πάρου 

που είπε: -Θα σας πω, θα σας πω.  10] Βλαχογιάννη Χρήστο, που είπε: -Ήδη είπατε η 

Οικονοµική Υπηρεσία, τώρα τι; Ανασκευάζετε;  11] Δήµαρχο Πάρου που είπε: -Όχι βέβαια, 

περιµένετε να σας πω.  Εγώ πήγα όπως πήγε όποιος ήθελε µε τις απορίες που είχατε εσείς, 

είχατε ορισµένες απορίες, σας απαντήθηκαν έτσι;  12] Βλαχογιάννη Χρήστο, που είπε: -Ναι 

βεβαίως.  13] Δήµαρχο Πάρου που είπε: -και ΄γω πήγα µε µια λίστα αποριών και µου 

απαντήθηκαν.  14] Βλαχογιάννη Χρήστο, που είπε: -Ναι.  15] Χανιώτη Μαρία, Δηµοτική 

Σύµβουλο που είπε: -Σας δώσανε τα ποσοστά;  16] Δήµαρχο Πάρου που είπε: -Βεβαίως.  

17] Βλαχογιάννη Χρήστο, που είπε: -Να το δούµε λίγο αυτό για να σ΄αποδείξω ότι 

αποκλείεται εσύ να έβγαλες ποσοστό σωστό, εσύ ειδικά εσύ.   

  Ο Πρόεδρος είπε: -Παρακαλώ και έδωσε το λόγο στον Βλαχογιάννη Χρήστο, Δηµοτικό 

Σύµβουλο που είπε: -...Την επόµενη φορά να το δούµε εδώ.   

  Ο Πρόεδρος είπε: -Παρακαλώ, λιγάκι να ‘µαστε λίγο... και έδωσε το λόγο στον 

Βλαχογιάννη Χρήστο, Δηµοτικό Σύµβουλο που είπε: -... επειδή το είπες εκατό φορές το 

ποσοστό, λες και είναι το αλάθητο του πάπα.  

  Ο Πρόεδρος είπε: -Σας παρακαλώ πάρα πολύ... και έδωσε το λόγο στον Δήµαρχο Πάρου 

που είπε: -Κανένας δεν έχει το αλάθητο του πάπα. 

  Ο Πρόεδρος είπε: -Σας παρακαλώ και έδωσε το λόγο στους: 1] Βλαχογιάννη Χρήστο, 

Δηµοτικό Σύµβουλο που είπε: -Θα το δούµε, εγώ θα πάω στην Οικονοµική Υπηρεσία να µου 

δώσει το ποσοστό αυτό που...  2] Δήµαρχο Πάρου που είπε: -Θα σας τα δώσω εγώ τώρα.  

3] Βλαχογιάννη Χρήστο, που είπε: -...Η Οικονοµική Υπηρεσία, εγώ στις υπηρεσίες έχω 

εµπιστοσύνη...  4] Δήµαρχο Πάρου που είπε: -Δεν το ζητήσατε, δεν το πήρατε.  Δεν είναι 

µέσα στις υποχρεώσεις εγώ ζήτησα στοιχεία, εγώ πήρα για να φτιάξω ένα φάκελο να ΄µαι 

ενηµερωµένος.  5] Βλαχογιάννη Χρήστο, που είπε: -Καλά εσείς µιλάτε για τεχνικό 

πρόγραµµα και λέτε ότι τα έβγαλε η Οικονοµική Υπηρεσία;  Η Τεχνική Υπηρεσία που είναι 

υπεύθυνη για το τεχνικό πρόγραµµα έβγαλε ποσοστό;  6] Δήµαρχο Πάρου που είπε: -

Συνεργασία, συνεργασία...  7] Βλαχογιάννη Χρήστο, που είπε: -Για να ξέρουµε πως 

λειτουργούµε κατάλαβες;...   
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  Ο Πρόεδρος είπε: -Σας παρακαλώ πάρα πολύ µπορούµε να χαµηλώσουµε τους τόνους; Και 

έδωσε το λόγο στους: 1] Δήµαρχο Πάρου που είπε: -Μην εκνευρίζεστε, µ΄έχετε, πιστεύετε 

ότι εγώ λέω ψέµατα;  2] Βλαχογιάννη Χρήστο, Δηµοτικό Σύµβουλο που είπε: -Όχι, πιστεύω 

ότι τα ΄κανες λάθος.  3] Δήµαρχο Πάρου που είπε: -Εγώ απευθύνθηκα στην Τεχνική 

Υπηρεσία.  4] Βλαχογιάννη Χρήστο, που είπε: -... Αυτό είναι σίγουρο.  5] Δήµαρχο Πάρου 

που είπε: -Στην Τεχνική Υπηρεσία και σε συνεργασία...  6] Βλαχογιάννη Χρήστο, που είπε: -

Άστο, άστο θ΄αποδειχτεί.  7] Δήµαρχο Πάρου που είπε: -Όχι εγώ θα σας πω.  8] 

Βλαχογιάννη Χρήστο, που είπε: -Θα το αποδείξω δεν υπάρχει περίπτωση...  9] Δήµαρχο 

Πάρου που είπε: -Λοιπόν απευθύνθηκα, έτσι για να λύσουµε το θέµα, απευθύνθηκα στην 

Τεχνική Υπηρεσία στον Γιάννη τον Ταίρη και στην Βάσω τη Ζαµπούνη, οι δύο αυτοί να 

συνεργαστούν και να µου δώσουν τα ποσοστά που ζήτησα.  Εγώ δεν τα ΄βγαλα και η...  10] 

Φαρούπου Κυριακή, υπάλληλος της Οικονοµικής Υπηρεσίας που είπε: -...και έβγαλα τα 

ποσοστά...  11] Βλαχογιάννη Χρήστο, που είπε: -Θα το δούµε... Σήµερα.  12] Δήµαρχο 

Πάρου που είπε: -Σήµερα γιατί;  13] Βλαχογιάννη Χρήστο, που είπε: -Τάκα-τάκα σε χρόνο 

µηδέν τα βγάλατε.  14] Δήµαρχο Πάρου που είπε: -Δεν τα ζητήσατε.  15] Βλαχογιάννη 

Χρήστο, που είπε: -Ωραία εντάξει, εντάξει. 

  Ο Πρόεδρος είπε: -Σας παρακαλώ, σας παρακαλώ, συνεχίστε κ. Δήµαρχε, σας 

παρακαλώ... και έδωσε το λόγο στον Πούλιο Γεώργιο, Δηµοτικό Σύµβουλο που είπε: -... κ. 

Βλαχογιάννη κάνατε ατόπηµα.   

  Ο Πρόεδρος είπε: -Κ. Πούλιο και έδωσε το λόγο στους: 1] Δήµαρχο Πάρου που είπε: -

Λοιπόν σας είπα για να κλείσουµε, η διαφωνία µας είναι το πόσο.  2] Βλαχογιάννη Χρήστο, 

Δηµοτικό Σύµβουλο που είπε: -Δεν βγαίνουν έτσι τα ποσοστά Γιώργο. 

 Ο Πρόεδρος είπε: -Κ. Βλαχογιάννη και έδωσε το λόγο στους: 1] Βλαχογιάννη Χρήστο, 

Δηµοτικό Σύµβουλο που είπε: -Σήµερα το πρωί και βγαίνουν... θέλει διάβασµα, το ξέρω 

πολύ καλά αυτό που λέω... έστω...  3] Δήµαρχο Πάρου που είπε: -Λοιπόν καθίστε να σας 

πω να το κλείσουµε για να τελειώνει.  Εγώ δεν θέλω ούτε κουβέντες να κάνουµε... δεν είµαι 

των λόγων... και να κουβεντιάζουµε για να κουβεντιάζουµε. 

  Ο Πρόεδρος είπε: -Να ηρεµήσουµε παιδιά και έδωσε το λόγο στον Δήµαρχο Πάρου που 

είπε: -Διαφωνώ µε το πόσο καλοί είµαστε.  Είµαστε καλοί δεν διαφωνεί κανείς, σαν 

διαχείριση, σαν Δήµος εννοώ έτσι;  Και κάνουµε προσπάθεια καλύτερης υλοποίησης.  Τα 

στοιχεία τα ΄χω όποιος θέλει είναι, σ΄όποιον θέλει και καλό είναι να µπορούµε να µελετάµε 

για να µιλάµε εκ του πρακτέου, όχι επί της θεωρίας.  Η θεωρία καλά είναι, θα µπορούσαµε 

να λύσουµε το Κυπριακό, δεν µπορούµε να το λύσουµε.  Ευχαριστώ πολύ. 

  Ο Πρόεδρος είπε: -Εντάξει, Λοιπόν.  Άρα µπαίνει το θέµα σε ψηφοφορία και λέµε για την 

έγκριση οικονοµικού απολογισµού, ισολογισµού και οικονοµικών καταστάσεων διαχειριστικού 

έτους από 1-1-2015 έως 31-12-2015 του Δήµου Πάρου. 

     Το Δηµοτικό συµβούλιο, αφού έλαβε υπόψη του τα παραπάνω, τις διατάξεις των  

άρθρων 65, 67, 69 και 94 του Ν. 3852/2010, το άρθρο 163 του Ν. 3463/06, τις σχετικές 

διατάξεις και την απόφασή του 340/2015 

               Α π ο φ α σ ί ζ ε ι  κατά   π λ ε ι ο ψ η φ ί α  

     Εγκρίνει τον οικονοµικό ισολογισµό, απολογισµό και τις οικονοµικές καταστάσεις  

διαχειριστικού έτους από 1-1-2015 έως 31-12-2015 του Δήµου Πάρου και: 

     α] Την έκθεση της Οικονοµικής Επιτροπής Διαχειριστικής Περιόδου από 1η Ιανουαρίου έως 31 

Δεκεµβρίου 2015, σύµφωνα µε την 84/5-9-2016 απόφαση της Οικονοµικής Επιτροπής Δήµου 

Πάρου, µε ΑΔΑ: ΨΕ8ΖΩΞΓ-ΔΛ0, η οποία αναφέρει: «… 
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1. ΓΕΝΙΚΑ 

Το 2015 ήταν η δέκατη τέταρτη χρονιά για την εξέλιξη των οικονοµικών του Δήµου Πάρου από την 

εγκατάσταση του Διπλογραφικού Λογιστικού Συστήµατος, επιτρέποντας στο Δήµο την σωστή 

παρακολούθηση της πορείας των οικονοµικών στοιχείων του.  

 Όπως φαίνεται από τις Οικονοµικές Καταστάσεις και συγκεκριµένα από την κατάσταση του 

Λογαριασµού Αποτελεσµάτων Χρήσης 2015, το σύνολο των εσόδων ανήλθε στο ποσό των 9.251.771,11 

ευρώ και αντίστοιχα το σύνολο των εξόδων, συµπεριλαµβανοµένων και των αποσβέσεων, στο ποσό 

των 8.153.132,37 ευρώ.  

 Άρα, για τη χρήση αυτή τα καθαρά αποτελέσµατα (Κέρδη) του Δήµου ανήλθαν σε 1.098.638,74 ευρώ.  

 Όπως εµφανίζεται από τα οικονοµικά στοιχεία του Ισολογισµού της παρούσας χρήσης, ο Δήµος 

απέφυγε και στη χρήση αυτή να προσφύγει σε οποιαδήποτε µορφή δανεισµού ανταποκρινόµενος στις 

ανάγκες του µόνο µε τα ταµειακά του διαθέσιµα και παράλληλα αποπληρώνοντας ποσά από δάνεια που 

είχαν ληφθεί στο παρελθόν για επενδυτικούς σκοπούς.  

 Στις παρακάτω παραγράφους αναλύονται περαιτέρω βασικά οικονοµικά στοιχεία του Ισολογισµού και 

των Αποτελεσµάτων Χρήσεως του Δήµου Πάρου και αφορούν στη χρήση 1/1 έως 31/12/2015.  

2. ΕΞΕΛΙΞΗ ΤΩΝ ΕΣΟΔΩΝ 

Τα συνολικά οργανικά έσοδα του Δήµου της χρήσεως 2015 ανήλθαν στο ποσό των € 6.937.717,24 

λογ/σµοί 70+72+73+74+75) και µε την προσθήκη των εσόδων από τόκους κεφαλαίων και κινητές 

αξίες ποσού € 69.391,84 (λογ/σµός 76) ανήλθαν στο ποσό των € 7.007.109,08.   

Στο παραπάνω ποσό αν προστεθούν και τα έκτακτα και ανόργανα έσοδα ποσού € 1.667.413,77 

(λογ/σµός 81) και τα έσοδα προηγούµενων χρήσεων ποσού € 577.248,26 (λογ/σµός 82), τα συνολικά 

έσοδα του Δήµου οργανικά και ανόργανα ανήλθαν στο ποσό των 9.251.771,11 €.  

 Οι επιχορηγήσεις παγίων επενδύσεων (λογ. 43) που ελήφθησαν το 2015, πέρα από τις επιχορηγήσεις 

για την κάλυψη των λειτουργικών εξόδων - ανήλθαν στο ποσό των € 1.480.436,30 .   

3. ΑΝΑΛΥΣΗ ΤΩΝ ΕΣΟΔΩΝ 

Η ανάλυση των εσόδων της χρήσεως 2015 έχει ως εξής : 

70 Πωλήσεις υλικών αγαθών και λοιπών αποθεµάτων € 33.215,20 

72 Έσοδα από φόρους –εισφορές -πρόστιµα-προσαυξήσεις € 218.635,25 

73 Έσοδα από τέλη και δικαιώµατα € 4.092.767,62 

74 Έσοδα από επιχορηγήσεις € 2.563.259,17 

75 Έσοδα παρεπόµενων ασχολιών € 29.840,00 

76 Έσοδα κεφαλαίων  € 69.391,84 

 Σύνολο Οργανικών εσόδων Α € 7.007.109,08 

81 Έκτακτα και ανόργανα έσοδα € 1.667.413,77 

82 Έσοδα προηγούµενων χρήσεων € 577.248,26 

 Σύνολο Ανόργανων εσόδων Β € 2.244.662,03 

 Γενικό Σύνολο (Α+Β) € 9.251.771,11 

4. ΑΝΑΛΥΣΗ ΤΩΝ ΕΞΟΔΩΝ 

Η ανάλυση των εξόδων της χρήσεως 2015 έχει ως εξής : 

60 Αµοιβές και έξοδα προσωπικού € 2.667.691,59 

61 Αµοιβές και έξοδα αιρετών αρχόντων και τρίτων € 216.212,44 

62 Παροχές τρίτων € 1.301.786,47 

63 Φόροι-τέλη € 15.376,53 

64 Διάφορα έξοδα € 1.432.970,99 

65 Τόκοι και συναφή έξοδα € 24.299,24 

66 Αποσβέσεις παγίων ενσωµατωµένες στο λειτουργικό κόστος € 1.939.380,58 

67 Παροχές-χορηγίες-Επιχορηγήσεις-Επιδοτήσεις-Δωρεές € 430.873,49 

68 Προβλέψεις εκµεταλλεύσεως € 6.893,69 

 Σύνολο Οργανικών εξόδων € 8.035.485,02 
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81 Έκτακτα και ανόργανα έξοδα € 847,26 

82 Έξοδα προηγούµενων χρήσεων € 62.278,25 

 Σύνολο Εκτάκτων εξόδων € 63.125,51 

25 Αναλώσεις αναλωσίµων υλικών € 49.322,55 

26 Αναλώσεις ανταλλακτικών παγίων € 5.199,29 

 Σύνολο αναλώσεων € 54.521,84 

 Γενικό Σύνολο € 8.153.132,37 

5. ΚΑΤΑΝΟΜΗ ΤΩΝ ΕΞΟΔΩΝ ΣΤΙΣ ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΕΣ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ 

Το κόστος των παρεχόµενων υπηρεσιών και των αναλωσίµων ειδών ανήλθε στο ποσό των € 

6.449.087,73 και αφαιρουµένων των αποσβέσεων ποσού € 1.859.333,05 που ενσωµατώθηκαν στο 

κόστος παροχής υπηρεσιών, στο ποσό των € 4.589.754,68.   

Τα έξοδα διοικητικής λειτουργίας του Δήµου ανήλθαν στο ποσό των € 1.592.925,12 και αφαιρουµένων 

των αποσβέσεων ποσού € 80.047,53, που ενσωµατώθηκαν στο κόστος της διοικητικής λειτουργίας, 

στο ποσό των € 1.512.877,59, τα έξοδα λειτουργίας δηµοσίων σχέσεων ανήλθαν στο ποσό των € 

23.694,77 και τα χρηµατοοικονοµικά έξοδα ανήλθαν στο ποσό των € 24.299,24.   

Το πραγµατικό κόστος παροχής υπηρεσιών, διοίκησης, δηµοσίων σχέσεων και χρηµατοοικονοµικών 

ανήλθε στο ποσό των € 6.150.626,28 στο οποίο αν προστεθούν και οι αποσβέσεις καθώς και τα  

έκτακτα και ανόργανα έξοδα  ανέρχεται στο ποσό ευρώ 8.153.132,37.    

Η διαφορά µεταξύ των συνολικών εσόδων της χρήσεως 2015 ποσού 9.251.771,11 €  µείον τα συνολικά 

έξοδα της χρήσεως 2015 ποσού € 8.153.132,37 αποτελεί τα κέρδη της χρήσεως 2015 τα οποία 

ανέρχονται σε  €  1.098.638,74.   

Στη διαµόρφωση των ανωτέρω κερδών έχουν συµπεριληφθεί οι αποσβέσεις παγίων καθώς και οι 

αναλογούσες αποσβέσεις των επιχορηγήσεων της χρήσης 2015.   

Οι αποσβέσεις αυτές δεν αποτελούν ταµειακή κίνηση δηλ. είσπραξη ή πληρωµή, ούτε λαµβάνονται 

υπόψη και δεν επηρεάζουν τον Προϋπολογισµό και Απολογισµό του Δήµου.  

 Οι αποσβέσεις συνιστούν κατά κάποιο τρόπο δηµιουργία αποθεµατικού προς µελλοντική κάλυψη και 

αντικατάσταση των παγίων, λόγω της φθοράς που προέρχεται σ’ αυτά από το χρόνο.   

 Στην προκείµενη περίπτωση οι συντελεστές απόσβεσης που χρησιµοποιήθηκαν ήταν αυτοί που 

προβλέπονται στο Ν.4110/2013 και στο Ν.4172/2013.   

 Οι αποσβέσεις παγίων της χρήσης 2015 ανέρχονται στο ποσό των € 1.939.380,58 από το οποίο 

πρέπει να αφαιρέσουµε τις αναλογούσες αποσβέσεις των επιχορηγήσεων ποσό € 1.666.952,98 οπότε 

το πραγµατικό αποτέλεσµα µειώνεται από τις αποσβέσεις κατά ποσό € 272.427,60. 

 6. ΤΑΜΕΙΑΚΗ  ΚΙΝΗΣΗ  

Οι συνολικές πληρωµές του Δήµου στη χρήση 2015 ανήλθαν στο ποσό των € 9.637.940,87.   

Το σύνολο των εισπράξεων του Δήµου του έτους 2015 € 10.007.807,36 πλέον τα χρηµατικά 

διαθέσιµα αρχής της χρήσεως ποσού € 3.769.511,50 ήτοι συνολικό ποσό  € 13.777.318,86 µείον τις 

πληρωµές του Δήµου του έτους 2015, € 9.637.940,87 µας δίδει τα διαθέσιµα και τα χρεόγραφα 

τέλους της χρήσεως 2015 που ανέρχονται στο ποσό των € 4.139.377,99. 
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7. ΣΥΓΚΡΙΤΙΚΟΣ ΠΙΝΑΚΑΣ ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑΤΩΝ  2015/2014 

 ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑΤΑ  ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑΤΑ  

       ΧΡΗΣΕΩΣ        ΧΡΗΣΕΩΣ  

         2015          2014  

     

ΠΗΓΕΣ ΑΝΤΛΗΣΗΣ ΚΕΦΑΛΑΙΩΝ     

     

ΕΠΙΧΟΡΗΓΗΣΕΙΣ ΠΑΓΙΩΝ ΕΠΕΝΔΥΣΕΩΝ 1.480.436,30   1.395.911,69 

     

ΕΠΙΧΟΡΗΓΗΣΕΙΣ ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΚΩΝ ΔΑΠΑΝΩΝ 2.563.259,17  2.778.333,24  

     

ΕΣΟΔΑ ΔΡΑΣΤΗΡΙΟΤΗΤΑΣ 4.443.849,91  4.284.846,95  

     

     

ΔΑΠΑΝΕΣ (ΧΡΗΣΕΙΣ ΚΕΦΑΛΑΙΩΝ)     

     

ΑΓΟΡΕΣ ΓΙΑ ΠΑΓΙΟ ΕΝΕΡΓΗΤΙΚΟ 4.031.060,16   2.217.822,95 

     

ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΚΕΣ ΔΑΠΑΝΕΣ 6.150.626,28  6.655.596,03  

     

     

ΕΚΤΑΚΤΑ & ΑΝΟΡΓΑΝΑ ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑΤΑ-ΕΣΟΔΑ 577.248,26  96.204,69 

     

     

ΥΠΟΛΟΓΙΣΤΙΚΑ  ΕΣΟΔΑ - ΕΞΟΔΑ     

     

ΑΝΑΛΟΓΟΥΣΕΣ ΣΤΗ ΧΡΗΣΗ ΕΠΙΧ/ΣΕΙΣ ΠΑΓΙΩΝ1.666.952,98  1.650.746,07  

     

ΑΠΟΣΒΕΣΕΙΣ ΠΑΓΙΩΝ  1.939.380,58  1.945.891,83  

     

     

ΠΛΕΟΝΑΣΜΑ  ΧΡΗΣΕΩΣ 1.098.638,74  208.643,09 

8. ΠΑΓΙΑ ΣΤΟΙΧΕΙΑ  

 Όπως προκύπτει από τον Ισολογισµό του Δήµου της 31.12.2015 η αξία κτήσης των πάγιων στοιχείων 

και των ακινητοποιήσεων υπό εκτέλεση ανέρχεται στο ποσό των € 69.105.082,94  και αφαιρουµένων 

των αποσβέσεων ποσού € 24.362.794,91 η αναπόσβεστη αξία τους ανέρχεται στο ποσό των € 

44.742.288,03.  Οι δαπάνες για αγορές και προσθήκες πάγιων περιουσιακών στοιχείων και έξοδα 

πολυετούς απόσβεσης τη χρήση 2015 ανήλθαν σε € 4.031.060,16 Ένας αριθµοδείκτης των δαπανών 

για πάγιο εξοπλισµό και έξοδα εγκαταστάσεως προς τις δαπάνες για οργανικά έξοδα (χωρίς 

αποσβέσεις) και αναλώσεις υλικών θα µπορούσε να θεωρηθεί σαν ένα κριτήριο του πόσο αναπτυξιακά 

λειτούργησε η εκτέλεση ενός προϋπολογισµού. Στην προκειµένη περίπτωση ο δείκτης αυτός είναι:   

Δαπάνες για πάγια  και  έξοδα εγκαταστάσεως/Δαπάνες για οργανικά έξοδα =  4.031.060,16 / 

6.150.626,28=  65,54 % 

9. ΧΡΕΟΣ  

Το κεφάλαιο των µακροπρόθεσµων δανείων του Δήµου από το Ταµείο Παρακαταθηκών και Δανείων 

ανέρχεται στο ποσό των € 227.807,94 και ποσό € 56.813,37 (βραχυπρόθεσµο τµήµα) αφορά στις 

δόσεις κεφαλαίου που θα καταβληθούν στην επόµενη χρήση 2016, ποσό σχετικά χαµηλό σε σχέση µε 

τα έσοδα και την συνολική οικονοµική εικόνα του Δήµου γεγονός που σε συνδυασµό µε µια υψηλή 

ρευστότητα δίνει µικρές τιµές για τους  δείκτες µοχλεύσεως (χρέους).  

Δείκτης Ξένων προς Ίδια Κεφάλαια     =  Σύνολο Υποχρεώσεων     /  Ίδια κεφάλαια  

                                                                   =         765.674,24     / 54.184.172,00 = 1,41  %
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Δείκτης  Μακροπρόθεσµου Δανεισµού  =  Μακροπρόθεσµο Χρέος   /   Ίδια κεφάλαια 

                                                                    =           227.807,94  / 54.184.172,00 =  0,42 % 

10. ΡΕΥΣΤΟΤΗΤΑ  

Το σύνολο των βραχυπρόθεσµων υποχρεώσεων του Δήµου ανέρχεται στο ποσό των € 537.866,30, οι  βραχυπρόθεσµες απαιτήσεις στο ποσό των € 

2.303.585,39 και το σύνολο των ταµειακών διαθεσίµων και χρεογράφων του στο ποσό των €  4.139.377,99.  Με βάση τα δεδοµένα του Ισολογισµού 

31.12.2015 του Δήµου προσδιορίζεται ένα θετικό Κεφάλαιο Κινήσεως ύψους  € 7.431.659,46 που είναι η διαφορά µεταξύ  Κυκλοφορούντος Ενεργητικού 

πλέον Μεταβατικοί Λογαριασµοί Ενεργητικού µείον Βραχυπρόθεσµων Υποχρεώσεων και Μεταβατικών λογαριασµών Παθητικού 

(6.571.934,57+1.480.182,04–537.866,30– 82.590,85). Η ρευστότητα του Δήµου µε 31.12.2015 είναι αρκετά υψηλή ώστε να προσδιορίζει και Δείκτη Άµεσης 

Ρευστότητας µεγαλύτερο από την µονάδα που σηµαίνει ότι όχι µόνο το σύνολο του Κυκλοφορούντος Ενεργητικού αλλά και τα άµεσα ρευστοποιήσιµα στοιχεία 

(απαιτήσεις χρεόγραφα και διαθέσιµα) είναι µεγαλύτερα από τις βραχυπρόθεσµες υποχρεώσεις. 

Δείκτης Άµεσης Ρευστότητας =Κυκλοφορούν Ενεργητικό µείον Αποθέµατα / Βραχ.Υποχ/σεις 

                                            =          6.442.963,38    /     537.866,30   =  11,98  φορές .   

11. ΣΥΜΠΕΡΑΣΜΑΤΑ 

Η λειτουργία  του Δήµου Πάρου κατά το έτος 2015 και η διαµορφωθείσα κατάσταση των οικονοµικών του στοιχείων όπως προκύπτει από τις Οικονοµικές 

Καταστάσεις τέλους χρήσεως 2015 και την παραπάνω ανάλυση είναι θετική, παρά τη µείωση του τέλους παρεπιδηµούντων και του τέλους επί ακαθαρίστων 

εσόδων των καταστηµάτων καθώς και τη σηµαντική µείωση των επιχορηγήσεων του Δήµου από τους ΚΑΠ και λαµβάνοντας υπ’όψη τις σοβαρές προσπάθειες 

βεβαίωσης και είσπραξης των δηµοτικών εσόδων από την αρµόδια υπηρεσία του Δήµου µέσα σε ένα ιδιαίτερα δυσµενές γενικότερο οικονοµικό περιβάλλον…». 

     β] Τον πίνακα απολογισµού και τις οικονοµικές καταστάσεις έτους 2015, ο οποίος εµφανίζει τα παρακάτω στη Γενική Ανακεφαλαίωση: 

«... ΑΝΑΚΕΦΑΛΑΙΩΣΗ ΕΣΟΔΩΝ Τελικά Προϋπ/σθέντα µε  Τελικά  Εισπραχθέντα Εισπρακτέα Υπόλοιπα 

 Αναµ/σεις Βεβαιωθέντα 

 I. ΕΣΟΔΑ 

   Τακτικά (Κ.Α. 0 +Κ.Α. 21)   6.486.131,07 6.588.755,76 6.331.861,43 256.894,33 

   Εκτακτα (Κ.Α. 1 +Κ.Α. 22)  3.536.518,31 2.528.585,90 2.331.433,21 197.152,69 

 Εισπράξεις από ΔΑΝΕΙΑ+ΠΟΕ 1.589.381,83 1.586.011,22 139.044,09 1.446.967,13 

 Εισπράξεις ΥΠΕΡ ΔΗΜΟΣΙΟΥ και Τρίτων 1.627.728,50 1.262.783,51 1.245.968,63 16.814,88 

   Χρηµατικό Υπόλοιπο        3.729.011,50 3.729.011,50 3.729.011,50 0,00 

   Σύνολο Εσόδων              16.968.771,21 15.695.147,89 13.777.318,86 1.917.829,03 
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 ΑΝΑΚΕΦΑΛΑΙΩΣΗ ΕΞΟΔΩΝ Προϋπ/σθέντα µε  Ενταλθέντα Πληρωθέντα µέχρι Υπόλοιπα  Αδιάθετες Πιστώσεις Υπερβάσεις 

 Αναµ. Πληρωτέα 

 II. ΕΞΟΔΑ 

 Σύνολο Εξόδων         16.951.769,65 9.637.940,87 9.637.940,87 0,00 7.313.828,78 0,00 

         

 Αποθεµατικό             17.001,56 0,00 0,00 0,00 17.001,56 0,00 

           

 Σύνολο Εξόδων       16.968.771,21 9.637.940,87 9.637.940,87 0,00 7.330.830,34 0,00 

 ΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΤΑΜΕΙΑΚΟΥ ΥΠΟΛΟΙΠΟΥ 

 Γενικός Λογαριασµός Υπόλοιπο Έναρξης Σύν. Εισπράξεων Σύν. Πληρωµών Ταµειακό Υπόλοιπο 

 ΤΑΚΤΙΚΑ 1.516.273,34 6.379.219,76 6.015.766,99 1.879.726,11 

 ΕΚΤΑΚΤΑ ΑΝΕΙΔΙΚΕΥΤΑ 178.533,40 1.500.028,61 1.499.416,81 179.145,20 

 ΕΚΤΑΚΤΑ ΕΙΔΙΚΕΥΜΕΝΑ 2.034.204,76 2.169.058,99 2.122.757,07 2.080.506,68 

 3.729.011,50 10.048.307,36 9.637.940,87 4.139.377,99...» 

γ]Τους πίνακες του ισολογισµού της 31-12-15 που αποτελούν αναπόσπαστο στοιχείο της απόφασης αυτής. 

  Πλειοψήφησαν οι Δηµοτικοί Σύµβουλοι: 1) Καραχάλιος Σταύρος, 2) Λεοντής Μικές, 3) Λουκής Γεώργιος του Κωνσταντίνου, 4) 

Μαλαµατένιος Εµµανουήλ, 5) Μαρινόπουλος Αθανάσιος, 6) Πετρόπουλος Ιωάννης, 7) Πούλιος Γεώργιος, 8) Ραγκούσης Γεώργιος, 9) 

Ρούσσος Βατίστας, 10) Σαραντινός Χριστόδουλος–Γεώργιος, 11) Σαρρή–Παπακυρίλλου Θεοδώρα, 12) Τριπολιτσιώτης Γεώργιος και 13) 

Χριστόφορος Χρήστος. 

  Μειοψήφησαν οι Δηµοτικοί Σύµβουλοι που ψήφησαν ναι στον ισολογισµό και κατά στον απολογισµό: 1] Άγουρος Άγγελος, 2) Αντιπαριώτης 

Δηµήτριος, 3) Βλαχογιάννης Χρήστος, 4) Κάγκανη – Κορτιάνου Άννα και 5) Χανιώτη Μαρία. 

  Μειοψήφησε, παρών σε όλα, ο Δηµοτικός Σύµβουλος Γκόκας Αλέξιος. 

  Μειοψήφησε ο Δηµοτικός Σύµβουλος Ροκονίδας Κωνσταντίνος, που ψήφησε κατά στον απολογισµό και παρών στον ισολογισµό. 

  Μειοψήφησε ο Δηµοτικός Σύµβουλος Πατέλης Άγγελος, που ψήφησε παρών στον απολογισµό και ναι στον ισολογισµό. 

     H aπόφαση αυτή πήρε α/α  302/2016  

Ύστερα  από την εξάντληση των θεµάτων λύθηκε η συνεδρίαση. 

Σε επιβεβαίωση των παραπάνω συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφεται ως κατωτέρω. 

    Ο Δήµαρχος   Ο Πρόεδρος            Τα µέλη  

       (Τ.Υ.)                         (Τ.Υ.)                       (Τ.Υ) 

             Μάρκος Ι. Κωβαίος    Σαραντινός Χριστόδουλος-Γεώργιος 1) Άγουρος Άγγελος 

                                                                                             2) Αντιπαριώτης Δηµήτριος  
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                                                                            3) Βλαχογιάννης Χρήστος 

                                                                            4) Γκόκας Αλέξιος 

                                                                            5) Κάγκανη – Κορτιάνου Άννα 

                                                                            6) Καραχάλιος Σταύρος 

                                                                            7) Λεοντής Μικές 

                                                                            8) Λουκής Γεώργιος του Κωνσταντίνου 

                                                                            9) Μαλαµατένιος Εµµανουήλ 

                                                                           10) Μαρινόπουλος Αθανάσιος 

                                                                           11) Πατέλης Άγγελος 

                                                                           12) Πετρόπουλος Ιωάννης 

                                                                           13) Πούλιος Γεώργιος 

                                                                           14) Ραγκούσης Γεώργιος 

                                                                           15] Ροκονίδας Κωνσταντίνος 

                                                                           16) Ρούσσος Βατίστας 

                                                                           17) Σαρρή–Παπακυρίλλου Θεοδώρα 

                                                                           18) Τριπολιτσιώτης Γεώργιος 

                                                                           19) Χανιώτη Μαρία 

                                                                           20) Χριστόφορος Χρήστος. 

                                       
                                         Για την ακρίβεια  

       Ο Δήµαρχος                     Ο Πρόεδρος     

                                                                        

    Μάρκος I.Kωβαίος                              Σαραντινός Χριστόδουλος-Γεώργιος 
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ΕΝΕΡΓΗΤΙΚΟ ΠΑΘΗΤΙΚΟ Ποσά Ποσά 

Αξία κτήσεως Αποσβέσεις Αναπόσβ.αξία Αξία κτήσεως Αποσβέσεις Αναπόσβ.αξία κλειόµενης προηγούµενης

Β. ΕΞΟ∆Α ΕΓΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΣ Α.  Ι∆ΙΑ ΚΕΦΑΛΑΙΑ χρησεως 2015 χρησεως 2014

      1. Έξοδα ιδρύσεως & πρώτης εγκαταστάσεως 191.448,90 191.448,90 0,00 191.448,90 191.448,90 0,00   Ι.  Κεφάλαιο 27.903.651,02 27.903.651,02

     4. Λοιπά έξοδα εγκαταστάσεως 783.200,10 718.785,81 64.414,29 743.590,21 695.891,71 47.698,50

974.649,00 910.234,71 64.414,29 935.039,11 887.340,61 47.698,50

Γ. ΠΑΓΙΟ ΕΝΕΡΓΗΤΙΚΟ  ΙΙ.  ∆ιαφορές αναπροσαρµογής και επιχορηγήσεις  

  ΙΙ. Ενσώµατες ακινητοποιήσεις     επενδύσεων - δωρεές παγίων

     1.   Γήπεδα - Οικόπεδα 5.938.748,45 0,00 5.938.748,45 5.911.510,10 0,00 5.911.510,10     3.   ∆ωρεές παγίων 2.034.909,04 2.152.488,58

     1α. Πλατείες-Πάρκα -Παιδότοποι κοινής χρήσεως 4.840.413,72 2.829.396,31 2.011.017,41 4.826.107,14 2.466.459,86 2.359.647,28     4.  Επιχορηγήσεις επενδύσεων 21.478.645,78 21.254.237,16

     1β. Οδοί-Οδοστρώµατα κοινής χρήσεως 7.273.154,61 4.988.368,26 2.284.786,35 6.594.106,09 4.609.929,90 1.984.176,19  23.513.554,82 23.406.725,74

     1γ. Πεζοδρόµια κοινής χρήσης 249.461,35 180.487,40 68.973,95 249.461,35 161.707,34 87.754,01  

     2.   Ορυχεία, Μεταλλεία, Λατοµεία, Αγροί, Φυτείες, ∆άση 17.887.774,22 0,00 17.887.774,22 17.887.774,22 0,00 17.887.774,22

     3.   Κτίρια και τεχνικά έργα 15.730.336,22 8.209.169,01 7.521.167,21 15.211.278,39 7.594.199,29 7.617.079,10   IV.  Αποτελέσµατα εις νέο 

     3α. Κτιριακές εγκαταστάσεις κοινής χρήσεως 54.830,47 25.436,81 29.393,66 54.830,47 21.514,53 33.315,94      Υπόλοιπο πλεονασµάτων  εις νέο 2.766.966,17 1.668.327,43

     3β. Εγκαταστάσεις ηλεκτροφωτισµού κοινής χρήσεως 1.377.831,28 1.027.623,52 350.207,76 1.376.608,66 953.660,81 422.947,85

     3γ. Λοιπές εγκαταστάσεις κοινής χρήσεως 6.386.261,45 2.368.021,21 4.018.240,24 4.690.948,16 2.033.547,73 2.657.400,43

     4.   Μηχανήµατα-Τεχνικές εγκαταστάσεις και λοιπός µηχ/κός εξοπλισµός 413.950,07 371.862,13 42.087,94 410.156,30 358.849,94 51.306,36

     5.   Μεταφορικά µέσα 2.191.620,60 2.054.457,34 137.163,26 2.191.620,60 2.016.767,54 174.853,06

     6.   Επιπλα και λοιπός εξοπλισµός 2.618.008,51 2.307.972,92 310.035,59 2.524.330,52 2.229.671,49 294.659,03 Σύνολο ιδίων κεφαλαίων (ΑΙ+ΑΙΙ+ΑIV) 54.184.172,01 52.978.704,19

     7.   Ακινητοποιήσεις υπό εκτέλεση και προκαταβολές 4.142.691,99 0,00 4.142.691,99 5.630.844,14 0,00 5.630.844,14
         Σύνολο ακινητοποιήσεων (ΓΙΙ) 69.105.082,94 24.362.794,91 44.742.288,03 67.559.576,14 22.446.308,43 45.113.267,71

 ΙΙΙ. Τίτλοι πάγιας επένδυσης  και άλλες µακροπρόθεσµες  Β.ΠΡΟΒΛΕΨΕΙΣ  ΓΙΑ ΚΙΝ∆ΥΝΟΥΣ  & ΕΞΟ∆Α

      χρηµατοοικονοµικές απαιτήσεις 1.Προβλέψεις για αποζηµίωση προσωπικού 

     1.   Τίτλοι  πάγιας επένδυσης 2.244.643,42 2.244.643,42    λόγω εξόδου από την υπηρεσία 71.205,25 64.311,56

     2.   Λοιπές µακροπροόθεσµες απαιτήσεις 180,00 180,00 Σύνολο προβλέψεων (Β) 71.205,25 64.311,56

2.244.823,42 2.244.823,42

Σύνολο πάγιου ενεργητικού (ΓΙΙ+ΓΙΙΙ) 46.987.111,45 47.358.091,13

∆. ΚΥΚΛΟΦΟΡΟΥΝ  ΕΝΕΡΓΗΤΙΚΟ Γ.  ΥΠΟΧΡΕΩΣΕΙΣ

   Ι.  Αποθέµατα   Ι.  Μακροπρόθεσµες υποχρεώσεις

      4.   Αναλώσιµα υλικά 128.971,19 152.924,04      2.   ∆άνεια Τραπεζών 227.807,94 284.621,31

 

   ΙΙ.  Απαιτήσεις

      1.   Απαιτήσεις από πώληση αγαθών και υπηρεσιών 1.919.780,55 1.616.088,17

      2.Απαιτήσεις από κοινωνικούς πόρους-επιχορηγήσεις 0,00 0,00  ΙΙ.  Βραχυπρόθεσµες  υποχρεώσεις

      5. Χρεώστες ∆ιάφοροι 383.804,84 341.605,01      1. Προµηθευτές 416.762,96 858.234,75

2.303.585,39 1.957.693,18      5. Υποχρεώσεις από φόρους - τέλη 18.294,78 4.607,32

  ΙV.  ∆ιαθέσιµα      6. Ασφαλιστικοί Οργανισµοί 815,71 4.155,00

      3. Καταθέσεις όψεως και προθεσµίας 4.139.377,99 3.769.511,50      7. Μακροπρόθεσµες υποχρεώσεις πληρωτέες στην εποµενη χρήση 56.813,37 53.648,15

     8. Πιστωτές  διάφοροι 45.179,48 74.868,51

Σύνολο κυκλοφορούντος  ενεργητικού (∆Ι+∆ΙΙ+∆IV) 6.571.934,57 5.880.128,72 537.866,30 995.513,73

Σύνολο υποχρεώσεων (ΓΙ+ΓΙΙ) 765.674,24 1.280.135,04

Ε. ΜΕΤΑΒΑΤΙΚΟΙ ΛΟΓ/ΣΜΟΙ ΕΝΕΡΓΗΤΙΚΟΥ ∆. ΜΕΤΑΒΑΤΙΚΟΙ ΛΟΓ/ΣΜΟΙ ΠΑΘΗΤΙΚΟΥ

     1. Έξοδα επόµενων χρήσεων 7.342,61 8.114,76

     2. Έσοδα χρήσεως εισπρακτέα 1.472.839,43 1.239.554,79

1.480.182,04 1.247.669,55      2. Έξοδα χρήσεως δουλευµένα 82.590,85 210.437,11

ΓΕΝΙΚΟ ΣΥΝΟΛΟ  ΕΝΕΡΓΗΤΙΚΟΥ (Β+Γ+∆+E) 55.103.642,35 54.533.587,90 ΓΕΝΙΚΟ ΣΥΝΟΛΟ  ΠΑΘΗΤΙΚΟΥ (Α+Γ+∆) 55.103.642,35 54.533.587,90

ΛΟΓΑΡΙΑΣΜΟΙ ΤΑΞΕΩΣ ΧΡΕΩΣΤΙΚΟΙ ΛΟΓΑΡΙΑΣΜΟΙ ΤΑΞΕΩΣ ΠΙΣΤΩΤΙΚΟΙ

      2. Χρεωστικοί λογαριασµοί ∆ηµόσιου Λογιστικού 13.777.318,86 13.571.459,20       2. Πιστωτικοί  λογαριασµοί ∆ηµόσιου Λογιστικού 13.777.318,86 13.571.459,20

      3. Χρεωστικοί λογαριασµοί εγγυήσεων,εµπράγµ. Ασφαλειών       3. Πιστωτικοί  λογαριασµοί εγγυήσεων, εµπραγµ. Ασφαλειών
          και αµφοτεροβαρών συµβάσεων 3.296.248,47 3.264.009,47           και αµφοτεροβαρών συµβάσεων 3.296.248,47 3.264.009,47

      4. Λοιποί λογαριασµοί τάξεως 8.941,00 8.932,00       4. Λοιποί λογαριασµοί τάξεως 8.941,00 8.932,00

17.082.508,33 16.844.400,67 17.082.508,33 16.844.400,67

Ποσά κλειόµενης  χρήσεως 2015 Ποσά προηγούµενης  χρήσεως 2014 Ποσά κλειόµενης Ποσά κλειόµενης

 Ι.Αποτελέσµατα εκµεταλλεύσεως χρήσεως 2015 χρήσεως 2014

   1.  Εσοδα από πώληση αγαθών και υπηρεσιών 4.125.982,82 3.996.727,95

   2.  Εσοδα από φόρους-εισφορές-πρόστιµα-προσαυξήσεις 218.635,25 173.953,51 Καθαρά αποτελέσµατα (πλεόνασµα) χρήσεως 1.098.638,74 208.643,09

   3.  Τακτικές  επιχορηγήσεις από Κρατικό Προυπολογισµό 2.072.329,23 2.037.280,47 (-) Υπόλοιπο αποτελεσµάτων (πλεόνασµα) προηγούµενων χρήσεων 1.668.327,43 1.459.684,34

6.416.947,30 6.207.961,93 Πλεόνασµα  εις νέο 2.766.966,17 1.668.327,43

   Μείον: Κόστος αγαθών και υπηρεσιών 6.449.087,73 7.020.014,80

   Μικτά αποτελέσµατα (έλλειµµα ) εκµεταλλεύσεως -32.140,43 -812.052,87

   Πλέον : Αλλα έσοδα εκµεταλλεύσεως 520.769,94 759.481,13

   Σύνολο 488.629,51 -52.571,74

   Μείον:  1. Εξοδα διοικητικής λειτουργίας 1.592.925,12 1.539.259,41

                3. Έξοδα λειτουργίας δηµοσίων σχέσεων 23.694,77 1.616.619,89 13.545,49 1.552.804,90

   Μερικά αποτελέσµατα (έλλειµµα ) εκµεταλλεύσεως -1.127.990,38 -1.605.376,64

   Πλέον  :

                1. Πιστωτικοί  τόκοι και συναφή έσοδα 69.391,84  95.737,13  

                Μείον:

                4. Χρεωστικοί τόκοι και συναφή έξοδα 24.299,24 45.092,60 28.668,16 67.068,97

   Ολικά αποτελέσµατα (έλλειµµα ) εκµεταλλεύσεως -1.082.897,78 -1.538.307,67

  II. ΠΛΕΟΝ: Έκτακτα αποτελέσµατα

                 1. Έκτακτα και ανόργανα έσοδα  1.667.413,77  1.650.845,84 Η ΑΝ.ΠΡΟΙΣΤΑΜΕΝΗ ∆/ΝΣΗΣ

                 3. Έσοδα προηγούµενων χρήσεων 577.248,26 88.670,28 ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΩΝ ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ

2.244.662,03 1.739.516,12                                                                                                            

                Μείον:   

                1. Έκτακτα και ανόργανα έξοδα 847,26  0,15  

                3. Έξοδα προηγούµενων χρήσεων 62.278,25 63.125,51 2.181.536,52 -7.434,64 -7.434,49 1.746.950,76

   Οργανικά  και έκτακτα αποτελέσµατα (πλεόνασµα ) 1.098.638,74 208.643,09 ΖΑΜΠΟΥΝΗ ΒΑΣΙΛΙΚΗ

    Μείον:

             Σύνολο αποσβέσεων παγίων στοιχείων 1.939.380,58 1.945.891,83

             Μείον : Οι από αυτές ενσωµατωµένες στο λειτουργικό κόστος 1.939.380,58 0,00 1.945.891,83 0,00

  ΚΑΘΑΡΑ ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑΤΑ (πλεόνασµα ) ΧΡΗΣΕΩΣ 1.098.638,74 208.643,09

 

ΜΑΡΚΟΣ Ι. ΚΩΒΑΙΟΣ

Α.Α.Τ.-ΑΚ458222

ΠΑΡΟΣ 31 ΜΑΪΟΥ 2016

                                                                      

Ο ∆ΗΜΑΡΧΟΣ

ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΟΣ- ΛΟΓΙΣΤΗΣ

Ο ΣΥΝΤΑΞΑΣ

∆ΗΜΟΣ ΠΑΡΟΥ

ΠΙΝΑΚΑΣ ∆ΙΑΘΕΣΕΩΣ ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑΤΩΝ

Ποσά κλειόµενης  χρήσεως 2015 σε ευρώ

ΙΣΟΛΟΓΙΣΜΟΣ  ΤΗΣ  31ης  ∆ΕΚΕΜΒΡΙΟΥ  2015

14η ∆ΙΑΧΕΙΡΙΣΤΙΚΗ ΧΡΗΣΗ (1 ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ - 31 ∆ΕΚΕΜΒΡΙΟΥ 2015)

Ποσά κλειόµενης  χρήσεως 2014 σε ευρώ

ΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΛΟΓΑΡΙΑΣΜΟΥ  ΑΠΟΤΕΛΕΣΜAΤΩΝ ΧΡΗΣΕΩΣ 

31ης ∆ΕΚΕΜΒΡΙΟΥ 2015 (1 ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ  - 31 ∆ΕΚΕΜΒΡΙΟΥ 2015)

Προς το ∆ηµοτικό Συµβούλιο του ∆ήµου Πάρου

Α.Μ.Α∆.10398

ΖΑΜΠΟΥΝΗ ΒΑΣΙΛΙΚΗ

ΈΚΘΕΣΗ ΕΛΕΓΧΟΥ ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΟΥ ΟΡΚΩΤΟΥ ΕΛΕΓΚΤΗ ΛΟΓΙΣΤΗ

ΣΗΜΕΙΩΣΕΙΣ: 1. Οι αξίες των κονδυλίων του ενεργητικού ( Γ.ΙΙ.1) «Γήπεδα-Οικόπεδα»καθώς και  (Γ.ΙΙ.3) «Κτίρια και Τεχνικά έργα» της απογραφής έναρξης της χρήσεως 2002 προσδιορίστηκαν  µε βάση το σύστηµα  αντικειµενικού προσδιορισµού των ακινήτων που προβλέπονται από τις   
                            ισχύουσες φορολογικές διατάξεις. Οποιεσδήποτε αποκλίσεις στις ποσότητες και αξίες, από αυτές που θα προκύψουν κατά τον έλεγχο της επόµενης χρήσης, θα τακτοποιηθούν σύµφωνα µε τα οριζόµενα στην περίπτωση 8 της παραγράφου 1.1.108 του Π.∆ 315/1999.

2. Οι αξίες των παγίων κοινής χρήσεως που εµφανίζονται στους λογαριασµούς του Ενεργητικού (Γ-ΙΙ-1α), (Γ-ΙΙ-1β) προσδιορίσθηκαν µε βάση το υλοποιηθέν Τεχνικό Πρόγραµµα του ∆ήµου των προηγούµενων χρήσεων 1990 εώς 2001.

ΕΚΘΕΣΗ ΕΛΕΓΧΟΥ

ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΟΥ ΟΡΚΩΤΟΥ ΕΛΕΓΚΤΗ ΛΟΓΙΣΤΗ

Προς το Δημοτικό Συμβούλιο του «ΔΗΜΟY ΠΑΡΟΥ»

Έκθεση επί των Χρηματοοικονομικών Καταστάσεων: 

Ελέγξαμε τις συνημμένες χρηματοοικονομικές καταστάσεις του Δήμου ΠΑΡΟΥ, οι οποίες αποτελούνται από τον ισολογισμό της 31 Δεκεμβρίου 2015, την κατάσταση αποτελεσμάτων και τον πίνακα διάθεσης αποτελεσμάτων της χρήσεως που έληξε την ημερομηνία αυτή, καθώς και το σχετικό προσάρτημα.

Ευθύνη της Διοίκησης για τις Χρηματοοικονομικές Καταστάσεις

Η διοίκηση έχει την ευθύνη για την κατάρτιση και εύλογη παρουσίαση αυτών των χρηματοοικονομικών καταστάσεων σύμφωνα με το Π.Δ. 315/1999 «Κλαδικό Λογιστικό Σχέδιο Οργανισμών Τοπικής Αυτοδιοίκησης», όπως και για εκείνες τις εσωτερικές δικλίδες που η διοίκηση καθορίζει ως απαραίτητες ώστε να 

καθίσταται δυνατή η κατάρτιση χρηματοοικονομικών καταστάσεων απαλλαγμένων από ουσιώδη ανακρίβεια, που οφείλεται είτε σε απάτη είτε σε λάθος.

Ευθύνη του Ελεγκτή 

Η δική μας ευθύνη είναι να εκφράσουμε γνώμη επί αυτών των χρηματοοικονομικών καταστάσεων με βάση τον έλεγχό μας. Διενεργήσαμε τον έλεγχό μας σύμφωνα με τα Διεθνή Πρότυπα Ελέγχου. Επίσης λάβαμε υπόψη μας και τις σχετικές διατάξεις του Δημοτικού και Κοινοτικού Κώδικα (ν. 3463/2006 όπως 

ισχύει). Τα πρότυπα αυτά απαιτούν να συμμορφωνόμαστε με κανόνες δεοντολογίας, καθώς και να σχεδιάζουμε και διενεργούμε τον έλεγχο με σκοπό την απόκτηση εύλογης διασφάλισης για το εάν οι χρηματοοικονομικές καταστάσεις είναι απαλλαγμένες από ουσιώδη ανακρίβεια.

Ο έλεγχος περιλαμβάνει τη διενέργεια διαδικασιών για την απόκτηση ελεγκτικών τεκμηρίων, σχετικά με τα ποσά και τις γνωστοποιήσεις στις χρηματοοικονομικές καταστάσεις. Οι επιλεγόμενες διαδικασίες βασίζονται στην κρίση του ελεγκτή περιλαμβανομένης της εκτίμησης των κινδύνων ουσιώδους ανακρίβειας 

των χρηματοοικονομικών καταστάσεων, που οφείλεται είτε σε απάτη είτε σε λάθος. Κατά τη διενέργεια αυτών των εκτιμήσεων κινδύνου, ο ελεγκτής εξετάζει τις εσωτερικές δικλίδες που σχετίζονται με την κατάρτιση και εύλογη παρουσίαση των χρηματοοικονομικών καταστάσεων του Δήμου, με σκοπό το 

σχεδιασμό ελεγκτικών διαδικασιών κατάλληλων για τις περιστάσεις και όχι με σκοπό την έκφραση γνώμης επί της αποτελεσματικότητας των εσωτερικών δικλίδων του Δήμου. Ο έλεγχος περιλαμβάνει επίσης την αξιολόγηση της καταλληλότητας των λογιστικών αρχών και μεθόδων που χρησιμοποιήθηκαν και του 

εύλογου των εκτιμήσεων που έγιναν από τη διοίκηση, καθώς και αξιολόγηση της συνολικής παρουσίασης των χρηματοοικονομικών καταστάσεων.

Πιστεύουμε ότι τα ελεγκτικά τεκμήρια που έχουμε συγκεντρώσει είναι επαρκή και κατάλληλα για τη θεμελίωση της ελεγκτικής μας γνώμης.

Βάση για Γνώμη με Επιφύλαξη 

Από τον έλεγχό μας προέκυψε ότι για απαιτήσεις δεν έχει διενεργηθεί απομείωση λόγω μη εισπραξιμότητας ποσού 1.378.541 ευρώ, με συνέπεια τα αποτελέσματα να εμφανίζονται αυξημένα κατά ποσό 454.974 ευρώ, τα ίδια κεφάλαια και οι απαιτήσεις να εμφανίζονται αυξημένα κατά ποσό 1.378.541 ευρώ. Κατά 

την προηγούμενη χρήση, δεν είχε διενεργηθεί απομείωση για απαιτήσεις λόγω μη εισπραξιμότητας ποσού 923.567 ευρώ και ως εκ τούτου τα αποτελέσματα της χρήσεως εκείνης εμφανίζονται αυξημένα κατά 151.904 ευρώ, οι απαιτήσεις και τα ίδια κεφάλαια αυξημένα κατά ποσό 923.567 ευρώ.

Γνώμη με Επιφύλαξη 

Κατά τη γνώμη μας, εκτός από τις επιπτώσεις του θέματος που μνημονεύεται στην παράγραφο «Βάση για Γνώμη με Επιφύλαξη», οι συνημμένες χρηματοοικονομικές καταστάσεις παρουσιάζουν εύλογα, από κάθε ουσιώδη άποψη, την οικονομική θέση του Δήμου Πάρου κατά την 31 Δεκεμβρίου 2015 και τη 

χρηματοοικονομική του επίδοση για τη χρήση που έληξε την ημερομηνία αυτή σύμφωνα με το Π.Δ. 315/1999 “Κλαδικό Λογιστικό Σχέδιο Οργανισμών Τοπικής Αυτοδιοίκησης”.

Άλλο θέμα

Οι χρηματοοικονομικές καταστάσεις του Δήμου Πάρου για τη χρήση που έληξε την 31η Δεκεμβρίου 2014 είχαν ελεγχθεί από άλλον Ορκωτό Ελεγκτή Λογιστή, ο οποίος εξέδωσε Έκθεση Ελέγχου με ημερομηνία 25 Σεπτεμβρίου 2015 και τύπο έκθεσης «Γνώμη με επιφύλαξη – Θέμα έμφασης».

Αναφορά επί  Άλλων Νομικών και Κανονιστικών θεμάτων 

Επαληθεύσαμε τη συμφωνία και την αντιστοίχηση του περιεχομένου της Έκθεσης Διαχειρίσεως της Οικονομικής Επιτροπής προς το Δημοτικό Συμβούλιο με τις ανωτέρω χρηματοοικονομικές καταστάσεις.

                                   Αθήνα 08 Αυγούστου 2016

                                ΕCOVIS HELLAS SA  (Α.Μ. 155 )                                                     

                            ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΝΤΙΣΤΑΣΕΩΣ 9-11 ΧΑΛΑΝΔΡΙ 

                                Ο Ορκωτός Ελεγκτής  Λογιστής

                                     Ζαχαριουδάκης Μιχαήλ

                                               Α.Μ. 13191

ΑΔΑ: 78ΘΨΩΞΓ-Χ4Φ
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